

ဒါနု ဇော်မင်္ဂလ မုတ္တမ
စွန့်ကြဲပေးကမ်း
လှူဒါန်းခြင်းသည်
မြတ်သောမင်္ဂလာ မည်၏။

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၃ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၁၁ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် နယ်သာလန်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်

သည်ဟော့ဂ် စက်တင်ဘာ ၁၀

နယ်သာလန်နိုင်ငံ၌ ရောက်ရှိနေသော နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့် နယ်သာလန် နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် H.E. Mr. Mark Rutte တို့သည် စက်တင်ဘာ ၉ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ဖွန်းလွဲ ၃ နာရီခွဲတွင် သည်ဟော့ဂ်မြို့ရှိ နယ်သာလန်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ရုံး၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးကြ သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် နယ်သာလန်နိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် H.E. Mr. Mark Rutte အား ရင်းရင်း နှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

မှတ်သားပွယ်ရာပိုးရေချိန်များ ၁၀-၉-၂၀၁၄

ဂန့်ဂေါမြို့	၂ ဒသမ ၇၂ လက်မ
တောင်ငူ(လေကြောင်း)	၂ ဒသမ ၄၈ လက်မ
နေပြည်တော်(ဇေယျာသီရိ)	၂ ဒသမ ၃၆ လက်မ
မုဒုံမြို့	၂ ဒသမ ၀၃ လက်မ

ယနေ့ ပာ တိ ကာ

ကလေးငါးဦးအားသတ်ပြတ်မှု
ပြင် ဖခင်ဖြစ်သူကို
သံသယနှင့်ပမ်း **စာ >> ၄**

ပိဋကတ်သုံးပုံ အသံမစဲ ဂုဏ်ပတ်
ပူဇော်ပွဲ
ဆောင်းပါး **စာ >> ၆**

မှော်ဘီလမ်းမကြီးအား
ပိုင်တိုင်အမှတ် (၆/၁)တွင်
ဓာတ်ငွေ့ ပိုက်လိုင်းမှ ဂက်စ်များ
ပန်းထွက် **စာ >> ၁၁**

နယ်သာလန် နှစ်ပွဲဆက်တိုက်
ရှုံးပွဲကြုံ **စာ >> ၁၃**

ကော့သောင်းမြို့ အချက်အချာ
နေရာများတွင် CCTV
ကင်မရာများတပ်ဆင်မည် **စာ >> ၁၈**

လမ်းတံတားများဖြင့် အစဉ်တိုးတက်နေသော မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး

သတင်းဆောင်းပါးနှင့်ဓာတ်ပုံ
ခရမ်းစိုးမြင့်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးသည် ထင်ရှားသော တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခု ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ အလယ်ပိုင်းတွင် တည်ရှိ၍ ရှမ်းပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး တို့နှင့်ထိစပ်လျက်ရှိသည်။ မင်း နေပြည်တော်ဖြစ်ခဲ့ဖူးသော မန္တလေး မြို့၌ မြို့ရိုး၊ ကျုံးနှင့်နန်းပြာသာဒ်တို့ အပြင် မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုအနုပညာအမွေ အနှစ်များ ရှိနေခြင်းတို့ကြောင့် ယဉ်ကျေးမှု တိုင်းတစ်တိုင်းအဖြစ် လူသိများသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ *



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးကို ဆက်သွယ်ပေးသည့် အရှည်ဆုံးတံတားကြီး ဧရာဝတီတံတား (ပခုက္ကူ)ကို တွေ့ရစဉ်။

ဆောင်ရွက်ခြင်း နဲ့ဆို ခွဲသလိပ်တွေပေါ်ပြီး လုံးဝ ရှင်းသွားပြီ...

Solmux

Solmux ဆောင်ရွက်ခြင်း
မလောင်မယိုမရွံ့ကလွယ် အပူနိမ့်ထက်ပိုမာပျက်စီးစေ

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဘော်

လူကုန်ကူးမှုအစဉ်သတိပြု

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအချို့၌ ကလေးငယ်များ အပါအဝင် အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးအားလုံး၏ လုပ်အားအပေါ်ခေါင်းပုံဖြတ်၍သော်လည်းကောင်း၊ လိင်မူဆိုင်ရာအသုံးချရောင်းဝယ်ဖောက်ကားရန်အတွက်လည်းကောင်း လူသားအချင်းချင်းရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသည့် လူကုန်ကူးမှုများ ပေါ်ပေါက်လျက်ရှိပါသည်။

လူသားအချင်းချင်း လိမ်လည်လှည့်ဖျားရောင်းဝယ်ဖောက်ကားခြင်းအလုပ်သည် အလွန်စက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းပါသည်။ ထို့ကြောင့်လည်း ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံတွင် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေးကို အမျိုးသားရေးတာဝန်တစ်ရပ်အဖြစ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ လာမည့် စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက်နေ့ကို မြန်မာနိုင်ငံ လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံလူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ကျောင်းများ၌ စာစီစာကုံးများ၊ ကဗျာ၊ ပန်းချီ၊ ကာတွန်းနှင့် ပိုစတာပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပလျက်ရှိသကဲ့သို့ မြို့ကြီးကြီးများ၌ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးဟောပြောပွဲများပြုလုပ်လျက်ရှိပါသည်။ ဟောပြောပွဲများ၊ နှစ်သိမ့်ဆွေးနွေးပညာပေးပွဲများအစရှိသဖြင့် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ပြီး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

လူကုန်ကူးခံရခြင်း၏ အဓိကအကြောင်းရင်းအချက်နှစ်ချက်ရှိပါသည်။ ပိုမိုကောင်းမွန်သော အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများကြောင့် ပြည်ပအိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများသို့ ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားအဖြစ် သွားရောက်လုပ်ကိုင်စဉ် လူမှောင်ခိုပွဲစားများ၏လှည့်ဖြားမှုကို ခံရခြင်းနှင့် မိသားစုများအတွင်း အလွန်အမင်းဆင်းရဲနွမ်းပါးခြင်းတို့ကြောင့်ပင်ဖြစ်ကြောင်း ပညာရှင်များက လေ့လာသုံးသပ်ထားပါသည်။

လူမှောင်ခိုများက ပြည်ပအိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများသို့ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားအဖြစ် သွားရောက်လုပ်ကိုင်သူများကို ပစ်မှတ်ထားလျက် လူမှောင်ခိုကူးနေကြပါသည်။ ထို့အပြင် ဝင်ငွေနည်းသော အမျိုးသမီးနှင့် မိန်းကလေးငယ်များအား အလုပ်အကိုင်နှင့်သော်လည်းကောင်း၊ ငွေကြေးဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ မူးယစ်ထုံထိုင်းစေသောအရာများတိုက်ကျွေးခြင်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း စည်းရုံးသိမ်းသွင်းကာ လူမှောင်ခိုကူးလျက်ရှိပါသည်။

သို့ပါ၍ ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားများအဖြစ်သွားရောက်လုပ်ကိုင်လိုသူများအနေဖြင့် ပြည်ပတွင် လူမှောင်ခိုကူးခြင်းမခံရစေရေးအတွက် သတိပြုဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ အမျိုးသမီးများနှင့် ကလေးများပါမကျန် လူမှောင်ခိုကူးမှုမခံရစေရေးအတွက် အသိသတိဖြင့် စဉ်းစားဆင်ခြင်လုပ်ကိုင်ကြရန်နှင့် လူမှောင်ခိုကူးမှုအန္တရာယ်ကို ပြည်သူတစ်ရပ်လုံးက အတူတကွ လက်တွဲပူးပေါင်း တိုက်ဖျက်သွားကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်တွင်းသတင်း

စားသုံးရန်မသင့်သည့်ကုန်များ ရောင်းချမှုပရိုရေး ပြည်သူနှင့် ပူးပေါင်းစိစစ်ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀ - ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့သို့ရောက်ရှိနေသော စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်သည် စက်တင်ဘာ ၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီးဒေါက်တာခင်မောင်ထွန်း၊ ဌာနကချင်ပြည်နယ်၊ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးရေးရာဇဝဠာနှင့် ကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ပို့ရေးဦးစီးဌာနတို့မှ ဝန်ထမ်းများအား တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍပြောင်းလဲဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကိုလည်း အထူးကိစ္စတစ်ရပ်အနေဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားကြရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရသည် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အားလုံး တစ်ပြေးညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဝန်ထမ်းများကလည်း မိမိတို့ကျရာကဏ္ဍမှ ကြိုးပမ်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ အရည်အသွေးပြည့်ဝအောင် ကြိုးပမ်းအားထုတ်ကြပြီး ပြည်သူအားကိုးသည့် ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းများဖြစ်အောင် လေ့ကျင့်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေးအတွက် ဈေးများ၊ ကျောင်းများတွင် အများပြည်သူနှင့် ကျောင်းသားလူငယ်များ စားသုံးရန်မသင့်သည့် စားသောက်ကုန်များ၊ သက်တမ်းကုန်အစားအသောက်များ ရောင်းချနေမှုမရှိအောင် ပြည်သူ့လူထုနှင့် ပူးပေါင်းစိစစ်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကချင်ပြည်နယ်တွင် ကုန်သွယ်မှုစင်တာတစ်ခု တည်ထောင်နိုင်ရေးနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့အတွက် သက်ဆိုင်ရာဌာနများ၊



နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ)သင်တန်း (၁/၂၀၁၄) သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက်က ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး၌ကျင်းပရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညီညီက သင်တန်းဖွင့်အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (မြို့နယ်မီးသတ်)

အုပ်ချုပ်ရေးမှူးပလားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ မိုင်းကိုင် စက်တင်ဘာ ၁၀ ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) လွိုင်လင်ခရိုင် မိုင်းကိုင်မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးပလား မိုးရာသီဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ဩဂုတ် ၂၅ ရက်က မြို့နယ်အားကစားကွင်း၌ စတင်ကျင်းပရာ ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်း ၁၀ သင်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြပြီး စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင် ဗိုလ်လုပွဲကို ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မိုးလွင်ဦး(လွိုင်လင်)

စစ်တွေမြို့၌ ပြောက်အိုးဖောက်နေခြင်းများ တားဆီးပေးစေလို

ရခိုင်ပြည်နယ်သည် ယခုအချိန်တွင် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများကို အရေးစိုက်ဆောင်ရွက်နေချိန်ဖြစ်သည်။ စစ်တွေမြို့သည် ပြည်နယ်မြို့တော်နှင့် ကုန်သွယ်ရေး အချက်အချာမြို့ကြီးဖြစ်ပြီး ဒေသစုံမှ လူအများ နေစဉ်နှင့်အမျှ ဥဒဟိုသွားလာနေကြသော မြို့ဖြစ်သည်။ ယခုအခါ စစ်တွေမြို့တွင် နေရာညပါ ဖြောက်အိုးများ စည်းကမ်းမဲ့ ဖောက်နေကြသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ အရပ်ဆိုးသည်မှာ ကျောင်းသား လူငယ်များသည် ကျောင်းတက်/ ကျောင်းဆင်းချိန်များတွင် အချင်းချင်းနောက်ပြောင်သည့် သဘောဖြင့် လူအုပ်ထဲသို့ ဖြောက်အိုး

စည်းကမ်းမဲ့ ဖောက်နေကြသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ အရပ်ဆိုးသည်မှာ ကျောင်းသား လူငယ်များသည် ကျောင်းတက်/ ကျောင်းဆင်းချိန်များတွင် အချင်းချင်းနောက်ပြောင်သည့် သဘောဖြင့် လူအုပ်ထဲသို့ ဖြောက်အိုး



ထင်သာမြင်သာပြုပြင်စရာ

များ ပစ်ဖောက်ကြရာမှ ခိုက်ရန် ဖြစ်ပွားသည်အထိ ဖြစ်ပွားနေကြသည်ဟုလည်း သိရသည်။ ရောင်းချသူများကလည်း စည်းကမ်းမဲ့ရောင်းချနေကြသည်ကို တွေ့ရသည်။ အထူးသဖြင့် ညသန်းခေါင်ယံ ဖြောက်အိုးများ ဖောက်နေသောကြောင့် ပြည်သူအများအထိတ်တလန့် ဖြစ်နေကြရသည်ဟု သိရသည်။ စစ်တွေမြို့သား တစ်ဦးက “ဖြောက်အိုးတွေဖောက်နေကြတာ စည်းမရှိ၊ ကမ်းမရှိ၊ အတားအဆီးမရှိဖြစ်နေတာပဲ၊ ညဘက်ဆို ပိုဆိုးတာပေါ့၊ လူတွေအိပ်နေတုန်း အသံကျယ်ကျယ်လောင်လောင်နဲ့ ဖောက်ကြတာ။ အင်တာနက်တွေဖွေဖွတ်ခံတွေ၊ ဂျာနယ်တွေမှာ သတင်းတွေအမျိုးမျိုးဖော်ပြနေတော့ လူတွေစိုးရိမ်နေကြပြီလေ။ ဖောက်တဲ့သူတွေက အနေသာကြီးဖြစ်ပေမယ့် ကြားရသူတွေကတော့ လန့်နေကြပြီ”ဟု ပြောပြသည်။ ပြည်သူအများ အထိတ်တလန့်မဖြစ်စေရေး၊ စိတ်လုံခြုံမှုရရှိစေရေး၊ ညဘက်တွင် စိတ်အေးလက်အေး အိပ်ပျော်နိုင်ရေးတို့အတွက် မြို့သူမြို့သားများက လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၈/၀၀၃)

Advertisement for movies 'The White Haired Witch of Lunar Kingdom' and 'Step Up All Stars 3D'. Includes showtimes and contact information for theaters.

ပြည်တွင်းသတင်း

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် Shell ကုမ္ပဏီ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်နှင့်အဖွဲ့တို့တွေ့ဆုံ

သည့်ဟေ့ဂ် စက်တင်ဘာ ၁၀

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်အား Shell ကုမ္ပဏီအမှုဆောင်အရာရှိချုပ် Mr. Ben van Beurden နှင့်အဖွဲ့သည် စက်တင်ဘာ ၉ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၅ နာရီတွင် သည့်ဟေ့ဂ်မြို့ရှိ ခေတ္တတည်းခိုသည့် Bel Air Hotel ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် Shell ကုမ္ပဏီအမှုဆောင်အရာရှိချုပ်နှင့်အဖွဲ့က မြန်မာနိုင်ငံရှိ Shell ကုမ္ပဏီ၏ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအခြေအနေ၊ နည်းပညာဆိုင်ရာအကျိုးအမြတ်ရရှိမှု၊ ကမ္ဘာ့စွမ်းအင်အနေအထားနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွက်အလားအလာများကို ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။

ညပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့အား နယ်သာလန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးပေါ်လွင်စိန်က Bel Air Hotel ၌ ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဆွဲခံခဲ့ရသည်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် Shell ကုမ္ပဏီအမှုဆောင်အရာရှိချုပ် Mr. Ben van Beurden နှင့်အဖွဲ့အား သည့်ဟေ့ဂ်မြို့ရှိ ခေတ္တတည်းခိုသည့် Bel Air Hotel ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ခိုင်မာသောအလုပ်သမားဥပဒေများရေးဆွဲနိုင်ခဲ့ ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍတိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်မည်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀

အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် (ADB) ၏နည်းပညာအကူအညီဖြင့်ဆောင်ရွက်သည့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အက်ဖြတ်ဆန်းစစ်လေ့လာမှုအစီရင်ခံစာနှင့်စစ်လျဉ်းသည့် မူဝါဒဆိုင်ရာဖိုင်ရာဖိုင်ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော်ရှိ သင်္ဂဟတိုက်၌ ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)

ဖိုရမ်တွင် အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ Country Director Mr. Winfried Wickleuin က ADB ဘဏ်အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အက်ဖြတ်ဆန်းစစ်လေ့လာမှုအစီရင်ခံစာ၌ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ခိုင်မာသောအလုပ်သမားဥပဒေများရေးဆွဲနိုင်ခဲ့ပြီး ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍတို့ကို တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး

လုပ်ငန်းများတွင် စိန်ခေါ်မှုများစွာ ရှိနေပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံသည် အာရှဒေသတွင် အဆင်းရဲဆုံး နိုင်ငံဖြစ်သည့်အတွက် ပြန်လည်ရုန်းထွက်ရန်နှင့် ၂၁ ရာစုကို ရင်ဆိုင်ကျော်လွှားရန် လုပ်ဆောင်ရမည့် လုပ်ငန်းများ ကျန်ရှိနေပါကြောင်း၊ သို့သော်လည်း နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းများ

ဆောင်ရွက်ရာတွင် အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်နေသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ယခု အစီရင်ခံစာသည် စီးပွားရေးအခက်အခဲများနှင့် စိန်ခေါ်မှုများကို မဟာဗျူဟာ နည်းဗျူဟာ ချမှတ်နိုင်ရေးအတွက် အထောက်အကူပြုမည်ထင်မြင်မိပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် စွမ်းအင်ကဏ္ဍ၊ ပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍ၊ စက်မှုကဏ္ဍ၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ရုပ်ရွာလူထုအခြေပြု

လုပ်ငန်းများတွင် ပေါင်းစပ်ကူညီဆောင်ရွက်လိုပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာ ဝါဝါမောင်က ယခုအစီရင်ခံစာ၌ နိုင်ငံတော်၏ချေးငွေအခွန်မြှင့်တင်ရေး၊ ဈေးကွက်စီးပွားရေးမြှင့်တင်ရေး၊ နိုင်ငံတော်၏ဝင်ငွေပိုမိုတိုးတက်ရေး၊ အခွန်အကောက်ဆိုင်ရာ တိုးမြှင့်ကောက်ခံရေးတို့ကို ထောက်ပြအကြံပြုထားပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး၊ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး၊ လက်နက်ထိန်းချုပ်ရေးတို့တွင် သီးခြားရပ်တည်မနေဘဲ နိုင်ငံတော်အသိုက်အဝန်းကြားသို့ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသည်ကို တွေ့ရှိရသည်ဟု ဝါဝါမောင်က နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ကောင်းမွန်သောအုပ်ချုပ်ရေးအတွက် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု တတိယလှိုင်းကို ဆောင်ရွက်နေသည်ကို တွေ့ရှိရပြီး ပြည်သူ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုမရှိအောင် ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်းကိုလည်း ဖော်ပြထားသည့်အတွက် နိုင်ငံတော်အတွက် များစွာအထောက်အကူပြုမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ယခုအစီရင်ခံစာဆောင်ရွက်ရာတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် ပညာရှင်များက စာတမ်းအပေါ်ဆွေးနွေးကြပြီး တက်ရောက်

လာကြသူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းဆွေးနွေးကြသည်။

ယခုအစီရင်ခံစာနှင့်စစ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ စီးပွားရေးအကြံပေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးမြင့်က “ဒီဆွေးနွေးပွဲနှင့် ပတ်သက်ပြီးတော့ ကျွန်တော်တို့ တိုင်းပြည်အတွက် ရလဒ်ကောင်းတွေ အများကြီးရှိတာပေါ့။ မူဝါဒနဲ့ပတ်သက်ပြီး တင်ပြထားတာတွေ အများကြီးရှိတယ်။ ဒီတင်ပြချက်တွေကို ဆောင်ရွက်ဖို့တော့ လိုတာပေါ့။ သူတို့ရဲ့တင်ပြချက်၊ လေ့လာချက်တွေက အများကြီးဖြစ်တဲ့အတွက် ဆောင်ရွက်သွားမယ်ဆိုရင်တော့ အကျိုးကျေးဇူးရမှာပဲ” ဟု ပြောသည်။

“စီးပွားရေးလုပ် တဲ့ နေရာမှာ မမြင်ရတဲ့ ပြောင်းလဲမှုတွေရှိသလို ပြည်သူတွေ လိုလားတောင့်တတဲ့ မြင်သာထင်သာရှိတဲ့ ပြောင်းလဲမှုဆိုပြီး နှစ်မျိုးရှိတာပေါ့။ အစိုးရအနေနဲ့ မမြင်ရတဲ့ပြောင်းလဲမှုအပိုင်းမှာ တော်တော်လေးအောင်အောင်မြင်မြင်ပြောင်းလဲနိုင်ခဲ့တယ်လို့ ဆိုရမှာပေါ့။ ဥပမာအားဖြင့် ငွေကြေးဈေးကွက်တည်ငြိမ်အောင်၊ ကုန်ဈေးနှုန်းတည်ငြိမ်အောင် ထိန်းညှိတဲ့ လုပ်ငန်းတွေမှာ အတော်လေးအောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်တယ်လို့ ပြောလိုရတာပေါ့။ သို့သော်လည်း ပြည်သူလိုလားတဲ့ သိသာထင်သာမြင်သာရှိတဲ့ ပြောင်းလဲမှုတွေမှာတော့ အခုချိန်ထိ ကြိုးစားနေဆဲလို့ ပြောလိုရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ပထမပိုင်းပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွေမှာ ဒုတိယ

ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွေအတွက် အရေးကြီးတဲ့အဆင့်ဖြစ်လို့ ပထမ အောင်မြင်မှုတွေကိုပါ အရေးကြီးတဲ့ အောင်မြင်မှုလို့ ပြောလိုရပါတယ်” ဟု Myanmar Development-Centre Social Resources Institute-Centre Social Development မှ Executive Director ဒေါက်တာဇော်ဦးက ပြောကြားသည်။

အလားတူ ADB ဘဏ်၏ Assistant Chief Economist Cyn-Young Park ကလည်း “ဒီစာတမ်းရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ကတော့ မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရအနေနဲ့ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းတွေ ရေးဆွဲခဲ့တဲ့နေရာမှာ လိုအပ်တဲ့အချက်အလက်တွေသိရှိပြီး ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့စီမံကိန်းတွေ ရေးဆွဲနိုင်ဖို့ပုံဖြစ်ပါတယ်။ ယခုအစီရင်ခံစာမှာဆိုရင် မြန်မာနိုင်ငံအနာဂတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ အတွက် ဘယ်ကဏ္ဍတွေကို အဓိကတိုက်ရိုက်အားပေးဆောင်ရွက်မယ်ဆိုတာကို ထည့်သွင်းထားပါတယ်။ ADB ဘဏ်ကလည်း မြန်မာနိုင်ငံမှာ လုပ်မယ့်လုပ်ငန်းနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ဘာတွေအဓိက ဆောင်ရွက်မယ်ဆိုတာကိုလည်း ရည်ရွယ်ပါတယ်။ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းတွေကိုလည်း မြန်မြန်ဆန်ဆန် ပိုမိုခိုင်မာလာအောင် အစီရင်ခံစာထဲမှာ အသေးစိတ်ဆွေးနွေးထားပါတယ်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရရဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအရှိန်အဟုန်နဲ့ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်အောင် ပံ့ပိုးပေးဖို့လည်း အစီအစဉ်ရှိပါတယ်” ဟု ပြောကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)



တိုင်းရင်းသားဒေသများဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး ဆောင်ရွက်နေ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀

မြန်မာနိုင်ငံရှိ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများနေထိုင်ရာနှင့် ဆင်းရဲမှုဖြစ်ပေါ်စေသည့်ဒေသများအတွင်း အများပြည်သူဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများ၊ ရေနှင့် ကျန်းမာသန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများနှင့် အိုးအိမ်တည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းများအား ဒေသခံပြည်သူများ၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ကုလသမဂ္ဂ

မြို့ရွာနှင့် အိုးအိမ်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအစီအစဉ် (UN-HABITAT) နှင့်ပူးပေါင်း၍ တိုင်းရင်းသားဒေသများဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအစီအစဉ်အား အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ စီမံကိန်းကာလကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာအထိ သတ်မှတ်ထားပြီး ကချင်ပြည်နယ်တွင် မနိစိ၊ မိုးမောက်၊ ရွှေကူနှင့် ပိုင်းမော်မြို့နယ်၊ ကယားပြည်နယ်တွင် ဒီမောဆိုမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်တွင် မင်းတပ်နှင့် မတူပီမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတွင် မုံရွာ၊

ဘုတလင်နှင့် ပုလဲမြို့နယ်နှင့် ရှမ်းပြည်နယ်တွင် ဖယ်ခုံ၊ ပင်းတယနှင့် ပင်လောင်းမြို့နယ်များ၌ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများအား ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရနှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံတကာဖွံ့ဖြိုးမှုအေဂျင်စီ (USAID) တို့၏ထောက်ပံ့ငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၂ ဒသမ ၁၆ သန်းဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် ဒေသခံများ၏ အများသဘောတူဆန္ဒဖြင့် ရွေးချယ်အဆိုပြုသည့် အခြေခံအဆောက်အအုံနှင့် အိုးအိမ်တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများ၊ ရေ

နှင့်ကျန်းမာသန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများ၊ ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းသင်တန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ဒေသခံပြည်သူများ၏ အသိပညာ၊ ဗဟုသုတနှင့် လူမှုအဆင့်အတန်းများ တိုးတက်မြင့်မားလာပြီး ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင် ၎င်းတို့ကိုယ်တိုင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခွင့်အခွင့်အလမ်းများ တိုးတက်မြင့်မားစေလျက်ရှိကြောင်း မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဆိုင်ကယ်ကယ်ရီများ သတ်မှတ်စည်းကမ်းများနှင့် အညီပြေးဆွဲရေး ပူးပေါင်းအဖွဲ့များက စစ်ဆေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်း ပြေးဆွဲလျက်ရှိသည့် ဆိုင်ကယ်ကယ်ရီများ သတ်မှတ်ဆိုင်ကယ်ကယ်ရီဂိတ်နေရာများတွင်သာ သတ်မှတ်စည်းကမ်းများနှင့်အညီ ဂိတ်ထိုးပြေးဆွဲရေး၊ ယာဉ်စည်းကမ်း လမ်းစည်းကမ်းများလိုက်နာဆောင်ရွက်ရေး သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီများကပူးပေါင်းစစ်ဆေး၍ ပညာပေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပလင်းတန်ဖွံ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ်စာပေလေ့လာဖို့

နိုင်ငံတကာသတင်း

အီရတ်နိုင်ငံ ဆာလာဟူဒင်တောင်ပိုင်းတွင် အဓိကထိုးစစ်စတင်



ဘဂ္ဂဒက် စက်တင်ဘာ ၁၀

အီရတ်တပ်ဖွဲ့သည် အီရတ်နိုင်ငံတောင်ပိုင်း ဆာလာဟူဒင်ပြည်နယ်ရှိ အိုင်အက်စ်တက်ဖီအီအကြမ်းဖက်သမားများကို အဓိကထိုးစစ်စတင်ခဲ့သည်။ အီရတ်တပ်ဖွဲ့က ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင်ဆင်နွှဲခဲ့သော စစ်ဆင်ရေးသည် အယ်လ်ဇူလူယနှင့် ခါဇရက်ဂျီဒေသများတွင် အခြေအနေများ တိုးတက်ဖြစ်ပေါ်စေခဲ့သည်။

တက်ဖီရီ အကြမ်းဖက်သမား တနင်္လာနေ့က အိုင်အက်စ်အိုင်ဒါဇင်ပေါင်းများစွာ ညတွင်းချင်း အယ်လ်တက်ဖီရီ အကြမ်းဖက်အုပ်စု အသတ်ခံရခြင်း၊ အဖမ်းခံရခြင်းများရှိ သည် ခူလူယဒေသကို အကြီးကြောင်း အစီရင်ခံစာများက ဖော်ပြ အကျယ် တိုက်ခိုက်ခဲ့သော်လည်း တားသည်။ အီရတ်တပ်သားများနှင့် ဒေသခံ

များက ၎င်းတို့၏ တိုက်ခိုက်မှုကို ခုခံ တွန်းလှန်နိုင်ခဲ့သည်။ ထိုစဉ်အတွင်း အီရတ်ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးက အနီဘာပြည်နယ် အနောက်ပိုင်းရှိ ဘာရာဝါနာဒေသခံ များအား နေအိမ်သို့ ပြန်နေကြ ရန် တိုက်တွန်းဆော်ကြားလိုက်သည်။ “အီရတ်လက်နက်ကိုင်တွေက အကြမ်းဖက်သမားတွေ ထွက်မပြေးမီ ထားရစ်ခဲ့တဲ့ နောက်ဆုံးလက်လုပ်

ပုံးတွေကို အပြီးသတ်ရှင်းလင်းပြီးပြီ” ဟု အနီဘာတပ်မှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရာရှစ်ဖလိတ်က ပြောခဲ့သည်။ ထို့ပြင် “ဒေသခံတွေကို ၎င်းတို့ရဲ့ နေရပ်ကိုပြန်ပြီး စီးပွားရေးလုပ်ငန်း များကို ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ လုပ်ဆောင် ဖို့လည်း ပြောကြားခဲ့ပါသေးတယ်” ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့ သည်။

မိုဆူးလ်ကို ဇွန် ၁၀ တွင် ထိန်းချုပ်ပြီးကတည်းက အီရတ်တပ်ဖွဲ့ များသည် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွ များကို တိုက်ခိုက်နေခြင်းဖြစ်သည်။ တက်ဖီရီ အကြမ်းဖက်သမားများ သည် ယခုလက်ရှိတွင် ဆီးရီးယား အရှေ့ပိုင်း၊ အီရတ်မြောက်ပိုင်းနှင့် အနောက်ပိုင်းဒေသများကို ထိန်း ချုပ်ထားသည်။ ထို့ပြင် ၎င်းတို့သည် ရှီးယိုက်၊ ဆွန်နီ၊ ကာနီ၊ ခရစ်ယာန်၊ အိုင်ဇီကဒ်နှင့် အခြားသော အဖွဲ့ အစည်းများကို ခြိမ်းခြောက်နေပြီး ၎င်းတို့၏ ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်မှု များကို အီရတ်တွင် ဆက်လက် ပြုလုပ်နေသည်။

အီရတ် အရာရှိကြီးများက ဆော်ဒီအာရေဗျ၊ ကာတာနှင့် ပါရှန်ပင်လယ်ကွေ့ အာရပ်နိုင်ငံများ ကို အကြမ်းဖက်မှုများ အခြေပြုရာ နိုင်ငံများအဖြစ် အပြစ်တင်ကြ သည်။

(ပရက်စ်တီဒ်)

စစ်သွေးကြွခေါင်းဆောင် အသေခံပုံးခွဲ တိုက်ခိုက်ခံရ

ဒမတ်စကတ် စက်တင်ဘာ ၁၀

ဆီးရီးယား အစ္စလာမစ်သောင်း ကျန်းသုအုပ်စုတစ်စုဖြစ်သည့် အာရာ အယ်လ်ရှမ်း အုပ်စုခေါင်းဆောင် ဟတ်ဆန်အက်ဘော့သည် အခြား ထိပ်တန်းတပ်မှူးများနှင့် အစည်း အဝေးပြုလုပ်နေစဉ် အသေခံပုံးခွဲ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် သေဆုံးသွား ခဲ့ကြောင်း ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။

ဆီးရီးယား အနောက်ပိုင်းမြို့ ရမ်ဟမ်ဒန်၌ ဖြစ်ပွားခဲ့ ခြင်းဖြစ်ပြီး ငုံးအင်္ဂါဝတ်ဆင်ထား သည့် အသေခံတိုက်ခိုက်ရေး သမားက ဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်ဟု တက်ကြွလှုပ်ရှားသူများ က ပြောခဲ့သည်။ ၎င်းအာရာ အယ်လ်ရှမ်းအဖွဲ့သည် အစ္စလာမစ် တပ်ဦး၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည်။

အစ္စလာမစ် စစ်သွေးကြွများ အကြား ပြီးခဲ့သည့်ဖေဖော်ဝါရီလက တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားရာ ၎င်း၏အဖွဲ့ဝင် များသေဆုံးခဲ့မှုအတွက် အာရာ အယ်လ်ရှမ်းတပ်ဖွဲ့က ပြိုင်ဘက်အုပ်စု များကို ပြစ်တင်ပြောဆိုခဲ့သည်။

(ဘီဘီစီ)

ကမ္ဘာ့တတိယအကြီးဆုံး နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံသည့်နိုင်ငံ တရုတ်နိုင်ငံဖြစ်လာပြီး ဒေါ်လာ ၁၀၈ ဘီလီယံထိမြင့်တက်

ပေကျင်း စက်တင်ဘာ ၁၀

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွင်း ကမ္ဘာ့တတိယ အကြီးဆုံး နိုင်ငံခြားတိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသည့် နိုင်ငံဖြစ်ရာ နှစ်နှစ်ဆက် တိုက်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်သတင်းအေဂျင်စီ ဆင်ဟွာက ဖော်ပြသည်။

တရုတ်နိုင်ငံမှ အဆိုပါ တိုင်းတစ်ပါးရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု(အိုဒီအိုင်)သည် ပြီးခဲ့သည့်နှစ်က အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀၈ ဘီလီယံအထိ စံချိန်တင်မြင့်တက် ခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းမှာ ၂၀၁၂ ခုနှစ်က အိုဒီအိုင်အပေါ် ၂၂ ဒသမ ၈ ရာခိုင်နှုန်း မြင့်တက်ခဲ့ကြောင်း အဆိုပါသတင်းအေဂျင်စီက ဖော်ပြသည်။

ထိုအတောအတွင်း တရုတ်ကုမ္ပဏီများ ပင်လယ်ရပ်ခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံ ရာတွင် ချမှတ်ထားသော စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ ဖြေလျှော့ပေးလိုက် ကြောင်း တရုတ်အစိုးရက တနင်္ဂနွေနေ့တွင် ပြောကြားလိုက်သည်။

အဆိုပါ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းသစ်များသည် အောက်တိုဘာ ၆ ရက်မှ စတင်၍ အကျိုးသက်ရောက်လိမ့်မည်ဟု ဆိုသည်။ ပြည်တွင်း ကုမ္ပဏီများ တိုင်းတစ်ပါးရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအတွက် ပိုမိုလွတ်လပ်ခွင့်ပေးလိုက်ခြင်းဖြစ် ကြောင်း တရုတ်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် ဆင်ဟွာက ကိုးကားဖော်ပြသည်။

လောလောဆယ်တွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၀၀ ကျော်ရင်းနှီး မြှုပ်နှံသည့် မည်သည့်တိုင်းတစ်ပါးရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းမဆို အဆိုပါဝန်ကြီး ဌာန၏ သဘောတူညီချက်ရယူရန် လိုအပ်သည်ဟု ဆိုသည်။

(ဆင်ဟွာ)

စွန့်ပစ်ဓာတုပစ္စည်းစက်ရုံ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွား လူအမြောက်အမြား ဒဏ်ရာရရှိ

ဘာလင် စက်တင်ဘာ ၁၀

ဂျာမနီအနောက်မြောက်ပိုင်းရှိ စွန့်ပစ်ဓာတုပစ္စည်းစက်ရုံတစ်ရုံ၌ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ လူအမြောက်အမြား ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ ကြောင်း ယနေ့ ဘီဘီစီသတင်းဖော်ပြချက်အရ သိရသည်။

ဘရိုမင်မြို့အနီးရှိ စက်ရုံ၌ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားရာတွင် အမျိုးသားတစ်ဦး ပြင်းထန်စွာ လောင်ကျွမ်းခဲ့သော ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့ပြီး ကျန်လူများ ဒဏ်ရာအနည်းငယ်စီ ရရှိကြသည်။

ယင်းစက်ရုံအနီးရှိ အိမ်များစွာကို ဘေးကင်းရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ပေးခဲ့ကြ ကြောင်း ရဲအရာရှိက ပြောခဲ့သည်။

အဆိုပါ ပေါက်ကွဲမှုသည် နာရီများစွာကြာ လောင်ကျွမ်းခဲ့သည်။ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ရသည့်အကြောင်းရင်းကို မသိရသေးကြောင်း၊ အခင်းဖြစ် နေရာ အပူရှိန်ပြေမှသာ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုပြုလုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း အာဏာပိုင်များက ပြောခဲ့သည်။

ဒေသခံများက စက်ရုံပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားသည့် အသံကို ကီလိုမီတာ များစွာကပ်ကြားခဲ့ရသည်ဟု ဆိုသည်။

(ဘီဘီစီ)

ကလေးငါးဦးအား သတ်ဖြတ်မှုဖြင့် ဖခင်ဖြစ်သူကို သံသယနှင့်ဖမ်း

မစ္စစ္စပီ စက်တင်ဘာ ၁၀

ကလေးငါးဦးကို သတ်ဖြတ် ပြီး အခြားပြည်နယ်တစ်ခု၌ စွန့်ပစ်ခဲ့ မှုဖြင့် အမေရိကန်ဖခင်တစ်ဦးအား သံသယရှိကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့က ပြောသည်။

တင်မီသီရေဂျိုးစ်ဆိုသူသည် ၎င်းနေထိုင်ရာ တောင်ကယ်ရိုလိုင်း နားပြည်နယ်၌ စွဲချက်များစွာကို ရင်ဆိုင်နေရကြောင်း အေပီသတင်း တစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။

၎င်းအား စနေနေ့က မစ္စစ္စပီ၌ ဆက်စပ်မှုမရှိသော စွဲချက်များဖြင့် ဖမ်းဆီးလိုက် ပြုဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ကလေးများသည် အသက်တစ်နှစ် အရွယ်မှ ရှစ်နှစ်အရွယ်ရှိပြီး ၎င်းတို့ သည် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့ ကြောင်း၊ ယင်းတို့၏ မိခင်ဖြစ်သူက သူမ၏ခင်ပွန်းဟောင်းနှင့် အဆက် အသွယ်မရကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့သို့ ပြောကြားသည်။



အာဏာပိုင်များက အဆိုပါ ကလေးများအား အင်္ဂါနေ့က တစ်နေကုန်ရှာဖွေပြီးနောက် အလာ ဘားမားအဝေးပြေးလမ်းမကြီးအနီး၌

မြှုပ်ထားသည့် ကလေးများကို တွေ့ရှိခဲ့ရသည်ဟု ဒေသဆိုင်ရာ မီဒီယာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

မစ္စတာဂျိုးစ်က စုံစမ်းစစ်ဆေး ရေးမှုများကို ကလေးများမြေမြှုပ် ထားသည့်နေရာသို့ လိုက်လံပြသခဲ့ ကြောင်း အလာဘားမား ပြည်သူ့ လုံခြုံရေးဦးစီးဌာန ပြောရေးဆိုခွင့် ရှိသူ တပ်ကြပ်ကြီး စတီဗ်ဂျာရက်က အင်္ဂါနေ့ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ တစ်ရပ်တွင် ပြောကြားသည်။

မစ္စတာဂျိုးစ်အား စနေနေ့က စစ်ဆေးရေးဂိုတစ်ခု၌ ရပ်တန့် စစ်ဆေးခဲ့ပြီး မူးယစ်ဆေးဝါးမှု နှင့်ပတ်သက်၍ ဖမ်းဆီးထား သည်။

(ဘီဘီစီ)

အိုင်အက်စ်တိုက်ခိုက်မှုကို တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်ရန် သူ့တွင်တာဝန်ရှိဟု ကန့်သမ္မတက ပြောကြား

ဝါရှင်တန် စက်တင်ဘာ ၁၀

အမေရိကန်သမ္မတ ဘားရတ် အိုဘားမားက သူ့တွင် အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွ များကို လွှတ်တော်၏ သဘောတူညီ ချက်မယူဘဲ စစ်ရေးအရ တိုက်ခိုက်မှု များပြုလုပ်သွားရန် လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိ သည်ဟု ပြောခဲ့သည်။

အိုဘားမားသည် ဆီးရီးယား အတိုက်အခံတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို လက် နက်များ ထောက်ပံ့ပေးရန်အတွက် သဘောတူညီချက်ရရှိရန် လွှတ်တော် သို့ ဆက်လက်တိုက်တွန်းပြောကြား သွားမည်ဖြစ်သည်။

မစ္စတာအိုဘားမားသည် ဗုဒ္ဓဟူး နေ့ညတွင် ၎င်း၏ အိုင်အက်စ်ဆန်ကျင် ရေးနည်းဗျူဟာနှင့်ပတ်သက်ပြီး အနှစ် ချုပ်မိန့်ခွန်းပြောကြားမည်ဖြစ်သည်။

အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများသည် လွန်ခဲ့သောလအနည်းငယ်က ဆီးရီး ယားနှင့် အီရတ်တို့၏ အစိတ်အပိုင်း

တော်တော်များများကို လွှမ်းမိုးထား ပြီး မူဆလင်ပိုင်နက်(သို့မဟုတ်) မူဆလင်နိုင်ငံအဖြစ် ကြေညာခဲ့သည်။

လွန်ခဲ့သောလက အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများသည် အီရတ်ရှိ အမေရိကန် လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှု

ဆန့်ကျင်သည့်အနေဖြင့် အမေရိကန် သတင်းထောက်နှစ်ဦးကို ခေါင်းဖြတ် သတ်ခဲ့သည်။

သမ္မတအိုဘားမားသည် အင်္ဂါနေ့ က အိမ်ဖြူတော်တွင် ၎င်း၏ အိုင်အက်စ်ဆန်ကျင်ရေး နည်းဗျူဟာ

များနှင့်ပတ်သက်ပြီး နှစ်ဖက်ပါတီမှ ခေါင်းဆောင်များနှင့် ဆွေးနွေးခဲ့ သည်။ ၎င်းတို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲမှာ အရာရောက်ခဲ့သည်ဟု ပြောရေး ဆိုခွင့်ရပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးက ပြောခဲ့ သည်။

(ဘီဘီစီ)



ဆောင်းပါးနှင့်ပြည်တွင်းသတင်း

ပိဋကတ်သုံးပုံ အသံမစဲ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ

ရတနာစည်ဆရာတော်(လွိုင်လင်)

ကိုယ့်နားကိုယ်မယ့်နိုင်လောက်အောင် မွေးထုံပုံ၊သင်းသည့် ပန်းသတင်း။ ဝန်ခံရလျှင် ဤအသက် ဤအရွယ်အထိ ပထမဆုံးအကြိမ် ကြားသိရသည့် ပီတိစိတ်ပန်းသတင်း။

နိကာယ်ဝါးရပ် ပိဋကတ်သုံးပုံ ပါဠိတော်စာအုပ်ရေးပေါင်း (၄၀)တိတိကို နေ့ညအသံမစဲ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ဓမ္မစွမ်းအင် မြှင့်တင်ပူဇော်ပွဲ။ နေရာဒေသက ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) လွိုင်လင်ခရိုင် မိုင်းပွန်မြို့၊ သမိုင်းဝင် သကျမုနိန္ဒရုပ်ပွားတော်ကြီး စံပျော်ရာ တန်ဆောင်းတော်။ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ကြမည့် ရဟန်းသံဃာတော်တို့က မိုင်းပွန်မြို့ပေါ်ရော နယ်ပယ်မှာပါ တည်ရှိသည့် ကျောင်းပေါင်း ၄၀ ကျော်မှ ဘာဏကသံဃာပေါင်း ၇၀ ခန့်။ အသံမစဲ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ရမည့် ပါဠိတော်စာအုပ်ရေ ၄၀ ရှိ စာမျက်နှာပေါင်းက ၁၆၇၀၉ မျက်နှာ။ ခန့်မှန်းသည့် ရက်ပေါင်းက တစ်လကျော်ကျော်။ သံဃာတော် ၇၀ ခန့်တို့အတွက် တစ်လကျော်ကျော်တိုင်အောင် နေ့စဉ် အရက်ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်း၊ ညနေချင်းပြုတ်ရည်၊ ကြက်သွန်ပြုတ်ရည်၊ စတုမဇူသည့် ဆက်ကပ်လျှောက်ခံမည့် (တစ်နည်းပြောရလျှင်) ပစ္စည်းလေးပါး လျှောက်ခံမည့် မိသားစုမှာ သုဓမ္မသီရိ ဒေါ်စိန်အမျိုးမြတ် သားသမီးများဖြစ်ကြသော 'စိန်မေတ္တာ' မိသားစုနှင့် မိုင်းပွန်မြို့၊ ဒါယကာ ဒါယကာမများ။

အားကျစွမ်းအားတူယူ၊ အားရစွမ်းပတ်ပတ်၊ သာသနာပြုကောင်းမှုဖြူနိုင်လုံး ရွှင်မြိုးပါစေဟူ။

ပါဠိတော်

ရက်ရှည် လချီ နေ့ညမပြတ် ကရားရလွှတ် တတွတ်တွတ် ဖတ်ရွတ်ပူဇော်ရမည့် ပိဋကတ်သုံးပုံပါဠိတော် ဓမ္မပူဇော်ကဏ္ဍနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပါဠိတော်အကြောင်း၊ ပိဋကတ်သုံးပုံအကြောင်းစသည်များကို အနှစ်ချုပ်ဖတ်တမ်းပြုပါမည်။

'ပါဠိ'နှင့် 'တော်'သည် ဘာသာစကားနှစ်မျိုးကို ပေါင်းစပ်ထားသော ဝေါဟာရဖြစ်၏။ 'ပါဠိ'ကို မြန်မာအဘိဓာန်က 'ဗုဒ္ဓ၏စကားတော်'ဟုလည်းကောင်း၊ 'ဗုဒ္ဓဘာသာစာပေရေးသားရာ ရှေးဟောင်းဘာသာစာအုပ်မျိုး'ဟုလည်းကောင်း ဖွင့်ဆိုပြီး 'တော်'ကို 'မြင့်မြတ်သော'ဟု နာမဝိသေသနပုဒ်အဖြစ် ဖွင့်ဆိုထားသောကြောင့် ပါဠိတော်ဟူသည် 'ဗုဒ္ဓ၏ မြင့်မြတ်သော စကား'ဟု လည်းကောင်း၊ 'ဗုဒ္ဓဘာသာစာပေရေးသားရာ ရှေးဟောင်းဘာသာစာအုပ်မျိုး'ဟု လည်းကောင်း သိမှတ်ကြရပါသည်။ မြတ်ဗုဒ္ဓကိုယ်တော်တိုင် ကျင့်ပွားအားထုတ်၍ သိရှိလာရသည့် အလုံးစုံသိစရာတွေထဲမှ လူနတ်ပြဟောတို့အတွက် အမှန်တကယ် အကျိုးရှိမည့် အကြောင်းအရာမျှကိုသာ ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာပြီး ၄၅ နှစ်တာ ကာလအတွင်း ဟောကြားညွှန်ပြအပ်သော မြတ်ဗုဒ္ဓ၏မြတ်စကားအစုသည် 'ပါဠိတော်' ဖြစ်ပါသည်။

ပိဋကတ်သုံးပုံ

ပိဋကတ်သုံးပုံဟူသော ဝေါဟာရသည် မြန်မာမှုနယ်ပယ်၌ အလွန်အကျွမ်းတဝင် တရင်းတနီး ဖြစ်လျက်ရှိသည်။ ကလေးများကအစ ကြားဖူးနားဝရှိနေပြီးဖြစ်၏။ ပိဋကတ်သုံးပုံအထည်ခြပ်အနေဖြင့်မူ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများရှိ စာပီရိကြီးတွေထဲမှ သားရေးဖုံးစာအုပ်ထူထူကြီးတွေ ဖြစ်ကြပြီ။ တစ်နည်း ပြောရလျှင် တန်ခိုးကြီးဘုရားစေတီစောင်းတန်းများ၌ ရောင်းချနေကြသည့် နိဗ္ဗာန်ကုန်ဆိုင်များထဲမှ စာအုပ်ဆိုင်ကြီးများ၏ ဗိရိကြီးတွေ အထပ်ဆင့်၌ တင်ထားသော သားရေးဖုံး သို့မဟုတ် ကတ်ထုပ်စာအုပ်ကြီးတွေဖြစ်ကြသည်။

ထို့ထက်ပို၍ ပိဋကတ်သုံးပုံအကြောင်း သိရှိသူများမှာ ဘာသာရေးလိုက်စားသော လူလတ်ပိုင်း၊ လူကြီးပိုင်းများဖြစ်ကြ၏။ သူတို့ထက်ပို၍ အကြောင်းစုံသိရှိသူ၊ တန်ဖိုးထားသူများကား ရဟန်းသံဃာတော်များဖြစ်ကြပါသည်။

'ပိဋက' ၏ တိုက်ရိုက်အဓိပ္ပာယ်မှာ စားသောက်စရာတွေထည့်ရသော 'ခြင်း' ဖြစ်၏။ ခြင်းထဲထည့်ထားသော အရာဝတ္ထုသည် သော့ခတ်၍ သေတ္တာထဲ အလုပ်ပိတ်ထည့်ထားရသော အရာဝတ္ထုမဟုတ်သည်မှာ သေချာ၏။ ခြင်းထဲထည့်ထားသည့် အရာဝတ္ထုဖြစ်သောကြောင့် လတ်တလော ချက်ပြုတ်စားသောက်ရန်သာဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် ပိဋကတ်သုံးပုံဟူသည် လက်အုပ်ချီဂါဝင်ပြုနေရုံသာမဟုတ်ဘဲ စိတ်ထဲနည်းသားထဲအရောက် မှတ်ဉာဏ်၊ ပွားဉာဏ်၊ ပိုင်းခြားဉာဏ်ဟူသော ဉာဏ်ပါးစပ်ဖြင့် အမြဲစားသုံးနေရမည့် ကျင့်စဉ်များသာ ဖြစ်ပါတော့သည်။

ထို့ကြောင့်ပင် ၄၅ နှစ်ပတ်လုံး နေရာအနှံ့ နာယူအစုတို့အား မြတ်ဗုဒ္ဓဟောကြားခဲ့သမျှ စကားတော်အများအပြားတို့ကို တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊

တစ်ဆင့်သင်ယူ၍ ဖြစ်စေ နှုတ်တက်အာဂုံ ဆောင်နိုင်ပြီးဖြစ်သော တပည့်သံဃာကြီးတို့က မြတ်ဗုဒ္ဓပရိနိဗ္ဗာန်စံပြီး သုံးလအကြာ ကာလတို့အတွင်း၌ပင် သာသနာတော်ကို အကြည်ညိုဆုံးသော ဘုရင်အဇာတသတ်၏ အာဏာစက်အထောက်အပံ့ဖြင့် ပထမအကြိမ် သင်္ဂါယနာတင်ပွဲကြီး ကျင်းပလျက် 'ပိဋက'ဟူသော 'ခြင်း' သုံးခြင်းခွဲခြားကာ ရဟန်းသံဃာများ၏ ကျင့်ဝတ်သိက္ခာပုဒ် စကားတော်တို့ကို 'ဝိနည်းပိဋက'၊ မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ သဗ္ဗညုတဉာဏ်တော်မှတ်ကျောက်ဖြစ်သည့် အနက်ရှိုင်းဆုံး စကားတော်တို့ကို 'အဘိဓမ္မာပိဋက'၊ ဘဝလမ်းညွှန်၊ သုခလမ်းညွှန်၊ သံသရာလမ်းညွှန်၊ နိဗ္ဗာန်လမ်းညွှန် စကားတော်တို့ကို 'သုတ္တန်ပိဋက' ဟု ပိဋကတ်သုံးပုံအဖြစ် မှတ်တမ်းတင်တော်မူခဲ့ခြင်းဖြင့် နှောင်းခေတ်လူသားများ စားသုံးနိုင်အောင်၊ ကျင့်သုံးနိုင်အောင် အမြော်အမြင် ကြီးမားစွာ ဆောင်ရွက်တော်မူခဲ့ကြပါသည်။

ထိုမှစ၍ သင်ကြားပို့ချ၊ သင်ယူလေ့လာ၊ စားသုံးကျင့်သုံးဟူသော ဗုဒ္ဓသာသနာအစဉ်အလာယဉ်ကျေးမှုသည် အရှိန်အဟုန်ပြင်းစွာ ပြန့်ပွားလာသလို ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်လူသားတို့၏ နှလုံးသားအထိ စိမ့်ပျံ့စီးဝင်သွားပြီး ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးမှုအဖြစ်ပါ ပြန့်ပွားထွန်းကားခဲ့ပါသည်။ ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးမှုသက်ဝင်ရှင်သန်လာသည်မှစ၍ ဗုဒ္ဓဘာသာလူမှုဘဝဝယ် ရတနာသုံးပါး၊ အနန္တောအနန္တငါးပါး၊ အရိပ်ခြောက်ပါး(ဘုရားရိပ်၊ တရားရိပ်၊ သံဃာရိပ်၊ မိဘရိပ်၊ ဆရာရိပ်နှင့် ရာဇာရိပ်)စသည်တို့၌ အထွက်အမြတ်ပြုတတ်ခြင်း၊

ဆရာ၊ ဒကာညီညွတ်စွာ၊ သံဃာပြည်သူ ကြည်ဖြူစွာ သာသနာအကျိုး မြတ်မြတ်နိုးနိုး တန်ဖိုးထားကြိုးစားနေသမျှ ကာလပတ်လုံး သာသနာ့ဂုဏ်သိန် လင်းလင်းထိန် မြန်မာအဖြစ် ကမ္ဘာ့အလယ်တင့်တယ်တောက်ပနေမည်သာ

ပြဟောစိုရတရားနှင့် မင်္ဂလာတရားတို့၌ ကျင့်သုံးပွားများတတ်ခြင်း၊ ကြီးသူ ရိုသေ၊ ရွယ်တူလေးစား၊ ငယ်သူ သနားစသည့် ဆက်ဆံရေးယဉ်ကျေးမှု ထွန်းကားပြန့်ပွားလာခြင်း စသည်တို့ကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်နိုင်ငံများအလယ် တင့်တယ်တောက်ပသော နိုင်ငံဖြစ်ခဲ့သည်မှာ သမိုင်းစကားဖြစ်ပါသည်။

ထိုမှ အကြောင်းကြောင်းတို့ကြောင့် တိုင်းတစ်ပါးလက်အောက်ခံဖြစ်ခဲ့ရခြင်း၏ ရိုက်ချက်များ၊ ဒဏ်ချက်များ၊ ဒဏ်ရာများ၊ အနာဆွေးများကို ပြန်လည်ကုသနိုင်ခွင့်ကိုကိုင်ပိုင်ရရှိခဲ့သည့် လွတ်လပ်ရေးခေတ် ပြန်သစ်ပေါ်ထွန်းလာသော အခါ အဓိကအားဖြင့် စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို မတ်မတ်ခိုင်ခိုင်ခံနိုင်၍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများအားနည်းခဲ့ခြင်း၊ မြို့ပြနှင့်ကျေးလက် ကွာဟမှု၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ကွာဟမှုများကို မချဲ့နိုင်ခြင်းစသောအခက်အခဲများ၊ အကွေ့အကောက်များကို ဖြတ်သန်းခဲ့ရင်း ယခုအချိန်တွင်သော် ဒီမိုကရေစီသက်ဝင်ရှင်သန်ရေးအတွက် နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ကြိုးပမ်းကြရမည့် ကာလတစ်ခုကို ဖြတ်သန်းရလျက်ရှိပါသည်။

ထိုနည်းတူ ဘုရင်ခေတ်ကုန်သွားသည်နှင့် တစ်ပြိုင်နက် ပိဋကတ်သုံးပုံစာပေသံများ တိုးညှင်းတိတ်ဆိတ်သွားခြင်း၊ ပိဋကတ် စေတီ ပေထုပ် ပေချပ် ပေကျမ်းများမှာ စာချစာသင်အရင်မြတ်တို့၏ လက်ထဲ၌ မမြဲတော့ဘဲ စာပီရိထံ ရောက်ရှိသွားကာ ဗီရိဝံခါးများပိတ်သွားတော့ခြင်း၊ 'သေသော်မှတည့် ဩော်ကောင်း၏' ညည်းညူစိတ်ပျက် ပက်လက်လန်ကုန်ခြင်းစသော လက္ခဏာ သန်းခေါင် မိုးမှောင်ကာလဖြစ်သန်းရင်း 'ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်ကို ကိုယ်ပင်နိုး' စသည်ဖြင့် ပြန်လည်နိုးထရန်ထပြန်ကာ ပြည်သူ့ရင်သွေးကလေးသူငယ်တို့အတွက် သင်ပုန်းသံ ပြန်ညီလာအောင် သံဃာတော်များဦးဆောင်လျက် ပညာရေးနှင့်အတူ ယဉ်ကျေးမှု ဓလေ့ထုံးတမ်းများ ချုပ်ငြိမ်းမသွားအောင် ကြိုးပမ်းကြပြီး တစ်ဖက်၌လည်း ဗုဒ္ဓစကားတော်၊ ပိဋကတ်တော်ထဲမှ မဖြစ်မနေ သင်ကြားပို့ချသင်ယူလေ့ကျင့်၊ စားသုံးကျင့်သုံးကြရမည့် ဝိနည်းပိဋက၊ အဘိဓမ္မာပိဋကနှင့် ကယ်ဝန်များပြားလွန်းသော သုတ္တန်ပိဋက၏ အစိတ်အပိုင်း ကျမ်းစာအချို့ကို နှုတ်တက်အာဂုံဆောင်ခြင်း၊ သဘောအဓိပ္ပာယ်ပါ သိမြင်အောင် သင်ယူခြင်း

တို့ဖြင့် ပရိယတ္တိပညာရေး တိမ်ကောမသွားအောင် ကြိုးစားခဲ့ကြရပါသည်။

ထိုမှ နှစ်ပေါင်းများစွာ ကြာလာသည့်အခါ ပြန်လည်၍ မြန်မာနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေး ရလာပြီး သာသနာ့နှစ် ၂၅၀၀ ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင်ပွဲကြီးကို ရန်ကုန်မြို့၊ ကမ္ဘာ့အေးကုန်းမြေ မဟာပါသာဏ လိုဏ်ဂူတော်ကြီးအတွင်း ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာငါးနိုင်ငံမှ သံဃာတော်ပေါင်း ၂၅၀၀ တို့ဖြင့် ကောဇာသက္ကရာဇ် ၁၃၁၈ ခုနှစ်တွင် အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခြင်းနှင့်အတူ အထပ်ထပ်တည်းဖြတ် သုတ်သင်၍ သန့်စင်ပြီးဖြစ်သော ပိဋကတ်သုံးပုံပါဠိတော် အက္ခရာများကို စာရွက်ပေါ်တင်လျက် ပုံနှိပ်စက်ကြီးများဖြင့် အလျား ရှစ်လက်မ၊ အနံ့ ခုနစ်လက်မခွဲ အရွယ်ရှိ 'ဆဋ္ဌမူပိဋကတ်သုံးပုံ စာအုပ်ကြီးများ' အဖြစ် ထုတ်လုပ်လိုက်သောအခါဝယ် စာအုပ်ပေါင်းမှာ အုပ်ရေ ၄၀ တိတိဖြစ်လာပါသည်။

ယင်းပိဋကတ်သုံးပုံပါဠိတော်စာအုပ်ရေ ၄၀ တို့တွင် ဝိနည်းပိဋက စာအုပ်ရေ ငါးအုပ်၊ အဘိဓမ္မာပိဋက စာအုပ်ရေ ၁၂ အုပ်၊ သုတ္တန်ပိဋက စာအုပ်ရေ သုံးအုပ် စုစုပေါင်း အုပ်ရေ ၂၀ ကို 'သင်ရိုးပိဋကတ်'အဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည့်အစဉ်အလာအတိုင်း ထိုပိဋကတ်ပါဠိတော် အုပ် ၂၀၊ စာမျက်နှာ ၇၉၈၀ ရှိ ပါဠိအက္ခရာ ဝါကျတိုင်းကို ပီပီပြင်ပြင် နှုတ်တက်အာဂုံဆောင်နိုင်ပါလျှင် 'တိပိဋကဓရ'ဘွဲ့၊ ပါဠိတော်၏ မြန်မာပြန် အဓိပ္ပာယ်များနှင့်တကွ ပါဠိတော်အဖွင့် အဋ္ဌကထာကျမ်း ဋီကာကျမ်းများ၌ လာရုံသော အဓိပ္ပာယ် သဘောတရားတို့ကို ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာ ဖြေဆိုနိုင်ပါလျှင် 'တိပိဋကကောဝိဒ' ဘွဲ့များဖြင့် လွတ်လပ်ရေးသည် ဤမှာဘက် နိုင်ငံတော်အစိုးရအဆက်ဆက်တို့နှင့် ပြည်သူ့အဆက်ဆက်တို့က သာသနာ့အာဇာနည်ရဟန်းတော်အဆက်ဆက်တို့အား ချီးကျူးပူဇော်ခဲ့ကြသည်မှာ ယနေ့ကာလအထိ ထွန်းကားလျက်သာရှိပါသည်။

ယင်းအပြင် ကျန်သုတ္တန်ပိဋက စာအုပ်ရေ ၂၀၊ စာမျက်နှာ ၈၇၂၉ ရှိ ပါဠိတော်များကို နှုတ်တက်အာဂုံဆောင်နိုင်ပါက '... ဓရ'ဘွဲ့၊ သဘောရေးဖြေ အောင်မြင်ပါက '... ကောဝိဒ'ဘွဲ့တို့ကို ကဏ္ဍအလိုက်နိကာယအလိုက် ပိုင်းခြားလျက် ဂုဏ်ပြုပူဇော်နိုင်ရေးအတွက်လည်း လမ်းခင်းထားပြီးဖြစ်ရာ ယင်းနိကာယ လမ်းကြီး၌ ဆက်လက်လျှောက်လှမ်းနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းကြရဦးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဤသည်များကား ပါဠိတော်၊ ပိဋကတ်သုံးပုံ၊ စာအုပ်အရေအတွက်၊ စာမျက်နှာအရေအတွက်စသည်ဖြင့် ဗုဒ္ဓစကားတော်၏ ကျယ်ပြန့်မှုကိုရှိုင်းပုံအမြောက်အမြစ်ပါသည်။ ယင်းဗုဒ္ဓစကားတော်သည်ပင် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာ၏ တန်ဖိုးအကြီးမားဆုံးသော နှုန်းစံဖြစ်လျက်ရှိပေရာ ဗုဒ္ဓစကားတော်များ တစ်လုံးတစ်ပါးအဖြစ်စေ ချွတ်ချော်တိမ်းပါးမှုမရှိစေရန်နှင့် ယင်းဗုဒ္ဓစကားတော်ပါဠိတော်များကို မှန်မှန်ကန်ကန် သိရှိနားလည်၍ ပြန်လည်ဖြန့်ဝေနိုင်ဖို့ ဦးတည်သောအခြေခံအကျဆုံးပထမပြန် စာမေးပွဲမှစပြီး ပြုပြင်သင့်သည်များ ပြုပြင်လျက် ပိုမိုရှင်သန်လှုပ်ရှားနေစေရန် ဆတိုးကြိုးပမ်းကြရဦးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ ဆရာ၊ ဒကာညီညွတ်စွာ၊ သံဃာပြည်သူ ကြည်ဖြူစွာ သာသနာ့အကျိုးမြတ်မြတ်နိုးနိုး တန်ဖိုးထားကြိုးစားနေသမျှ ကာလပတ်လုံး သာသနာ့ဂုဏ်သိန်လင်းလင်းထိန် မြန်မာအဖြစ် ကမ္ဘာ့အလယ် တင့်တယ်တောက်ပနေမည်သာဖြစ်ပါသည်။

ပိဋကတ်ပူဇော်ပွဲအောင်ပွဲ

မူလစကားပြန်ကောက်ကြပါမည်။ ရက်ပေါင်း ၄၅ ရက်တိုင်တိုင် ရဟန်းသံဃာတော်ပေါင်း ၇၀ ကျော်တို့က မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ မြင့်မြတ်သော စကားတော်များဖြစ်သည့် ပိဋကတ်သုံးပုံစာအုပ်ရေ ၄၀ စာမျက်နှာပေါင်း ၁၆၇၀၉ မျက်နှာကို အသံမစဲရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲကြီး အောင်မြင်ပြီးနောက် ရေစက်ချမင်္ဂလာသဘင် ဆင်ယင်ကျင်းပသော နေ့ထူးနေ့မြတ်၌ လွိုင်လင်မြို့၊ ပင်လုံမြို့၊ နမ့်စန်မြို့၊ ဟိုပုံးမြို့၊ တောင်ကြီးမြို့တို့မှ အဓိပတိဆရာတော် အပါး ၆၀ ကြွရောက်တော်မူပြီး မိုင်းပွန်ဝန်းကျင်မှ ရဟန်းတော်များအပါအဝင် ရဟန်းတော် အပါး ၂၀၀ တို့တို့ နေ့ဆွမ်း ဆက်ကပ်ခြင်း၊ ပိဋကတ်ပါဠိတော်အစုံ ၁၀၀ (တစ်စုံလျှင် လက်ရောက် တန်ဖိုး တစ်သိန်းရှစ်သောင်း)ကို ကျောင်းပေါင်း ၁၀၀ သို့ ဆက်ကပ်လျှောက်ခံခြင်း၊ ရဟန်းတော်အပါး ၂၀၀ တို့ကို ဆွမ်းဆန်စိမ်း လောင်းလှူခြင်း၊ ဝန်းကျင်ကျေးရွာများနှင့် မြို့ပေါ်မှဧည့်ပရိသတ်ပေါင်း ၁၀၀၀ ကျော် တို့ကို ကျွေးမွေးဧည့်ခံခြင်းစသည်တို့ဖြင့် မိခင်ကြီး သုဓမ္မသီရိ ဒေါ်စိန်အမျိုးမြတ်သည် စိန်မေတ္တာ မိသားစု သာသနာ့ပူဇော်ကောင်းမှု နတ်လူသမုပီတိအထု မြေသက်သေပြု နိဗ္ဗာန်ဆုဟူ၍ မုဒိတာမျှဝေ မြန်မာ့မြေအေးချမ်းပါစေ ခု. . ဝေ. . ဝေ။ ။

ချောင်းဆုံမြို့နယ်၌ မြေဩဇာကျေးခြင်းများဆောင်ရွက်

မော်လမြိုင် စက်တင်ဘာ ၁၀
မွန်ပြည်နယ် ချောင်းဆုံမြို့နယ် တောင်စွန်းကျေးရွာ ကွင်းအမှတ် (၆၅၉/ အေ) ဦးပိုင်အမှတ် (၁၄၄/၂) တောင်သူ ဦးလှအောင်၏ ပေါ်ဆန်းယဉ် မျိုးသန့်မိုးစပါး စံပြစိုက်ကွက် ၁၀ ဧကကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မျိုးကွဲပယ်ခြင်းပေါင်းမြက်ရှင်းလင်းခြင်း၊ မြေဩဇာကျေးခြင်းနှင့် အသိပညာပေးဟော

ပြောပွဲပြုလုပ်ကြောင်း သိရသည်။ ရှေးဦးစွာ မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင် ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးအောင်ကျော်ဦးက မျိုးကွဲပယ်ခြင်း၊ GAP သိပ္ပံနည်းစနစ်တကျ စိုက်ပျိုးအလေ့အကျင့်ကောင်းများကိုလည်းကောင်း၊ ချောင်းဆုံမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးတင်အောင်က ပေါင်းမြက်ရှင်းလင်းခြင်း၊ မြေဩဇာကျေးခြင်းလုပ်ငန်းများကို ပညာပေး

ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ တောင်စွန်းကျေးရွာမှ တောင်သူဦးလှအောင်၏ ပေါ်ဆန်းယဉ် စံပြစိုက်ကွက် ၁၀ ဧကမျိုးသန့်စပါးခင်းကို မျိုးကွဲပယ်ခြင်းပေါင်းမြက်ရှင်းလင်းခြင်း၊ မြေဩဇာကျေးခြင်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်မှုများကို စိုက်ပျိုးရေးခရိုင်ဦးစီးဌာနနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ကြည့်ရှုခဲ့သည်။
သိန်းလှိုင်(မော်လမြိုင်)

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀
နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်ရှိ အမှတ်(၁)ပြည်သူ့ဆေးရုံခုတ် ၅၀ ၌ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် ရွှေရတုပြည့်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် အမှတ်(၁၈)လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ခွဲမှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး တင်မျိုးထူးဦးဆောင်သော အရာရှိ၊ အရာခံ၊ အကြပ်၊ တပ်သားအပါအဝင် အင်အား ၁၁၀ ဖြင့် စက်တင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက မြို့နယ်ဆရာဝန် ဒေါက်တာ နန်းကျော်ခိုင်ဦးဆောင်သော ကျန်းမာ

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နေ့ ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ်ဂုဏ်ပြု



ရေးဝန်ထမ်းများနှင့် ပူးပေါင်း၍ စုပေါင်းလုပ်အားပေး ပြုလုပ်ခဲ့ကြ ဆေးရုံဝင်းအတွင်းရှိ ချုံနွယ်၊ မြက်ပင် ကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ) များကို ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းကာ မင်းမင်းလတ်(ရူပဗေဒ)

ပြည်ထွင်းသတင်း

လက်ရှိမြန်မာနိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ လူငယ်များသိရှိစေရန် စတုတ္ထအကြိမ် လူငယ်နှင့်ငြိမ်းချမ်းရေးသင်တန်းနှင့်ပို့ရပ် မော်လမြိုင်မြို့၌ ကျင်းပ



မော်လမြိုင် စက်တင်ဘာ ၁၀

မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်း ဗဟိုဌာန (MPC) က စီစဉ်သည့် လက်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေး ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ လူငယ်များ သိရှိစေရန် စတုတ္ထအကြိမ် လူငယ် နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးသင်တန်းနှင့် ပို့ရပ်ကို မော်လမြိုင်မြို့၊ ပြည်နယ် ခန်းမနှင့် ကုန်သည်ကြီးများနှင့်

စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း တို့၌ စက်တင်ဘာ ၁၀ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိ ပြုလုပ်လျက်ရှိ သည်။ (အပေါ်ပုံ) မြန်မာနိုင်ငံ၏ လက်ရှိတည် ဆောက်လျက်ရှိသော နိုင်ငံတည် ဆောက်ရေး၊ အမျိုးသား သွေးစည်း ညီညွတ်မှု တည်ဆောက်ရေးတို့ တွင် အဓိကကျသည့် ငြိမ်းချမ်းရေး တည်ဆောက်ရေးဖြစ်စဉ်၊ လက်ရှိ

ဖော်ဆောင်လျက်ရှိသော ငြိမ်းချမ်း ရေးတည်ဆောက်ခြင်း၏ အကျိုး သက်ရောက်မှုနှင့် လက်တွေ့ကြို တွေ့နေရသည့် စိန်ခေါ်မှုများအား ငြိမ်း ချမ်းညီညွတ်သော မြန်မာ့လူ့အဖွဲ့ အစည်းတစ်ရပ်အဖြစ်သို့ ဦးတည် ၍ လူငယ်ထုတစ်ရပ်လုံး ပူးပေါင်း ပါဝင်လာရန်အတွက် အဆိုပါ ပို့ရပ်ကို ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း

နှင့် ယင်းရည်ရွယ်ချက်များ အချိန်တို အတွင်း ထိရောက်မှုရှိစေရန် လေး ရက်တာ သင်တန်းကိုပါ တွဲဖက်ပြု လုပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း MPC က ထုတ်ပြန်ထားသည်။
ပို့ရပ်မြစ်မြောက်အောင် စီစဉ်သူ မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးပြန်လည် ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်း ဗဟိုဌာန (MPC)၏ လူထုဆက်သွယ်ရေးဌာန Program မန်နေဂျာ ဒေါက်တာ သဲစုစံက “ဒီလိုလူငယ်နှင့် ငြိမ်းချမ်း ရေးပို့ရပ်တွေလုပ်ရတာက အခု ဆောင်ရွက်နေတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး ဖြစ်စဉ်က ဘယ်အခြေအနေထိ ရောက်နေပြီဆိုတာ လူငယ်တွေ သိစေချင်တယ်။ နောက်တစ်ချက်က ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်နဲ့ ပတ်သက် ဆက်သွယ်နေတဲ့ နိုင်ငံရေးကိစ္စတွေ၊ တခြား လူမှုရေးကိစ္စတွေနဲ့ ပတ် သက်ပြီး နက်နက်ရှိုင်းရှိုင်း ဗဟု သုတရဖို့အတွက် လာလုပ်တာပါ။ နိုင်ငံရေးအခြေအနေကြီး တစ်ခုလုံး ကို ခြုံငုံပြီး နားလည်သွားတဲ့အခါမှာ နိုင်ငံရေး တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုရောက် တဲ့ အချိန်မှာ လူငယ်တွေဘယ်လို ပါဝင်ကြမလဲ။ လူထုအဖွဲ့အစည်း

တွေ ဘယ်လိုပါဝင်ကြမလဲဆိုတဲ့ စိတ်ကူးတွေကိုလည်း ကြိုပြီးစဉ်းစား စေချင်လို့ပါ”ဟု ဆိုသည်။
စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် ပြုလုပ်မည့် လူငယ်နှင့်ငြိမ်းချမ်းရေး ပို့ရပ်(မော်လမြိုင်)၌ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်းမှ လက်ရှိ မြန်မာ့ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ် အခြေအနေကို လူငယ်များအား ရှင်းလင်းပြောကြားခြင်း၊ လူငယ်များ က သိလိုသည်များကို မေးမြန်း ဆွေးနွေးခြင်း၊ လူငယ်ပညာရှင်များ၊ ယခင်ပြုလုပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည့် သင်တန်း များတွင် တက်ကြွစွာပါဝင်ခဲ့သည့် လူငယ်များနှင့် သင်တန်းသားလူငယ် များ စုပေါင်းကာ လူငယ်စကားပိုင်း ကျင်းပခြင်း၊ MPC ၏ အထူးအကြံ ပေး ဒေါက်တာရင်ရင်နွယ်က ပညာ ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့် ပတ်သက် ပြီး ဟောပြောဆွေးနွေးခြင်းများ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေါက်တာ သဲစုစံက ပြောပြသည်။
လူငယ်နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး ပို့ရပ် များကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလအတွင်းက စတင်ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မန္တလေး၊ မုံရွာနှင့် တောင်ကြီးမြို့များ၌ ကျင်းပခဲ့ကာ မော်လမြိုင်မြို့၌ စတုတ္ထအကြိမ်ပို့ရပ်ကို ကျင်းပနေ ခြင်းဖြစ်သည်။ ကျန်ရှိနေသော တိုင်း ဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင်လည်း ဆက်လက်ကျင်းပသွားရန် အစီ

အစဉ်ရှိကြောင်း MPC ၏ အထူး အကြံပေး ဦးလှမောင်ရွှေက ပြော ကြားသည်။
“ပထမတော့ conflict area (ပဋိပက္ခနယ်မြေ)တွေကို ပိုပြီး ဦးစားပေးချင်တာပါ။ ပို့ရပ်လုပ်ခဲ့ ပြီးတဲ့ ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ကြီး ရော အခုမော်လမြိုင်မှာပါ ပဋိ ပက္ခရှိတဲ့ နေရာတွေပေါ့။ ငြိမ်းချမ်း ရေးဖြစ်စဉ်အတွက် ပြောရာမှာ ချဉ်းကပ်တာမျိုးကအစ နားလည်မှု လွှဲလို့မရဘူး။ ကျွန်တော်တို့ ကိုယ်က အတိမ်းစောင်းမခံနိုင် ဘူး။ အမှန်တကယ်လုပ်ချင်တာက ပြည်နယ်ခုနစ်ခုမှာ အရင်လုပ်ချင်တာ။ ပဋိပက္ခမရှိတဲ့ ဒေသကိုတော့ ဒုတိယရွေးသင့်တာပေါ့။ အခုတော့ ကျွန်တော်တို့ တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်တွေကို မျှပြီးလုပ်ဖို့ လျာ ထားတယ်။” ဟု ၎င်းက ဆိုသည်။
အဆိုပါ သင်တန်းပထမနေ့ တွင် မွန်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ နိုင်ငံ ရေးပါတီများ၊ အရပ်ဘက်လူမှု အဖွဲ့အစည်းများ၊ တိုင်းရင်းသား အဖွဲ့အစည်းများနှင့် စိတ်ပါဝင် စားသူ လူငယ်စုစုပေါင်း ၂၅၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး မြန်မာ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်နှင့် စပ်လျဉ်း သည့် အကြောင်းအရာများကို ဦးတင်မောင်သန်း၊ ဦးလှမောင် ရွှေ၊ ဦးကျော်စိုးလှိုင်နှင့် ဦးညိုအုန်း မြင့်တို့က ဆွေးနွေးသင်ကြားမည် ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် ဒသမပုံမှန်အစည်းအဝေးကျင်းပ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၀
ပထမအကြိမ် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဒသမပုံမှန်အစည်းအဝေး (တတိယနေ့) အား စက်တင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညွှတ်ဝင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ ဥပဒေချုပ်၊ စာရင်းစစ်ချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးများနှင့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ခဲ့သည်။
အစည်းအဝေးတွင် မေးခွန်း ၃၉ ခုကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးများက ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ပြီး ဥပဒေ(မူကြမ်း) နှစ်ခု တင်သွင်းခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

အောင်ဇေယျကျေးတံတားအတက် နောက်ပြန်လိမ့်မည် ကွန်တိန်နာယာဉ်တိမ်းပျောက်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၀
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ်ရှိ (၁)ထိပ်အောင်ဇေယျ ကြီးတံတားအတက်တွင် စက်တင်ဘာ ၉ ရက် ညနေ ၅ နာရီ ၄၅ မိနစ် က ဆန်ကွဲတင်ဆောင်လာသော ကွန်တိန်နာယာဉ် ၆၁/..... သည် ကြီး တံတားကုန်းအတက်တွင် နောက်ပြန်လိမ့်မည် ဘေးပလက်ဖောင်းနှင့်ယာဉ် ညာဘက်ဘီးများတိုက်မိကာ ကွန်တိန်နာယာဉ် တိမ်းပျောက်သွားသောကြောင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုမဖြစ်စေရန် မြို့နယ်ယာဉ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့က ရှင်းလင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ယာဉ်မောင်းသူနှင့်အကူတို့တွင် စိုးရိမ်ဖွယ်ရာထိခိုက် ဒဏ်ရာမရခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သန်းထိုက်(လှိုင်သာယာ)



ကျိုင်းတုံ စက်တင်ဘာ ၁၀
ကျိုင်းတုံ-နမ့်စန် ရထားလမ်း ဖောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း စီမံကိန်းကို စတင် အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့သည့် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်က ကျိုင်းတုံ-ဝမ် ကောင်း ရထားဘူတာရုံနှစ်ခုအကြား ၌ အပျော်စီးရထားပြေးဆွဲခဲ့ပြီး ရထားလမ်းကြိုခိုင်းမှု အားနည်းသဖြင့် ရပ်တန့်ခဲ့ရကြောင်း ရထားလမ်း သမိုင်းသိရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြား သည်။ စက်တင်ဘာ ၉ ရက်က အဆိုပါရထားလမ်းသည် ကမ်းပါးယံ နှစ်ခုအကြားတွင် တွယ်ရာမဲ့တွဲခို နေပုံကို မြင်တွေ့ရသည်။
မိုင်းဇင်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ ဝမ်ကောင်း၊ နောင်နွန်း၊ ဟေ့ခါး၊ ဝမ်ပေါင်ကျေးရွာသားများ လယ်မြေ များအနီးမှ ဖြတ်သန်းဖောက်လုပ် ထားသည့် အဆိုပါရထားလမ်းကို စတင်ဖောက်လုပ်စဉ်က အောက်ခံ မြေသားထု ကျစ်လျစ်ခိုင်မာမှုမရှိ ခြင်းကြောင့် ဝမ်ကောင်းဘူတာအနီး ရှိ ရေကန်ကြီးထဲသို့ တောင်ကျရေ များ ဝင်ရောက်ရာမှ ရေထွက်ပေါက် အဖြစ် သံလမ်းမြေသားကို ရေတိုက် စားကာ တောင်အနိမ့်ပိုင်းသို့ပြိုကျ သွားခြင်းဖြစ်သည်။

ကျိုင်းတုံ-ဝမ်ကောင်းဘူတာကြား၌ ရထားလမ်းချွတ်ယွင်း



ရေကန်ကြီးသည် တောင်နံရံပတ် လည်ပိုင်းနေသော မြေနိမ့်ပိုင်းကို ရထားသံလမ်း၏ အောက်ခံမြေထု က ကန်လန်ဖြတ်ပိတ်ဆို့ဖောက်လုပ် ထားသောကြောင့် ရေကန်အဖြစ် တည်ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဟေ့ခါးရွာ မှ အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းတစ်ဦးက ပြောကြားခဲ့သည်။ ယခုရက်ပိုင်း အတွင်း မိုးများဆက်တိုက်ရွာသွန်းနေ သဖြင့် ကန်အတွင်း ရေပြည့်လျက်ရှိနေ သည်။ ရေကန်အနိမ့်ပိုင်းရှိ လယ်မြေ နှင့် ကျေးရွာများ ဘေးအန္တရာယ်ကင်း ကြည်မင်းဦး

ဘိုကလေး၌ လူတစ်ဦး မိကျောင်းဆွဲခံရ

ဘိုကလေး စက်တင်ဘာ ၁၀
ဘိုကလေးမြို့နယ် စက်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု လာပိုင်းကျွန်းအရှေ့ကျေးရွာရှိ ရေကန်မြစ်ဝတွင် လူတစ်ဦးမိကျောင်းဆွဲခံရကြောင်း သိရသည်။
ဖြစ်စဉ်မှာ ဘိုကလေးမြို့နယ် စက်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု လာပိုင်းကျွန်း အရှေ့ကျေးရွာရှိ ရေကန်မြစ်ဝတွင် စက်တင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက မြစ်ကမ်းစပ်တွင် လေနှင့်ငါးဖမ်းသော လာပိုင်းကျွန်းအရှေ့ကျေးရွာ နေ ဦးကုလားကြီး (၃၄ နှစ်)ကို မိကျောင်းဆွဲသွားကြောင်း ၎င်းနှင့်အတူ ငါးရှာသူ ဦးငွေသိန်း (၆၀နှစ်) ရွှေပြည်အေးကျေးရွာနေသူ၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။
အဆိုပါ မိကျောင်းဆွဲခံရသူကို ပြန်လည်တွေ့ရှိရေးအတွက် အဖွဲ့များ၊ မိသားစုဝင်များနှင့် ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများက လိုက်လံရှာဖွေလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ကျောပုံးမှ
တွေ့ဆုံထားပြီး မြန်မာအသင်းက လေးဂိုး-သုံးဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိထားသည်။ နှစ်သင်းစလုံး၏ လက်ရှိအနေအထားမှာ အကောင်းဆုံးအနေအထားတွင် ရှိနေသောကြောင့် အကြိတ်အနယ်ရှိမည့် ပွဲကောင်းဖြစ်လာနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး အိမ်ရှင်ဗီယက်နမ်ကို မြန်မာလူငယ်တို့ ကျော်ဖြတ်နိုင်မလားဆိုသည်ကို အားပေးစောင့်ကြည့်ကြရဦးမည် ဖြစ်သည်။

မြန်မာယူ-၂၃ အသင်း ခြေစမ်းပွဲနိမ့်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၀
မြန်မာယူ-၂၃အသင်းနှင့် JFLညွှန်ပေါင်းအသင်းတို့၏ ခြေစမ်းပွဲကို ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီက သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ခြေစမ်းကစားရာ JFLညွှန်ပေါင်း အသင်းက သုံးဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ စုစည်းလေ့ကျင့်ရက် အနည်း ငယ်သာရှိသည့် မြန်မာယူ-၂၃အသင်းသည် ခြေစမ်းပြန်ခြင်းမရှိဘဲ JFL ညွှန်ပေါင်းအသင်းသည် အာရှထိပ်သီး ဂျပန်နိုင်ငံအသင်းဖြစ်သည့်အတွက် ဘောလုံးအခြေခံရှိသည်။ ၂၅ မိနစ်တွင် ကိုယာမာ၊ ၄၇ မိနစ်တွင် တာကာတီ၊ ၈၇ မိနစ်တွင် မာယာရှိတို့က ဂိုးများသွင်းယူခဲ့သည်။
ညီမြတ်သော်တာ

စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်

ပြည်တွင်းသတင်း

ကျောပိုးမှ
ဟန်လင်း၊ ဝိသနန်း၊ သရေ
ခေတ္တရာ မြို့ဟောင်းများသည် အရှေ့တောင်အာရှ ဒေသအတွင်း အစောဆုံး ငွေ့ယဉ်ကျေးမှုအခြေခံ သည့်မြို့တော်များအဖြစ် ရပ်တည် နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ပျူမြို့ပြယဉ်ကျေး မှုနှင့်အတူ စီးပွားရေး၊ လူမှုစေလှေ နိုင်ငံရေးနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးအသွင် လက္ခဏာများသည် ပုံစံသစ်၊ အသွင် သစ်တို့ဖြင့်အစောဆုံး၊ အကြီးကျယ် ဆုံး၊ သက်တမ်းအရှည်ဆုံးအဖြစ် တည်တံ့နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ပျူမြို့တော် များသည် ဘုန်းတော်ကြီး ကျောင်း ပညာရေးနှင့်အတူ ပျူစာပေအရေး အသားနှင့် ပျူအက္ခရာကိုလည်း ဖော်ညွှန်းနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ပျူ တို့၏ မြို့ပြစနစ်နှင့် မြို့ပြအခင်း အကျင်းများ၊ ဘာသာရေးနှင့် အခြားသော အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ လက္ခဏာ ရပ်များသည် အရှေ့တောင်အာရှ တွင် ရှေးဟောင်းမြို့ပြနိုင်ငံများ အပေါ် ဩဇာသက်ရောက်စေခဲ့ သည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း။

အဆိုပါ ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့ကို ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်း တင်သွင်း နိုင်ရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ယဉ် ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ကမ္ဘာ့ အမွေအနှစ်ဆိုင်ရာ အမျိုးသား ကော်မတီကိုဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ယင်း ကော်မတီနှင့်အတူ ပြည်တွင်းပြည်ပ

ပညာရှင်များ၊ ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာန များ၊ တိုင်းဒေသကြီးသုံးခု၊ အစိုးရ အဖွဲ့များနှင့်အတူ ဒေသခံများပါ အင်တိုက်အားတိုက် တက်တက် ကြွကြွနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ကူညီပံ့ပိုးမှုများ ပေးခဲ့သည်ကိုလည်း တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ယဉ်ကျေးမှုနှင့် သမိုင်းကိုချစ်မြတ်နိုးသော ပြည်သူ များဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည့် သရေ ခေတ္တရာအမွေအနှစ် စောင့်ရှောက် ရေးအဖွဲ့၊ ရွှေဘုန်းပွင့် ပိဋကတ် စာကြည့်တိုက်နှင့် ယဉ်ကျေးမှု ပြတိုက်၊ ဝိသနန်းယဉ်ကျေးမှု အမွေ အနှစ် ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့များနှင့် ဟန်လင်းအမွေအနှစ် ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်း ပါဝင်ခဲ့မှုကိုလည်း ဂုဏ်ယူ ဝမ်းမြောက်စွာ မှတ်တမ်းတင်ပါ ကြောင်း။

ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့ကို ကမ္ဘာ့ အမွေအနှစ်စာရင်းဝင် ဖြစ်လာစေ ရေး ဆောင်ရွက်ရာတွင် (၃၈)ကြိမ် မြောက် ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်ကော်မတီ အစည်းအဝေး၌ ကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ၂၁ နိုင်ငံအနက် ၁၇ နိုင်ငံမှ အဖွဲ့ ဝင်များက မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပျူမြို့ ဟောင်းများ၏ ထူးခြားထင်ရှားသော ယဉ်ကျေးမှု စရိုက်လက္ခဏာများ တည်ရှိနေမှု၊ အရှေ့တောင်အာရှတွင် အဦးဆုံးသော မြို့ပြတည်ထောင်မှု စနစ်ပေါ်ထွန်းခဲ့ရာ ဒေသများအဖြစ် အဆိုပြုကာ တစ်ခဲနက်ထောက်ခံ

ခဲ့သဖြင့် ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်အဖြစ် သတ်မှတ်ခံခဲ့ရခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ UNESCO ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က “ယခုလို ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင် အဖြစ် သတ်မှတ်ခံရခြင်းသည် မြန်မာ နိုင်ငံအတွက် သမိုင်းဝင်သော အောင် မြင်မှုတစ်ခုဖြစ်ရုံသာမက လူသား စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၏ ပြယုဂ် တစ်ခုလည်း ဖြစ်ပါသည်” ဟု ရေး သားဖော်ပြခဲ့ပါကြောင်း၊ ပျူမြို့ ဟောင်း သုံးမြို့ကို ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ် စာရင်းဝင်အဖြစ် သတ်မှတ်နိုင်ခဲ့ ခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် မြန်မာ နိုင်ငံသားများ၏ ယဉ်ကျေးမှုအဆင့် အတန်းမြင့်မားမှု၊ တစ်နည်းအားဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အမျိုးဂုဏ်၊ ဇာတိဂုဏ် ကို ဖော်ထုတ်ပြသနိုင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် ဒေသများအပေါ်မှာ အခြေခံသည့် မြန်မာ့ ခရီးသွားလုပ်ငန်းများသည် လည်း ယဉ်ကျေးမှုကဏ္ဍနှင့်အတူ ဟန်ချက်ညီညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာ မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့သည် ကမ္ဘာ့ အမွေအနှစ်အဖြစ် သတ်မှတ်ခံခဲ့ ရပြီးဖြစ်သော်လည်း စီမံခန့်ခွဲမှု ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များအရ ပျူ ရှေးဟောင်းမြို့များရှိ ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များကို ထိန်းသိမ်းခြင်း နှင့် ရေရှည်ကာကွယ်ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ရမည့် လုပ်ငန်းများ အများအပြားရှိနေဆဲဖြစ်ပါကြောင်း၊

အဆိုပါလုပ်ငန်းစဉ်များ အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ပျူမြို့ဟောင်း သုံးမြို့ဆိုင်ရာ စီမံခန့် ခွဲမှုကော်မတီကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ အနေဖြင့် ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ပထမအဆင့်ဖြစ်သည့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လိုအပ်ချက် များ ပြီးစီးအောင် အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ရေး၊ ဒုတိယအဆင့်ဖြစ်သည့် ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်ဆိုသည့် ကမ္ဘာ့ အဆင့်နှင့် ညီညွတ်သည့် စည်းကမ်း တကျ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး ကိစ္စရပ်များသည် ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခု တည်းဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ကိစ္စ ရပ်များမဟုတ်ဘဲ ဆက်စပ်ဝန်ကြီး ဌာနများ၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ အဖွဲ့များ၊ ဒေသအုပ်ချုပ်ရေး အဆင့်ဆင့်၊ ဒေသခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ဒေသတွင်းနေထိုင်ကြသည့် ပြည်သူ များအားလုံးက “တို့အားလုံးရဲ့ လည်း ယဉ်ကျေးမှုကဏ္ဍနှင့်အတူ ဟန်ချက်ညီညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာ မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့သည် ကမ္ဘာ့ အမွေအနှစ်အဖြစ် သတ်မှတ်ခံခဲ့ ရပြီးဖြစ်သော်လည်း စီမံခန့်ခွဲမှု ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များအရ ပျူ ရှေးဟောင်းမြို့များရှိ ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များကို ထိန်းသိမ်းခြင်း နှင့် ရေရှည်ကာကွယ်ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ရမည့် လုပ်ငန်းများ အများအပြားရှိနေဆဲဖြစ်ပါကြောင်း၊

မည့် လုပ်ငန်းစဉ်၊ ရည်ရွယ်ချက်၊ အကြောင်းအရာနှင့် အချိန်ကာလ သတ်မှတ်ဆောင်ရွက်ရမည့် အခြေ အနေများ၊ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်ဒေသ များဖြစ်သည့် ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့ အတွက် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရ မည့် ကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ပျူမြို့ဟောင်း သုံးမြို့ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်စန္ဒာခင်က ပျူရှေးဟောင်းမြို့များ ၏ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းအစီအစဉ်၊ ပျူ ရှေးဟောင်းမြို့များ၏ ကမ္ဘာလုံး ဆိုင်ရာ စံတန်းဖိုးကို ဖော်ပြသည့် လက္ခဏာ အထောက်အထားများ ဆိုင်ရာ ဖော်ထုတ်ရမည့်လုပ်ငန်း အစီအစဉ်၊ ပေါင်းစပ်တွဲဆက် ဖွဲ့ တည်နေသော ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ အထောက်အထားဖြစ်ကြောင်း ဖော် ထုတ်တင်ပြရမည့် လုပ်ငန်းအစီ အစဉ်၊ တိကျခိုင်မာသော နယ်နိမိတ် အတိုင်းအတာတို့ကို ရေးဆွဲဆောင် ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်၊ ကြို တွေ့နိုင်သည့် အခက်အခဲ၊ အန္တရာယ် နှင့်ပတ်သက်၍ ပြင်ဆင်ထားမှု လုပ်ငန်းအစီအစဉ်၊ ဆက်စပ်ဝန်ကြီး ဌာနများနှင့် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ရ မည့်လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ ဆက်စပ်ဝန် ကြီးများ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များ၊ ဆက် လက်ဆောင်ရွက်ရမည့် ကိစ္စရပ်များ

နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြ သည့် ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများမှ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီး အကဲများက ကြိုတွေ့နိုင်သည့် အခက်အခဲ၊ အန္တရာယ်များအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှု လုပ်ငန်းများနှင့် ဇန်နဝါယာ သတ်မှတ်ရေးလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ သဘာဝဘေး အန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ခရီးသွား ဧည့်သည်များဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေမှု၊ သူတေ သနလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ဒေသခံပြည်သူများ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်နေမှု၊ လူထုပညာပေးလုပ်ငန်းများ ဆောင် ရွက်နေမှု၊ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာလုပ် ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ဒေသ တွင်း အနီးကပ်ကြီးကြပ်မှုလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေ များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးတင်ပြ ကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတက ဆွေးနွေး တင်ပြချက်များအပေါ် ပြန်လည်သုံးသပ်ဆွေးနွေးပြီး လို အပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ကလေးသူငယ်များဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀

ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီ (၂/၂၀၁၄) အစည်းအဝေးကို စက်တင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန စုပေါင်းခန်းမ၌ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ကလေး သူငယ် အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ လူမှု ဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်က နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ ကလေးသူငယ်များ ၏ အကောင်းဆုံးအကျိုးစီးပွားကို ဖော်ဆောင်နိုင်ရန်အတွက် ဝန်ကြီး ဌာနအနေဖြင့် ဥပဒေ၊ မူဝါဒနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ချမှတ်ဖော်ဆောင် လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီစံနှုန်း များနှင့် လိုက်လျောညီထွေရှိအောင် ကလေးသူငယ် ဥပဒေ(၁၉၉၃)ကို ပြန်လည်ပြင်ဆင် ရေးဆွဲလျက်ရှိပါ ကြောင်း၊ ရှေးဦးအရွယ် ကလေး သူငယ်ပြုစုပျိုးထောင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုး ရေးဆိုင်ရာဥပဒေကို ယခုဖေဖော် ဝါရီလမှာ အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာ့ရှေးဦးအရွယ် ကလေးသူငယ် ပြုစောင့်ရှောက် ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာမူဝါဒကို ယခုနှစ် ဇူလိုင်လမှ အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်း ပေးခဲ့ပြီး မူဝါဒအတွက် မဟာဗျူဟာ လုပ်ငန်းအစီအစဉ်ကိုလည်း ရေးဆွဲ လျက်ရှိပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးများ ဆိုင်ရာ အမျိုးသားလုပ်ငန်းစဉ် (၂၀၀၆-၂၀၁၅)အား အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ပါကြောင်း၊ (၂၀၀၉) ခုနှစ်ကတည်း က ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ရှေးဦးအရွယ် ကလေးသူငယ်ပြုစု ပျိုးထောင်ရေး



နှင့် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ ပင်မ အထောက်အကူပြု ဗဟိုဌာန အဆောက်အအုံသစ်ကို ယခုနှစ် ဇွန်လက ရန်ကုန်မြို့တွင် စံနမူနာ အဖြစ် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါ ကြောင်း။

အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေး သူငယ်များအား စစ်မှုထမ်းခြင်းမှ တားဆီး ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေး လုပ်ငန်းစီမံချက်အရ ယနေ့အချိန် အထိ ကလေးသူငယ် စုစုပေါင်း ၉၅၃ ဦးအား မိဘရပ်ထံပြန်လည် ပေါင်းစည်းပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ မိုင်း အန္တရာယ် အသိပညာပေးရေး အမျိုးသားအဆင့် လုပ်ငန်းအစီအစဉ် တစ်ရပ် ပေါ်ပေါက်ရေးအတွက်

လည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါ ကြောင်း၊ ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေး များဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီ သည် ကလေးသူငယ်ဥပဒေအရ အစိုးရအဖွဲ့ကပေးအပ်သည့် ကလေး သူငယ်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းတာဝန်များ ကိုဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ကလေးသူငယ် ၏ အခွင့်အရေးများကို ကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရန်တာဝန်နှင့် လုပ်ပိုင် ခွင့်များ အပ်နှံခြင်းခံထားရသော ကြောင်း၊ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနနှင့် ယူနိုက်တက်ဖီတို့ ပူးပေါင်း၍မြို့နယ် ၂၅ မြို့နယ်တွင် ၂၀၀၈-၂၀၀၉ ခုနှစ် မှစတင်၍ စီမံချက်များချမှတ်ကာ ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ

အသိပညာပေး ဆွေးနွေးပွဲများကို (၉၅)ကြိမ် ကျင်းပပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပြီး ကလေးသူငယ် အရေးကိစ္စပေါင်း ၁၂၅ ခုကို ဖြေရှင်းဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ပြောင်းလဲလာ သည့်ခေတ်သစ်၊ စနစ်သစ်နှင့်အညီ တတိယအဆင့် အချိန်အဟုန်မြင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု လုပ်ငန်းစဉ်များ အတိုင်း မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ ကလေးသူငယ်များအားလုံး ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အားသာချက်၊ အားနည်းချက်များကို ပြန်လည် သုံးသပ်ပြီး ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များကို ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း ဆွေးနွေးပေးကြ စေလိုပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီး

ဦးဘုန်းဆွေက ရှင်းလင်းတင်ပြ၍ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လူမှုရေး ဝန်ကြီးများက မိမိတို့၏ဒေသ အလိုက် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုနှင့် ရှေ့ဆက် ဆောင်ရွက်သွားမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြ ကြပြီး တက်ရောက်လာသူများက ပိုင်းခန်းဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် ကော်မတီအတွင်းရေးမှူး လူမှု ဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ချုပ်က ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုး သမီးရေးရာကော်မတီ (၂/၂၀၁၄) အစည်းအဝေးကို မွန်းလွဲ ၁ နာရီ တွင် အဆိုပါ ဝန်ကြီးရုံးစုပေါင်းခန်းမ ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ မြန်မာ နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးရေးရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်က အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆိုင်ရာ အမျိုးသားအဆင့် စီမံကိန်း ၂၀၁၃-၂၀၂၂ ကို အောင်မြင်စွာ ရေးဆွဲပြီးဖြစ်၍ ၂၀၁၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၃ ရက်တွင် ဖြန့်ဝေ ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ အမျိုးသမီး များအား နည်းမျိုးစုံဖြင့် ခွဲခြား ဆက်ဆံပံ့ပိုးပေးရေးဆိုင်ရာ ကုလ သမဂ္ဂသဘောတူစာချုပ် အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မှုအနေဖြင့် စတုတ္ထနှင့် ပဉ္စမအကြိမ် ပူးတွဲ အစီ ရင်ခံစာနှင့်ပတ်သက်ပြီး အစီရင် ခံစာပါ အင်္ဂလိပ်စာအသုံးအနှုန်းနှင့် အရေးအသားများကို စိစစ်နိုင်ရန် အတွက် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန သို့ပေးပို့ထားပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စိစစ်ပြီးပါက ပြည်ထောင်စုအစိုးရ အဖွဲ့၏ အတည်ပြုချက်ရယူပြီး UNCEDAW ကော်မတီသို့ တင် သွင်းမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အမျိုးသမီး များအား အကြမ်းဖက်မှုမှ ကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရေးဥပဒေကို ယခုနှစ်

အကုန်တွင် ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေးအတွက် ဦးစီးကော်မတီ၊ အကြံပေးကော် မတီနှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီသုံးရပ် ဖြင့် ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါ ကြောင်း၊ အာဆီယံအမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်များ အခွင့်အရေး၊ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ကော် မရှင်နှင့် အာဆီယံအမျိုးသမီးရေးရာ ကော်မတီအစည်းအဝေးကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ အိမ်ရှင်နိုင်ငံအဖြစ် ရန်ကုန်မြို့၌ ကျင်းပဆောင်ရွက် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများမှ အမျိုးသမီးကိုယ်စားလှယ်များ ၆၀၀ ခန့် တက်ရောက်မည့် အမျိုးသမီး ဖွဲ့စည်း (၂၀၁၄) ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၄ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်မြို့တို့၌ ကျင်းပဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံမှ အမျိုးသမီး ၁၀၀ ခန့်ကို Speaker အဖြစ်လည်း ကောင်း၊ Participants အဖြစ် လည်းကောင်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင် ရေးအတွက် စတင်စုဆောင်းနေပြီ ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ယနေ့ကျင်းပသော အဆိုပါ အစည်း အဝေးများသို့ ပြည်သူ့ လွှတ်တော် လူမှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကော်မတီ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အမျိုး သမီး၊ ကလေးသူငယ်များ ကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရေးကော်မတီ၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီးများ၊ ကလေးသူငယ်အခွင့် အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသား ကော်မတီဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံး ဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးရေးရာ ကော်မတီ ဝင်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး /ပြည်နယ် များမှ လူမှုရေးဝန်ကြီးများ၊ ညွှန် ကြားရေးမှူးချုပ်များ တက်ရောက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။

(သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေး

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၀

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အရှေ့ပိုင်းခရိုင် မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများသည် မိုးပွင့်အဆင့်(၆) စီမံချက်ဖြင့် မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် စက်ဆန်း ရပ်ကွက် အမှတ် (၇) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၇၀ အား အသက်(၁၀)နှစ်ပြည့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ တင်ထွန်းအောင်

တင်ထွန်းအောင်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်နှင့် ဦးခင်မောင်စိုးတို့ နယ်သာလန်နိုင်ငံရှိ စက်ရုံနှင့်မွေးမြူရေးခြံများ ကြည့်ရှုလေ့လာ

သည်ဟော် စက်တင်ဘာ ၁၀

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ဥရောပသုံးနိုင်ငံခရီးစဉ်တွင် အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်လိုက်ပါသွားကြသော မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်နှင့် လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးတို့သည် စက်တင်ဘာ ၈ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် နယ်သာလန်နိုင်ငံ သည်ဟော်မြို့အနီးရှိ Dutch Dairy စက်ရုံသစ်သို့ရောက်ရှိပြီး နို့နှင့်နို့ထွက်ပစ္စည်းများပေးပို့ထုတ်လုပ်ရေး၊ နည်းပညာပေးပို့ရေး၊ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကိစ္စရပ်များ၊ အပြန်အလှန်လေ့လာမှုအစီအစဉ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။

ဆက်လက်၍ လွန်ခဲ့သော ဆောက်ထားသည့် စက်ရုံများအား နှစ်ပေါင်း ၄၀၀ ခန့်က စတင်တည် လိုက်လံကြည့်ရှုကြသည်။ ထိုနေ့က နို့စားခွားခြံနှင့် ထောင်ခဲ့ကာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ထို့နောက် နို့စားခွားခြံနှင့် တစ်နှစ်လျှင် ချိမ် ကီလိုသန်း ၃၄၀ တွင် တွင်ထောင်ရေး၊ အထိ ထုတ်လုပ်လျက်ရှိသော နောက် တီရစ္ဆာန်ဆေးဝါး၊ တီရစ္ဆာန်အစာ ဆုံးပေါ် နည်းပညာများဖြင့် တည် နှင့် အာဟာရဆိုင်ရာ အစားအစာများ

ဆင့်တိုးဖော်ကာ အလွန်လှပသည့် ကျေးရွာတစ်ရွာအဖြစ် တည်ထောင် ထားပြီး ကျေးရွာအား ရှေးမူပျက် ထိန်းသိမ်းထားရှိကာ လက်ရှိအချိန် အထိ မိသားစုများ ဘိုးစဉ်ဘောင် ဆက် စောင့်ရှောက်ထားသည့် ရှေးဟောင်းကျေးရွာများအား သွား ရောက်လေ့လာခဲ့ကြသည်။ ထိုကျေးရွာအတွင်း အသုံးပြု နေဆဲ ရေနုတ်မြောင်းများ၊ ရေယာဉ် ငယ်များ၊ ရှေးဟောင်းပစ္စည်းများ အား သွားရောက်လေ့လာခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

(၄၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံစီးပွားရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ၊ ပထမအကြိမ်အာဆီယံ ပေါင်းစပ်ဆက်သွယ်မှုမဟာစီမံကိန်း အမျိုးသားညှိနှိုင်းရေးပျူအစည်းအဝေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀
နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ပရက်ဆင်းဗဟိုဌာန (၁)၌ ဩဂုတ် ၂၅ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့သည့် (၄၆) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံစီးပွားရေး ဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်း အဝေးများ၊ Hotel Max ၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၈ ရက်က ကျင်းပ ခဲ့သည့် ပထမအကြိမ် အာဆီယံ ပေါင်းစပ်ဆက်သွယ်မှုမဟာစီမံကိန်း အမျိုးသားညှိနှိုင်းရေးပျူ အစည်း အဝေးတို့နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် သတင်း စာရှင်းလင်းပွဲကို အမျိုးသားစီမံကိန်း နှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီး ဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။ သတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲတွင် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီးဒေါ်လှလှသိန်း (ယာဉ်)က (၂၈)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလွတ် လပ်သော ကုန်သွယ်မှုဒေသကောင်စီ အစည်းအဝေး၊ (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဒေသ ကောင်စီအစည်းအဝေး၊ (၄၆) ကြိမ် မြောက်အာဆီယံ စီးပွားရေးဝန်ကြီး များ အစည်းအဝေး(၁၂)ကြိမ်မြောက်

အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်း ကောင်စီအစည်းအဝေးတို့ကို ဩဂုတ် ၂၅ ရက်တွင် လည်းကောင်း၊ ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများဖြစ် သည့် အာဆီယံစီးပွားရေးဝန်ကြီး များနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၊ ဂျပန်နိုင်ငံ၊ ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံနှင့် နယူးဇီလန် နိုင်ငံ၊ ကနေဒါနိုင်ငံ၊ ရုရှားသမ္မတ နိုင်ငံတို့မှ စီးပွားရေးဝန်ကြီးများ၊ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ကုန်သွယ် ရေးကိုယ်စားလှယ်တို့၏ ညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးများ၊ +၃ (တရုတ်၊ ဂျပန်၊ ကိုရီးယား)နိုင်ငံ၊ ဒေသတွင်း ဘက်စုံစီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်

ရွက်မှုဝန်ကြီးအဆင့် အစည်းအဝေး၊ အရှေ့အာရှ စီးပွားရေးဝန်ကြီးများ ထိပ်သီး အစည်းအဝေး၊ အာဆီယံ စီးပွားရေးဝန်ကြီးများနှင့် အာဆီယံ စီးပွားရေး အကြံပေးကောင်စီညှိ နှိုင်းအစည်းအဝေးတို့ကို ဩဂုတ် ၂၆ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ လည်းကောင်း ကျင်းပခဲ့ပါကြောင်း။ အစည်းအဝေးကာလအတွင်း သဘောတူစာချုပ်၊ အခြေပြစာချုပ်၊ အစီအစဉ် ခုနှစ်ခုကို လက်မှတ် ရေးထိုးခဲ့နိုင်ပါကြောင်း။ အေအီးစီ အက်မြတ်မှတ်တမ်း အရ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအထိ အာဆီယံတစ်ခုလုံး အနေဖြင့် ၈၂

ဒသမ ၁ ရာခိုင်နှုန်း အကောင်အထည် ဖော်ပြီးစီပါကြောင်း၊ အာဆီယံ အကောင်အထည်ဖော်ရေးနှင့် စပ် လျဉ်း၍ သွင်းကုန်ခွန်အတွက် ကုန် စည်လှိုင်းများ၏ ၈၉ ရာခိုင်နှုန်းကို ဖယ်ရှားပြီးဖြစ်ကြောင်း။ စီအယ်လ်အမ်စီ နိုင်ငံများ အတွက် အကောင်အထည်ဖော်မှုကို ၂၀၁၈ ခုနှစ်အထိ ဖြေလျှော့ပေး သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း နယ်ပယ် အသီးသီးတွင် အကောင်အထည် ဖော်နိုင်မှုများကို ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ကျင်းပခဲ့ သည့် အာဆီယံပေါင်းစပ်ဆက်သွယ်



ကျောပုံးမှ ချုပ်လုပ်ကာ ပြည်ပတင်ပို့နိုင်သည့် လုပ်ငန်းများအဖြစ် ပြောင်းလဲလာ မြင်းတို့ကြောင့် အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းမှ ဝင်ငွေပိုမိုရရှိလာနိုင်ပြီး လုပ်သား များအတွက်လည်း လစာနှုန်းထား များ ပိုမိုကောင်းမွန်လာနိုင်ကြောင်း ယမန်နေ့က ကျင်းပခဲ့သည့် မြန်မာ နိုင်ငံ အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းနှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး တွင် အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်စိုးက ပြောကြားသည်။ လက်ခံစားစနစ်ဖြင့် အထည်များ

လက်ခံချုပ်လုပ်နေခြင်းမှာ ၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွင်း လုပ်ငန်းပြန်လည် ကောင်းမွန်လာခဲ့ပြီး ယခုနှစ်တွင် လည်း လုပ်ငန်းများ ကောင်းမွန် လာခဲ့သည်။ သို့သော်လုပ်ငန်းရှင်များအနေ ဖြင့်စီအမ်စီစနစ် (လက်ခံစားစနစ်) ဖြင့် ဆက်လက်လုပ်ကိုင်နေပါက အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းအလားအလာ မှာ နိုင်ငံခြားလက်ဝေခံအဖြစ်သာ ကျန်ရှိနေနိုင်ပြီး အကျိုးအမြတ် အနေဖြင့် အလွန်နည်းပါးနေရပြီး ကိုယ်တိုင် တင်ပို့ရောင်းချနိုင်ပါက

ယခုထက် ထက်ဝက်နီးပါး အကျိုး အမြတ်ထပ်မံရရှိလာနိုင်ကာ တိုင်း ပြည်၏ ဝင်ငွေရရှိမှုနှုန်းများလည်း မြင့်တက်လာပြီး အလုပ်သမားများ အားလည်း လစာပိုမိုပေးအပ်နိုင်မည် ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် အသင်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကိုရီးယား၊ ဆွစ်ဇာလန်နှင့် ကနေဒါအစရှိသည့် နိုင်ငံ များမှ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ တာဝန်ရှိသူ များနှင့်တွေ့ဆုံကြပြီး ပြည်တွင်း အထည်ချုပ်ကဏ္ဍအတွင်း လာ ရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် ခေါ်ယူထား မှုများရှိကြောင်း သိရသည်။

“ လုပ်ငန်းတစ်ခုချင်း အနေနဲ့ ကိုယ်တိုင်တင်ပို့တာမျိုး ရှိလာပါပြီ။ သို့သော် နိုင်ငံတော်နဲ့ အသင်းတွေ၊ မြင့်တက်လာပြီး အလုပ်သမားများ အားလည်း လစာပိုမိုပေးအပ်နိုင်မည် ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် အသင်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကိုရီးယား၊ ဆွစ်ဇာလန်နှင့် ကနေဒါအစရှိသည့် နိုင်ငံ များမှ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ တာဝန်ရှိသူ များနှင့်တွေ့ဆုံကြပြီး ပြည်တွင်း အထည်ချုပ်ကဏ္ဍအတွင်း လာ ရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် ခေါ်ယူထား မှုများရှိကြောင်း သိရသည်။ လက်ရှိတွင် တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာအားဖြင့် အထည်ချုပ်

* ရှေ့ပုံးမှ ဧရာဝတီမြစ်၊ မြစ်ငယ်မြစ်၊ ပန်း လောင်မြစ်၊ စမ့်မြစ်၊ ဇော်ဂျီမြစ်တို့က တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဖြတ်သန်း စီးဆင်းလျက်ရှိပြီး တိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး ၁၄၂၉၄ ဒသမ ၇၂၁ စတုဂံနယ်ပိုင် ကျယ်ဝန်းသည်။ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ခရိုင် ပေါင်း ရှစ်ခုရှိပြီး မြို့နယ်ပေါင်း ၃၆ မြို့နယ်၊ မြို့နယ်ခွဲ နှစ်ခု၊ မြို့ပေါင်း ၃၆ မြို့၊ ရပ်ကွက်ပေါင်း ၃၁၆ ရပ် ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စု ပေါင်း ၁၆၀၄ အုပ်စုနှင့် ကျေးရွာပေါင်း ၅၅၈၀ ရှိပြီး နိုင်ငံတော်အစိုးရက သတ်မှတ် ထားသည့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဒေသကြီး ၂၄ ခုအတွင်း၌ မန္တလေးဒေသ၊ မိတ္ထီလာ ဒေသနှင့် မြင်းခြံဒေသတို့ ပါဝင်

ကြသည်။ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း လမ်းပေါင်း ၆၃ လမ်း၊ မိုင်ပေါင်း ၁၅၈၅ မိုင် ၅ ဖာလုံ ရှိပြီး ထိုလမ်းများ အနက်မှ ယခုအခါ ပြည်ထောင်စု အစိုးရ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန က လမ်းပေါင်း ၃၃ လမ်း၊ မိုင်ပေါင်း ၁၃၂၃ မိုင်ကို စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိပြီး တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က လမ်း ပေါင်း ၃၀၊ မိုင်ပေါင်း ၂၆၂ မိုင်ကို စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိသည်။ ပေ ၁၈၀ အထက်မြစ်ကူးတံတား ကြီးများမှာ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုဂံညောင်ဦး ဘက်ကမ်းနှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူမြို့ကို ဆက်သွယ်ဖောက်လုပ် ထားသော မြန်မာ့အရည်ဆုံးတံတား ကြီး ဧရာဝတီတံတား(ပခုက္ကူ) နှင့်

တိုင်းဒေသကြီး၏ အလှဆုံး ကျက် သရေဆောင် ဧရာဝတီတံတား (ရတနာပုံ) အပါအဝင် တံတား ပေါင်း ၁၈ စင်းကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ က တည်ဆောက်ပေးထားသည်။ ထို့အပြင် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း တည်ဆောက် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သော ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက် ရုံများမှာ ဓာတ်အားမဂ္ဂါဝပ် ၉၇၀ ထွက်ရှိသည့် ရဲရွာရေအားလျှပ်စစ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ၊ ဓာတ်အား မဂ္ဂါဝပ် ၂၈၀ ထွက်ရှိသည့် ပေါင်း လောင်းရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပေးစက်ရုံ၊ ဓာတ်အားမဂ္ဂါဝပ် ၅၆ ထွက်ရှိသည့် ကင်းတားရေအားလျှပ် စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ၊ ဓာတ်အား မဂ္ဂါဝပ် ၄၀ ထွက်ရှိသည့် နန်ချို

ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက် ရုံနှင့်ဓာတ်အားမဂ္ဂါဝပ် ၂၅ ထွက်ရှိ သည့်ဆည်တော်ကြီး ရေအားလျှပ် စစ်ဓာတ်အားပေး စက်ရုံများရှိပြီး အားလုံးမှ ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသည်။ တည်ဆောက်ဆဲစက်ရုံများမှာ ဓာတ်အားမဂ္ဂါဝပ် ၁၄၀ ထွက်ရှိမည့် အထက်ရဲရွာ ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ် အားပေးစက်ရုံ၊ ဓာတ်အားမဂ္ဂါဝပ် ၁၄၀ ထွက်ရှိမည့် အထက်ပေါင်း လောင်းရေအားလျှပ်စစ် ဓာတ်အား ပေးစက်ရုံနှင့် ဓာတ်အားမဂ္ဂါဝပ် ၆၀ ထွက်ရှိမည့် အထက်ဆည်တော်ကြီး ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက် ရုံတို့ ဖြစ်သည်။ သတင်းသမား ကျွန်တော်သည်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အတွင်း သတင်းခရီးဆန်ခွဲစဉ်က တိုင်းအတွင်း ၌ အခက်အခဲသိပ်မရှိခဲ့သော်လည်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုဂံညောင် ဦးမှ ပခုက္ကူသို့သွားခဲ့သောခရီး၌ ဇော်ဂျီသို့ပေါ်ကားတင်ရန် စောင့် ဆိုင်းခဲ့ရပြီး တင်ပြီးပြန်တော့လည်း ကြာမြင့်စွာဖြင့် ဧရာဝတီမြစ်ကြီး အတွင်း ကွေ့ပတ်သွားနေရသဖြင့် ခရီးမဟုတ်ဖြစ်ခဲ့ရသလို မန္တလေးမှ မိုးကုတ်သတင်းခရီး၌ ကားနှင့် အကွေ့ပေါင်း ၉၉ ကွေ့ကို ကွေ့ကာ ပတ်ကာမောင်းတက်ပြီးမှ မိုးကုတ် သို့ရောက်ခဲ့ရသော ခရီးစဉ်မျိုးနှင့် ကြုံခဲ့ရဖူးသည်။ ယခုတော့ ထိုသို့ မဟုတ်တော့ ပြီ။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုဂံ

ပြည်ထောင်စုရွှေ့ပြောင်းရေး ညွှန်ကြားမှုဌာနချုပ်၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာစီးပွားရေးနှင့်ကုမ္ပဏီဝန်ကြီးဌာန

International Day of Democracy 16 September

မိမိကခရုစီမံပတ်ဝေဆောင်ရေး လူငယ်များခိုင်းခန်းဆောင်ရွက်ပေး Engaging youth on democracy

မျက်စိနာရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး နှိုးဆော်ချက်

မျက်မြှေးရောင်ရောဂါ တစ်နည်းအားဖြင့် မျက်စိနာရောဂါသည် များသောအားဖြင့် Adeno virus ပိုးကြောင့်ဖြစ်ပွားပြီး အမြစ်များသော မျက်စိရောဂါဖြစ်သည်။ ရောဂါဖြစ်ပွားလျှင် ၁၀ ရက်မှ ၁၂ ရက်ခန့်အထိ ကြာမြင့်တတ်ပါသည်။ ကူးစက်မြန်သော ရောဂါတစ်မျိုးဖြစ်သဖြင့် တစ်ဦး တစ်ယောက်ရောဂါဖြစ်လျှင် အခြားသူများသို့ လျင်မြန်စွာ ကူးစက်ပြန့်ပွား သွားနိုင်ပါသည်။ မျက်စိနာရောဂါကပ်အသွင်ဖြစ်ပွားပါက နောက်ဆက် တွဲဆိုးကျိုးများခံစားရခြင်းနှင့် လူမှုရေး၊ စီးပွားရေးဆုံးရှုံးမှုများ ကြုံတွေ့ နိုင်ပါသည်။

ရောဂါဖြစ်ပွားပါက မျက်စိယားယံခြင်း၊ မျက်ရည်ယိုခြင်း၊ မျက်စိ နီရဲခြင်း၊ မျက်ဝတ်များထွက်ခြင်း၊ မျက်စိနာကျင်ရောင်ရမ်းခြင်း၊ အလင်း ရောင် မကြည့်နိုင်ခြင်း၊ ရောဂါပိုမိုဆိုးရွားလာခြင်းများ ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ ရောဂါဖြစ်ပွားပါက မျက်စိနာသုဏ်၊ မျက်လုံးတစ်ဝိုက်ကို ရေနွေးဆွတ် ထားသောစွမ်းဖြင့် တစ်နေ့နှစ်ကြိမ်ခန့် သန့်စင်ပေးရပါမည်။ သန့်စင်ပေး ပြီးပါက သန့်စင်ပေးသူသည် လက်ကို ဆပ်ပြာဖြင့် သေချာစွာဆေး ကြောရပါမည်။ ဆရာဝန်ညွှန်ကြားသည့် မျက်စိစိုးကိုသာ အသုံးပြုရပါမည်။ မျက်စိစိုးမခတ်မီနှင့် ခတ်ပြီးတိုင်း လက်ဆေးရပါမည်။ ရောဂါဖြစ်သူ၏ လက်၊ အဝတ်အစား၊ အသုံးအဆောင် (အထူးသဖြင့် အမျိုးသမီး မျက်နှာအလှပြင်ပစ္စည်းများ) စုပေါင်းအသုံးပြုခြင်းတို့မှတစ်ဆင့် အခြား သူများသို့ လျင်မြန်စွာ ရောဂါကူးစက်နိုင်ပါသည်။

မျက်စိနာရောဂါကာကွယ်နိုင်ရန် မျက်စိနာသုဏ်၊ မျက်နှာသုတ် ပါ၊ လက်ကိုင်ပဝါ၊ အဝတ်အစား၊ အမျိုးသမီးမျက်နှာအလှပြင်ပစ္စည်း နှင့် အသုံးအဆောင်များကို အတုသုံးစွဲခြင်း လုံးဝမပြုလုပ်ရပါ။ သီးခြား လျှော်ဖွပ်သန့်စင်ရပါမည်။ မျက်စိနာသုဏ် နှိုးကပ်စွာ အတုနေထိုင်သူ တို့တွင် ရောဂါကူးစက်လွယ်သဖြင့် အထူးသတိပြုရပါမည်။ မိခင်နှင့် ကလေးတို့မှာ အလွန်နီးစပ်သဖြင့် ကူးစက်နှုန်း မြန်ဆန်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ မျက်စိနာရောဂါကာကွယ်ရန် ပြည်သူများအနေဖြင့် တစ်ကိုယ်ရေ သန့်ရှင်းရေးကို အထူးဂရုပြုဆောင်ရွက်ခြင်း၊ လက်ကို ဆပ်ပြာဖြင့် စင်ကြယ်စွာဆေးကြောခြင်းနှင့် ရောဂါဖြစ်ပွားလာပါက နီးစပ်ရာဆေးရုံ၊ ဆေးခန်းနှင့် ကျန်းမာရေးဌာနများတွင် ဆောင်ရွက်စွာ ပြသ၍ စနစ်တကျ ဆေးကုသမှုခံယူကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော် အပ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

မိုးလေဝသ အခြေအနေ

နေပြည်တော်နှင့်မန္တလေးမြို့ တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာ ကွက်ကျား မိုးထစ်ချရန်ရွာမည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက် တွင် ယနေ့မိုးထစ်ကြိမ်၊ နှစ်ကြိမ် ထစ်ချရန်ရွာမည်။

မိုး/လေ

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မြန်မာဝမ်ပေါင်ကုမ္ပဏီ နိုင်ငံတကာစံချိန်စံညွှန်းနှင့် အလေ့အကျင့်ကောင်းများလိုက်နာရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းထွန်းအား မြန်မာဝမ်ပေါင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ အထွေထွေမန်နေဂျာဖြစ်သူ Mr. Geng Yi သည် စက်တင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါ ဝန်ကြီးရုံး၌ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသော ဦးအေးမြင့်မောင်၊ ဒေါက်တာသက်သက်ဇင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာတွင် လက်ပံတောင်းတောင် ကြေးနီစီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ESIA အစီရင်ခံစာတွင် ပါရှိသော အရေးကြီးအချက်များအပေါ် အစီရင်ခံစာ စိစစ်သုံးသပ်ရေးအဖွဲ့မှ စနစ်တကျပြန်ကြားနိုင်ရေးအတွက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့နှင့် လွှတ်တော်မှအကြီးအကဲများ၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများမှ အရာရှိများ၊ ဒေသခံလူထုကိုယ်စားလှယ်များ ပါဝင်သော လေ့လာရေးအဖွဲ့ကို ဩစတြေးလျနိုင်ငံသို့ စေလွှတ်ခဲ့ခြင်း၊ ESIA အစီရင်ခံစာအား အတည်ပြုခွင့်ပြုပေးနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်ချက်များဖြည့်ဆည်းပေးရေး၊ စီမံကိန်းတည်ဆောက်ရေးကာလအတွက် လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် CESMS အစီရင်ခံစာပြင်ဆင်ပြုစုသကဲ့သို့ ထုတ်လုပ်

ရေးကာလအတွက် EMP ကဲ့သို့ အစီရင်ခံစာများ ဆက်လက်ပြုစုတင်ပြရေး၊ စီမံကိန်းဒေသအတွင်း ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများအား စဉ်ဆက်မပြတ်ဆောင်ရွက်သွားရေး၊ မြန်မာဝမ်ပေါင်ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာ စံချိန်စံညွှန်းနှင့် အလေ့အကျင့်ကောင်းများကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ရေးနှင့် ပြင်ပကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များအား ငှားရမ်းအသုံးပြုရေး၊ လက်ပံတောင်းတောင်ကြေးနီစီမံကိန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ကနဦးအနေဖြင့် ပေါ်ပေါက်လာသော အကြီးမားဆုံးစီမံကိန်းဖြစ်သဖြင့် နောင်တွင်ဆောင်ရွက်မည့် နိုင်ငံတော် စီမံကိန်းများအတွက် လည်း စံနမူနာပြုဖြစ်စေရေး၊ ဒေသခံပြည်သူများအတွက်လည်း အရေးကြီးသောကြောင့် ESIA အစီရင်ခံစာအပေါ် စိစစ်ရာတွင် အမှားအယွင်းမပါရှိစေရန်နှင့် အကောင်းဆုံးဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး၊ အစီရင်ခံစာအပေါ်စိစစ်သုံးသပ်၍ နောက်ဆုံးပြန်ကြားချက် မပေးပို့မီ သက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများဖြစ်သော Knight Pie' sold Consulting၊ မြန်မာဝမ်ပေါင်ကုမ္ပဏီ၊ မြန်မာစီးပွားရေး ဦးပိုင်လီမိတက်နှင့် အစီရင်ခံစာ စိစစ်သုံးသပ်ရေးအဖွဲ့တို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးနိုင်ရေး ကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

စလင်းမြို့ အထကနှင့် အလကများ၌ ခြင်ဆေးဖျန်း

စလင်း စက်တင်ဘာ ၁၀

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စလင်းမြို့တွင် ခြင်ကြောင့် ကူးစက်ရောဂါဖြစ်ပွားမှု မရှိစေရေးအတွက် စက်တင်ဘာ ၉ ရက်က အထကနှင့် အလက ကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ ချွဲနွယ်အမှိုက်များ ရှင်းလင်း၍ ခြင်ဆေးပတ်ဖျန်းခြင်းတို့ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းကို စည်ပင်သာယာရေး အထောက်အကူပြုအဖွဲ့နှင့် အထက/အလကကျောင်းမှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီးများက ဦးဆောင်၍ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (စစ်ကြည့်(စလင်း))

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲမှူးကြီး ဇော်ဝင်းအောင်၊ ဦးစီးအရာရှိ(ပထမတန်း) ဒုတိယရဲမှူးကြီး ဇော်မင်းဦးတို့၏ ညွှန်ကြားမှုနှင့် ဇော်မင်းဦးတို့၏ ညွှန်ကြားမှုနှင့် ဒုတိယရဲမှူးကြီး ဦးမြင့်ဦးတို့ကြီးကြပ်မှုဖြင့် မှုခင်းအကူဌာနစုမှ ရဲအုပ်ရဲမြင့် ဦးစီးအဖွဲ့သည် သက်သေများဖြစ်သော ဖလံဘီကျေးရွာအုပ်စုအဖွဲ့အစည်းများ ဖြစ်သည့် ဦးမြင့်ထူး၊ ဦးလှရွှေတို့နှင့် အတူ စက်တင်ဘာ ၄ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီခန့်က သတင်းအရစောင့်ဆိုင်းနေစဉ်



စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရေးကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀

အာဆီယံပေါင်းစပ် ဆက်သွယ်ရေး မဟာစီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ရေး အမျိုးသားညွှန်ကြားရေးမှူးများနှင့် အာဆီယံပေါင်းစပ်ဆက်သွယ်မှုဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းညွှန်ကြားမှုကော်မတီတို့၏ ညွှန်ကြားမှုအစည်းအဝေးကို Hotel Max ၌ စက်တင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ကျင်းပသည်။ (အပေါ်ပုံ)

စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်လှလှသိန်းနှင့် အာဆီယံဆိုင်ရာ မြန်မာနိုင်ငံအမြဲတမ်းကိုယ်စားလှယ် သံအမတ်ကြီး ဦးမင်းလွင်တို့က ဆောင်ရွက်ကြပြီးအစည်းအဝေးများသို့ အာဆီယံပေါင်းစပ်ဆက်သွယ်ရေး မဟာစီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ရေး အမျိုးသား ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ အာဆီယံပေါင်းစပ် ဆက်သွယ်မှုဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းညွှန်ကြားမှုကော်မတီဝင်များနှင့် အာဆီယံအတွင်းရေးမှူး

ရုံးမှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ တက်ရောက်ကြသည်။ အစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများတွင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ ကုန်သွယ်မှုလွယ်ကူချောမွေ့စေရေး၊ ပို့ဆောင်ဆက်သွယ်ရေး လွယ်ကူချောမွေ့စေရေး၊ စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရေးနှင့် ဒေသတွင်း ညွှန်ကြားပေးစနစ်ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျောက်ဆည်ခရိုင်အတွင်း အုပ်စုဖွဲ့ ဆိုင်ကယ်ခိုးယူသူများဖမ်းမိ

မန္တလေး စက်တင်ဘာ ၁၀

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲမှူးကြီး ဇော်ဝင်းအောင်၊ ဦးစီးအရာရှိ(ပထမတန်း) ဒုတိယရဲမှူးကြီး ဇော်မင်းဦးတို့၏ ညွှန်ကြားမှုနှင့် ဒုတိယရဲမှူးကြီး ဦးမြင့်ဦးတို့ကြီးကြပ်မှုဖြင့် မှုခင်းအကူဌာနစုမှ ရဲအုပ်ရဲမြင့် ဦးစီးအဖွဲ့သည် သက်သေများဖြစ်သော ဖလံဘီကျေးရွာအုပ်စုအဖွဲ့အစည်းများ ဖြစ်သည့် ဦးမြင့်ထူး၊ ဦးလှရွှေတို့နှင့် အတူ စက်တင်ဘာ ၄ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီခန့်က သတင်းအရစောင့်ဆိုင်းနေစဉ်

စဉ်ကိုင်မြို့နယ် ဖလံဘီကျေးရွာရွာလယ်လမ်းတွင် Jialing Supercup အမျိုးအစား ဆိုင်ကယ်တစ်စီးနှင့် မသင်္ကာဖွယ် တွေ့ရှိသူ အောင်ဌေး (ခ)ဟာဘီစွတ် ဆိုသူကို ဆိုင်ကယ်နှင့် ပတ်သက်၍ စစ်မေးရာ အထောက်အထားပြသနိုင်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် လွန်ခဲ့သော တစ်လခန့်က ကျောက်ဆည်မြို့နယ် ဟန်မြင့်မိုရ်ရွာအနီး လမ်းဘေးတွင် ရပ်ထားရာမှခိုးယူခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်ခဲ့သည်။ ကျောက်ဆည်မြို့နယ် သံရွာနယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူ ဆောင်ရွက်ထား

ရှိပြီး ဆက်လက်စစ်မေးရာ ၎င်းနှင့်အတူ ပူးပေါင်းအဖွဲ့၏ထွက်ဆိုချက်အရ နေရာဒေသအသီးသီးမှ ဆိုင်ကယ် ၃၈ စီး ခိုးယူထားကြောင်း

ပေါ်ပေါက်၍ ယခုဆိုင်ကယ် ၂၇ စီးကို သိမ်းဆည်းရမိပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကျန်ရှိဆိုင်ကယ်များကိုလည်း ဆက်လက် သိမ်းဆည်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (တင်မောင်(မန္တလေး))



Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

Advertisement for a business or service, including contact information and details.

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ယာဉ်တိုင်းမှောက်၍ ခရီးသည်အချို့ဒဏ်ရာရ

အုတ်ဖို စက်တင်ဘာ ၁၀

ရန်ကုန်-ပြည်အဝေးပြေးလမ်း မိုင်တိုင်(၁၀၉/၃)နှင့် ၄ အကြားတွင် စက်တင်ဘာ ၆ ရက်က ဟိုင်းလတ်(အနီရောင်)ခရီးသည်တင်ယာဉ် တိုင်းမှောက်မှုဖြစ်ပွားရာ ခရီးသည်အချို့ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ အုတ်ဖိုမြို့နယ် အေးမြသာယာနယ်မြေရဲစခန်းအပိုင် ရန်ကုန်-ပြည် ကားလမ်းတွင် ပေါင်းတည်စွယ်တော်မှပြန်လာသော ယာဉ်မောင်း ဇော်မင်းထွန်း(၃၄ နှစ်)မောင်းနှင်လာသည့် ဟိုင်းလတ် (အနီရောင်)ခရီးသည် တင်ယာဉ်သည် အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ တိုင်းမှောက်ခဲ့သဖြင့် ယာဉ်ပေါ်ပါရှိသူ အမျိုးသား ရှစ်ဦး၊ အမျိုးသမီး ၁၆ ဦး စုစုပေါင်း ၂၄ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။

သတင်းရလျှင်ရချင်း အေးမြသာယာစခန်းမှူး ရဲအုပ်ဌေးကျော်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ အခင်းဖြစ်ရာသို့ရောက်ရှိပြီး ကွပ်ကဲကြပ်မတ်ကာ ဒဏ်ရာရရှိသူ များအား အေးမြသာယာပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ ကူညီပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်းနှင့် တာဝန်မှူး ဒုရဲအုပ်ဌေးကျော်ထွန်းက ယာဉ်မောင်း ဇော်မင်းထွန်းအား အမှုဖွင့် အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

အောင်သူ(အုတ်ဖို)

ရေလွှမ်းမှုတွင် တင်ကျန်သည့်နန်းနှင့် အမှိုက်များရှင်းလင်း

တာချီလိတ် စက်တင်ဘာ ၁၀

စက်တင်ဘာ ၆ ရက်က တောင် ကျရေတစ်ရိန်ထိုးစီးဆင်းမှု ဖြစ်ပွား ခဲ့ခြင်းကြောင့် တာချီလိတ်မြို့ ရေ လွှမ်းခံရသည့် ဖြစ်စဉ်တွင် ရေများ ပြန်လည် ကျဆင်းသွားသော်လည်း ရေစီးနှင့်အတူပါ လာသည့် နန်းများ၊ အမှိုက်များ တင်ကျန်ခဲ့ရာ အချို့ နေရာများတွင် နန်းထုမှာ နှစ်ပေ ကျော်အထိ ရှိနေသည်။

အဆိုပါနန်းများ၊ အမှိုက်များ ကို နယ်မြေခံတပ်နယ်မှ ဗိုလ်မှူးကြီး ဇော်နိုင်ဦး ဦးဆောင်သော တပ်မတော် သားများ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ဌာန အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးကျော်ဇင် ဦးဆောင်သည့် စည်ပင်ဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ၊ အသင်းအဖွဲ့များက ယာဉ်ယန္တရား များကို ပံ့ပိုးကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ မောင်ယဉ်ကျေး



မှော်ဘီလမ်းမကြီးဘေး မိုင်တိုင်အမှတ် (၆/၁)တွင် ဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်းမှ ဝက်စ်များပန်းထွက်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၀

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မှော်ဘီ မြို့နယ် လိပ်ပုပ်ကျေးရွာ အမှတ် (၄) လမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၆/၁)တွင် မြေအောက်မှ ကားလမ်းနှင့်ယှဉ်၍ ဆက်သွယ်ထားသော ဓာတ်ငွေ့ပိုက် မှ ဝက်စ်များပန်းထွက်မှု ဖြစ်ပွား သောကြောင့် မှော်ဘီမြို့နယ်နှင့် တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ မီးသတ်ဦးစီး ဌာနမှ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက အနီး အနားရှိပြည်သူများနှင့် ဖြတ်သန်း သွားလာနေသောယာဉ်များ ထိခိုက် မှုမဖြစ်စေရန် မြန်ဆန်စွာဆောင် ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ပိတ်လိုက်ပါပြီ” ဟု ပြောကြားသည်။ ဝက်စ်များပန်းထွက်၍ မီးခိုးလုံး ပမာအငွေ့များ လွှင့်ပွဲနေသောကြောင့် ယာဉ်ကြောကို ခေတ္တပိတ်ထားခဲ့ပြီး

အနီးရှိဟန်နီကယ်ဘီယာစက်ရုံ တည် ဆောက်ရေးလုပ်သားများ လုပ်သား နားနေဆောင်မှ ကားလမ်းတစ်ဖက်သို့ ယာယီပြောင်းရွှေ့ရှောင်ရှားခဲ့ကြကာ

မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲအထိ ဝက်စ်များ ပန်းထွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ဖြစ်စဉ် ကိုလည်း စုံစမ်းလျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။ သန်းထိုက်(လှိုင်သာယာ)

ကျောက်မဲမြို့၌ မော်တော်ယာဉ်များဟောင်းများအား ထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်

ကျောက်မဲ စက်တင်ဘာ ၁၀

ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ကျောက်မဲမြို့တွင် မော်တော်ယာဉ်လိုင်းပေါင်းစုံ စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေး ကော်မတီ၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ် သင်းလုံးကျွတ် နှစ်ပတ်လည် အစည်းအဝေးနှင့် ၆၅ နှစ်အထက် ယာဉ်များဟောင်းကြီး များ ထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။

မြောက်

အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်လွင်၊ မထသကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကိုကိုမောင်၊ ပို့ဆောင်ရေးစီမံကိန်းဦးစီးဌာနမှ ဦးစီး

အရာရှိ ဦးတင်မောင်အေးတို့က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ် မထသ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများကို အတွင်း ရေးမှူး ဦးကျော်စွာကလည်းကောင်း၊ ငွေစာရင်းရှင်းတမ်း များကို စာရင်းစစ် ဦးအိုက်ထွန်းကလည်းကောင်း ရှင်းလင်းဖတ်ကြားပြီး ဥက္ကဋ္ဌဦးကိုကိုမောင်က အတည် ပြုချက် ရယူပေးခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ အသက် ၆၅နှစ် အထက် ယာဉ်များဟောင်းကြီး ၂၂ ဦး တို့အား တစ်ဦး လျှင် ငွေကျပ်ငါးသောင်းစီ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ရာ ယာဉ်များဟောင်းကြီး ဦးကလျက် ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားခဲ့သည်။

မောင်မောင်(ကျောက်မဲ)

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင် ပေးအပ်

ကွတ်ခိုင် စက်တင်ဘာ ၁၀

ရမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) မူဆယ်ခရိုင် ကွတ်ခိုင်မြို့ လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့်အမျိုးသားမှတ်ပုံတင် ရေးဦးစီးဌာနမှ မိုးပွင့်အဆင့်(၆)စိစစ် ချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင် ပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက်က ကွတ်ခိုင်မြို့ ပြည်ထောင်စုခန်းမ၌ ကျင်းပရာ အသက် ၁၀ နှစ်ပြည့်နှင့် အသက် ၁၈ နှစ်အထက် ၁၂၄ ဦးတို့ အတွက် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင် ၁၂၄ ကတ်ကို ပြုလုပ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ဖြန့်/ဆက်)

Junction
Centre
Mawtin

“လေးစားစွာအသိပေး အကြောင်းကြားခြင်း”

Junction Centre များတွင် စဉ်ဆက်မပြတ် ဝယ်ယူအားပေးလျက်ရှိသော ဈေးဝယ်သူများ Junction Centre များနှင့် လက်တွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော Business Partner များအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သော Service & Facilities များ ဆောင်ရွက်ပေးရန် ရည်ရွယ်၍ Junction Centre Mawtin တွင် အကြီးစားပြင်ဆင်မှုလုပ်ငန်းများအား ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ မှ အောက်တိုဘာလအထိ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

အကြီးစားပြင်ဆင်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေစဉ်ကာလအတွင်း Junction Centre Mawtin အား ခေတ္တယာယီ ပိတ်ထား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဈေးဝယ်သူများ Junction Centre များနှင့် လက်တွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော Business Partner များ သို့ ခင်မင်လေးစားစွာ အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

Junction Centre Mawtin ခေတ္တယာယီ ပိတ်ထားချိန်တွင် ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်မည်ဆိုပါက ခန်းများ
City Mart Supermarket, mDrive (authorised seller),
Swensen's (ice cream), FITNESS XPRESS (Body Fitness)

For more information
 Please contact us : 01 218161, 09 73120648
 Email : mawtincentre@gmail.com

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

အလယ်တန်းကျောင်းမှ အထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ)တိုးမြှင့်ဖွင့်



တပ်ကုန်း စက်တင်ဘာ ၁၀

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ တပ်ကုန်းမြို့နယ် သံပုရာကုန်း ကျေးရွာအုပ်စု သံပုရာကုန်းကျေးရွာ တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်

အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း အဆင့်မှ အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း(ခွဲ)အဆင့် တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ် ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အဆိုပါ အခြေခံပညာ

အထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ)၌ ကျင်းပ ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ပညာရေးတာဝန်ခံ ဦးဖုန်းဇော်ဟန်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် တပ်ကုန်း မြို့နယ်တာဝန်ခံ ဦးမြင့်ရွှေ၊ နေပြည် တော်ပညာရေးမှူးတို့ တက်ရောက် ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး (ခဲ) နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးဖုန်း ဇော်ဟန်က အထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ) အဆင့်သို့ တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်ခဲ့၍ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အထက် တန်းပညာကို တစ်နေရာတည်းတွင် သင်ကြားနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြော ကြားခဲ့သည်။

မောင်လွင်(တပ်ကုန်း)

နတ်တလင်းမြို့နယ်ရှိ ငရုတ်စိုက်တောင်သူများ ဈေးကောင်းရ

နတ်တလင်း စက်တင်ဘာ ၁၀

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီ ခရိုင် နတ်တလင်းမြို့နယ် အနောက် ခြမ်း ကျေးရွာဖြစ်သော ဇီပင်တွေရွာ၊ တာကျီးရွာ၊ ချောင်းကမ်းရွာ၊ ကျွဲသေ ရွာ၊ ဘုရားထုရွာ၊ ညောင်ငူတ္တိရွာ စသောရွာများတွင် ငရုတ်စိုက် တောင်သူများ ဈေးကောင်းရ၍ စီးပွားရေးအဆင်ပြေကြောင်း သိရ သည်။ ကျွဲသေရွာမှ ငရုတ်စိုက် တောင်သူတစ်ဦးက “မနှစ်တုန်းက ငရုတ်သီးဈေး သိပ်မကောင်းဘူး။

တစ်ပိဿာကို ငွေကျပ် ၄၀၀ ဈေးက အများဆုံးပဲ။ အခုနှစ်ကျတော့ ငရုတ် စပေါ်ကတည်းက တစ်ပိဿာကို ငွေကျပ် ၇၀၀ ကနေ ၉၀၀ အထိပေါက် ဈေးရှိနေတော့ အဆင်ပြေပါတယ်” ဟုပြောသည်။ တာကျီးရွာမှ တောင်သူ တစ်ဦးကလည်း “ငရုတ်တစ်ကြိုး စိုက်လို့ ငရုတ်သီးလှိုင်လှိုင်ခူးရပြီ ဆိုရင် ပိဿာချိန် ၁၅၀ နဲ့ ၂၀၀ ကြား မှာထွက်တယ်။ ငရုတ်သီးခူးတဲ့အလုပ် သမားခကတော့ တစ်ပိဿာကို ငွေကျပ်၁၅၀ နဲ့ ၂၀၀ ပေးရတယ်။

၁၅ ရက်တစ်ကြိမ်ခူးရတော့ ငရုတ် တစ်ကြိုးကို အလုပ်သမားခနှုတ်ပြီး ငွေကျပ်ရှစ်သောင်းလောက် ကျန်ပါ တယ်။ ပြီးတော့ ဆိုင်ကယ်ဆွဲတဲ့ သူတွေ စက်ဘီးဆွဲတဲ့သူတွေလည်း အဆင်ပြေကြတယ်။ လက်လုပ် လက်စားသမားတွေ စားရေးသောက် ရေး အဆင်ပြေတယ်။ တောင်သူ လယ်သမားတွေမှာ အခုလိုလယ်ပြီး မိုးနှောင်းကာလမှာ အလုပ်အကိုင် တွေရှိတော့ အဆင်ပြေပါတယ်”ဟု ပြောသည်။ တင်မြင့်(နတ်တလင်း)

အရိပ်လည်းရ ဝန်းကျင်လှ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးကြ

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၁၀-၉-၂၀၁၄

ရွှေဈေးနှုန်း(အောင်သမာဓိ)			နိုင်ငံတကာသုံးငွေကြေးပေါက်ဈေး(သိမ်မြင့်ငွေလဲကောင်တာ)				
ရန်ကုန်	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၆၅၉၅၀၀	အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	၉၇၀-၉၇၃	
ရန်ကုန်	၁၅ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၆၂၃၇၀၀	ဥရောပ	တစ်ယူရို	၁၃၃၅-၁၃၄၆	
မန္တလေး	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၆၅၉၂၀၀	စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	၇၇၉-၇၈၆	
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(Maxy Newday စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်)			တိုင်း			တစ်ဘတ်	၃၁.၂-၃၂.၅
ဓာတ်ဆီ	တစ်လီတာ	ကျပ် ၈၁၄	အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	၁၆-၁၆.၂၃		
ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	ကျပ် ၁၀၀၀	တရုတ်	တစ်ယွမ်	၁၆၀-၁၆၅		
အောက်တိုန်း ၉၂	တစ်လီတာ	ကျပ် ၉၅၀	မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	၃၀၇-၃၁၂		
အောက်တိုန်း ၉၅	တစ်လီတာ	ကျပ် ၁၂၀၀	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဒိုင်ဈေးနှုန်း				
ပရီမီယံဒီဇယ်	တစ်လီတာ	ကျပ် ၉၄၀	မိုးဆန်(စီယာအသစ်)	တစ်အိတ်	၁၇၈၀၀-၁၈၀၀၀		
သားငါးနှင့်ဟင်းချက်စရာဈေးနှုန်း(သား/ငါးခိုင်များ)			ပေါက်ကျွဲ(အသစ်)	တစ်အိတ်	၂၂၅၀၀-၂၃၀၀၀		
၁။ ငါးကြင်း	တစ်ပိဿာ	၃၈၀၀-၄၅၀၀	ပေါ်ဆန်း(အသစ်)	တစ်အိတ်	၂၈၀၀၀-၃၂၀၀၀		
၂။ ငါးမြစ်ချင်း	တစ်ပိဿာ	၃၀၀၀-၃၂၀၀	မြေပဲဆီ	တစ်ပိဿာ	၃၈၀၀		
၃။ ငါးရဲ့	တစ်ပိဿာ	၅၅၀၀-၆၇၀၀	စားအုန်းဆီ	တစ်ပိဿာ	၁၃၅၅-၁၃၆၀		
၄။ ငါးဖယ်	တစ်ပိဿာ	၁၃၀၀၀-၁၅၀၀၀	ဆိပ်ဖြူကြက်သွန်နီ	တစ်ပိဿာ	၂၁၅-၅၅၀		
၅။ ပုစွန်(ကျော)	တစ်ပိဿာ	၄၈၀၀-၆၀၀၀	ရှမ်းကြက်သွန်ဖြူ	တစ်ပိဿာ	၁၂၅၀-၁၇၀၀		
၆။ ပုစွန်တုပ်	တစ်ပိဿာ	၁၂၀၀၀-၂၅၀၀၀	ကြက်သွန်ဖြူ(ကြေးရုတ်)	တစ်ပိဿာ	၁၃၀၀-၁၃၂၅		
၇။ ငါးသလောက်	တစ်ပိဿာ	၆၀၀၀-၉၅၀၀	အာလူး(ရှမ်း)	တစ်ပိဿာ	၄၀၀-၆၈၀		
၈။ ကြက်	တစ်ပိဿာ	၆၀၀၀-၁၅၀၀၀	ငရုတ်ရည်(ရိုးတောင်)	တစ်ပိဿာ	၂၃၀၀-၂၄၀၀		
၉။ ဝက်	တစ်ပိဿာ	၇၅၀၀-၉၀၀၀	ငရုတ်ပွ(စမ်းတာ)	တစ်ပိဿာ	၄၂၀၀-၅၀၀၀		
၁၀။ အမဲ	တစ်ပိဿာ	၈၀၀၀-၉၀၀၀	သကြား	တစ်ပိဿာ	၈၉၀-၉၃၀		
၁၁။ ဆိတ်	တစ်ပိဿာ	၁၂၀၀၀-၁၇၀၀၀	ကုန်စည်ဒိုင်ဈေးနှုန်းဖြစ်ပြီး အချိန်နှင့်အမျှအပြောင်းအလဲရှိနိုင်ပါသည်။				
၁၂။ ဘဲ	တစ်ပိဿာ	၇၀၀၀-၁၀၀၀၀	ခင်ရတနာ-စုစည်းသည်။ ခင်ဆိုင်-စေ့တင်ပြသည်။				

သာယာဝတီပြင်အတွင်းသို့ ငါးမျိုးများစိုက်ထည့်

မိုးညို စက်တင်ဘာ ၁၀

သာယာဝတီခရိုင် မိုးညိုမြို့နယ် ဘုရားငူအုပ်စု ထန်းပင်ကုန်းတံတား

အနီး သာယာဝတီပြင်အတွင်းသို့

စက်တင်ဘာ ၉ ရက်က ငါးမြစ်ချင်း၊ ငါးသန် ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ပွဲ အခမ်း

အနား ကျင်းပသည်။ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန အနေဖြင့် ငါးမြစ်ချင်း၊ ငါးသန်ငါးမျိုးကို လွှတ်ပေးခြင်းဖြစ်ပြီး ငါးအကောင် ရေ ၅၀၄၂၅၀ကို ငါးမျိုးစိုက်ထည့် ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခင်လတ်(မိုးညို)

Lucky Draw Program

စုတ်ခွဲရက် - စီစဉ်သောရက်

iPhone 5s (၁၀ ခု)
 iPad Air 32GB (၁၀ ခု)
 X Box (၁၀ ခု)
 Ks 30,000 (၁၀၀ ခု)

ကံစမ်းပွဲ ဖွင့်လှစ်မည့်အစီအစဉ်

ပထမအကြိမ် (၃၀.၉.၂၀၁၄) - iPhone 5s ၃ခု ၊ iPad Air 32GB ၃ခု နှင့် X Box ၃ခု
 စုတ်ခွဲရက် (၃၀.၉.၂၀၁၄) - iPhone 5s ၅ခု ၊ iPad Air 32GB ၅ခု နှင့် X Box ၅ခု
 ကံစမ်း - ကျပ် ၃ သောင်းတန် Abbott ဈေးဝယ်ခွင့် ၂၅ ခု

ကံစမ်းပွဲ ပေးပို့ရန်

၁။ Abbott Nutrition မှ ထုတ်လုပ်ပြီး Patama Group Co., Ltd. မှ တင်သွင်းသော Ensure Life, Glucerna, Simlac Mum, Simlac Gain IQ, Simlac Gain HDL, Grow 3, Grow 6, Pedialsure တို့ကို ထပ်မံပြီး ကံစမ်းပွဲ ဝင်ရောက်ရမည်။
 ၂။ ကံစမ်းပွဲဝင်ရောက်ရန် အချက်အလက်များကို ပြင်ဆင်ရမည့် သုတေသနမိမိသော မြန်မာနိုင်ငံရှိ နိုင်ငံခြားနိုင်ငံများရှိ ကံစမ်းပွဲဝင်ရောက်ရန် ဝင်ခွင့် (၁၅) ရက်နေ့၊ ချက်ချင်းအတည်အတည် နှစ်ပတ်လည်

ပြည့်စုံမျှတ နေ့စဉ်အာဟာရ Ensure Life

COMPLETE AND BALANCED NUTRITION

I feel young and active thanks to good nutrition.

Abbott Nutrition

ENL090714M

Careline 01-562200

ကြော်ငြာ



နန်းထိုက်ရွှေစင်

ချယ်ရီဖြူ-တောင်ခေါ် မြို့မှာ အဆင့်မြင့်မြင့်၊ သစ်ရင်း၊ ခန်းထည်၊ စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ နေထိုင်သူများအတွက် အခွင့်အရေး

တောင်ကြီးမြို့၏ ပထမဦးဆုံးသော (၁၆) ထပ် ကွန်ဒိုမီနီယံ

တောင်ကြီးမြို့ရဲ့ သဘာဝနဲ့အလှကို တစ်ပုံစီပုံ ကြည်နူးခံစားရမယ့်နေရာ...

NO WHERE NOW HERE
THE HIGH STATE



(၈) ရွာအထိတည်ဆောက်ပြီးစီးပြန်ပါသည်။
[တောင်ဆိုင်ရိပ် (၁၈) လာ သက်သာပါသည်။]

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ CONDO အင်္ဂါရပ်များနှင့် အညီ ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်ထားသည်။

အရည်အသွေးကို တန်ဖိုးထားပြီး နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းများဖြင့် စနစ်တကျ တည်ဆောက်ထားပါသည်။

- တောင်ကြီးမြို့၏ အရှေ့ဖက်၊ မြို့၏အပြင်ပိုင်းတွင်ရှိပြီး
- မြတန်သာရေကန်၏ မြောက်ဖက်၊ တောင်ကြီးတောင် နောက်ခံလျက်
- အေးချမ်းသစ်ရပ်သော မြို့လယ်ဝန်းကျင်၊ လမ်းကျယ်နှစ်ခုဆုံရာထောင့်တွင် တည်ရှိသည်။

CONDO သာယာရေးရန်ပုံငွေ အဖြစ် ကျပ်သိန်း (၅၀၀) ကို ကုမ္ပဏီမှ ပ. တည်ဆည်ဝင်ပေးထားပါမည်။

- ကိုယ်ပိုင်မြေနေရာတွင် တည်ဆောက်ထားပါသည်။
- အခန်းတိုင်းသည် တောင်ခေါ်များ ဖြစ်သည်။ (အလွှာတိုင်းကို (၄) ကွက်စီဖြင့် အခန်းဖွဲ့ထားသည်။)
- မိသားစုနေထိုင်နိုင်သော အခန်းကျယ်များဖြစ်သည်။
- မြေအောက် Car & Cycle Parking လုံလောက်စွာ ပါရှိသည်။
- မြန်နှုန်းမြင့်မိတ်ခလုကား (၂) စင်း (Car Parking မှ မခေါ်မိုးထပ်ထပ် တပ်ဆင်ထားသည်။)
- လုံလောက်သောစေ့ (အပီစီ (၂) တွင်)နှင့် စည်ပင်သာယာစေရန်အတွက် ဝါရီမှ ရရှိသည်။
- ဂိလ် (၂၅၀၀၀) ဆန့် ခရစ်လှောင်ကန် (မြေအောက်တွင် ပါရှိသည်။)
- ထုံးသန့်စင်စက်တပ်ဆင်၍ စေ့ကို အသုံးပြုပါမည်။
- အခရာခေါ်အိမ်သက်စနစ် (၂) ဖြိုး တပ်ဆင်ထားပါမည်။

တောင်ကြီးမြို့တွင် အခရာခေါ်မြေဧရိယာ၊ မြေအထောက်အပံ့

ROOM TYPES	
2170 sq.ft	(3) M.bed + (1) Cm.bed + (1) Maid Rm
1950 sq.ft	(3) M.bed + (1) Maid Rm
1865 sq.ft	(2) M.bed + (1) Cm.bed + (1) Maid Rm
1770 sq.ft	(2) M.bed + (1) Cm.bed + (1) Maid Rm

ကျောင်း / ငှားရန်
 မြေထဲထပ်နှင့် (၁) ထပ်မျက်နှာတွင် အက်၊ ကုမ္ပဏီပိုင်ဆိုင်ပြီး / ငယ်၊
 Show Room၊ ဆိုင်ခန်းကြီး / ငယ် ဖွင့်နိုင်သော
 (620 sq.ft, 1850 sq.ft, 3920 sq.ft, 7745 sq.ft) ခေါ်ယူပါရှိသည်။

ROOFTOP မေဇင်မိုးထပ်တွင်

- (ကလေး+ထွကြီး) မေ့ကွေးကန်
- Gym အားကစားခန်းမ (1020 sq.ft)
- Sauna ချောထုတ်ခန်း (၂) ခန်း
- မဂ္ဂိကိရိတ်ခလုကွင်းခန်း
- B.B.Q အသားကင်ကောင်တာ
- Pool Side Area (Private Party ကျင်းပနိုင်ရန် 900 sq.ft)
- မေဇင်မိုးခန်းမ (3600 sq.ft)
(အနားယူ၊ ထပ်ခင်းဖြေ၊ ဝေလညှင်းခံ၊ ခွဲခင်းကြည့် ခရီးယာ)

- ခွေပေးခရပူပုံစံ
- (ပ) ခုလတွင် ... လစဉ် 10% စီဖြင့် 30% ပေးသွင်းရန်၊
 - 65% ကို (ပ) အသုတ်ပေးသွင်းပြီး (ခန့်ကတ်ထပ်လမှစ၍) 2015 December အထိ လစဉ် အမျိုးကျ ပေးသွင်းရန်၊
 - 5% ကို အခန်းအပ်ရက်တွင် ပေးသွင်းရန်
 - 2016 February ခန့်ကတ်ထိုးထား၍ အခန်းအပ်ပါမည်။

(၁၁-၉-၂၀၁၄) နေ့တွင် စတင်ရောင်းချပါမည်။
အခန်းပေါင်း (၅၀) ပါဝင်သည်။



ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ



ဝက်လက်မြို့နယ်အတွင်း(ရန်ကုန်) ၏ အဋ္ဌမအကြိမ်မြောက်နှစ်ပတ်လည် သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေးကို ဩဂုတ် ၃၀ ရက်က ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းရှိ ဓမ္မစကြာရိပ်သာကျောင်း၌ ကျင်းပရာ ဝက်လက်မြို့နယ်သို့ မြို့နယ်သားများ မှ အသင်းရန်ပုံငွေကို အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးကိုယ်ပေးအပ်စဉ်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

မင်းလှ စက်တင်ဘာ ၁၀
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီ ခရိုင် မင်းလှမြို့ ညောင်ဝန်း ကျေးရွာ ညောင်ဝန်းကျောင်းတိုက်တွင် စက်တင်ဘာ ၅ ရက်က မှုခင်းကျ ဆင်းရဲ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲ ကျင်းပရာ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ် ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစန်းလှိုင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး ရွှေသောင်းက လူမှောင်ခိုကူးတားဆီး ကာကွယ်ရေး အသိပညာပေး ဟောပြောခဲ့သည်။ ထို့နောက်

ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး မှုခင်းပညာပေးဟောပြောပွဲ တက်ရောက်ဟောပြော

မင်းလှမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခင်မောင်မြင့်က မှုခင်းဖြစ်စဉ်များ နှင့် ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း၊ အုပ်ဖို့မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး ငွေတိုးက ကလေးသူငယ်နှင့် ပတ်သက်၍ သိသင့်သိထိုက်သည်များ ကိုလည်းကောင်း၊ မင်းလှမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးသိန်းဇော်က လူကုန် ကူးမှု၊ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပညာပေး ဟောပြောခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ မင်းလှခရိုင်မှ ဒုတိယ ရဲမှူးစိုးနိုင်က ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းနှင့် ပတ်သက်၍ အသိ ပညာပေးဟောပြောရာ တက်ရောက် သူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။
အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မင်းလှ/ အုတ်ဖိုမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးများနှင့် ဒေသခံ ပြည်သူများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ (၀၉၈)

မြန်မာအိုးပင်း စစ်တုရင်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပမည်

မိတ္ထီလာ စက်တင်ဘာ ၁၀
ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမ ကြီးပေါ်တွင် စက်တင်ဘာ ၃ ရက်က ယာဉ်မောင်း ဇော်နိုင်ထွန်းမောင်းနှင့် လာသည့်ယာဉ်တိုက်မီးမှောက်၍ တရုတ် နိုင်ငံသားသုံးဦးဖြစ်ကြသော CHEN RUNROI (၄၆နှစ်) ကွမ်းတိုပြည်နယ် တရုတ်နိုင်ငံသား CHEN XIMU (၄၀နှစ်)နှင့် CHEN YUEQUI (၄၁နှစ်)တို့သည် နေရာတွင်ပင် သေဆုံးသွားခဲ့သည်။ ၎င်းယာဉ် တိုက်မီးမှောက်သည့် နေရာသို့ သီးကုန်းအမြန်လမ်း ရဲတပ်ဖွဲ့မှ စခန်းမှူးနှင့်အဖွဲ့က သွားရောက်ပြီး သေဆုံးသူသုံးဦးနှင့် ဒဏ်ရာရရှိသူ ယာဉ်မောင်းတို့ကို မန္တလေးဆေးရုံ ကြီးသို့ တင်ပို့ခဲ့သည်။ တရုတ်နိုင်ငံ သားသုံးဦးနှင့် ယာဉ်မောင်းတို့၏ ပစ္စည်းများကို စနစ်တကျရှာဖွေသိမ်း ဆည်းပြီး ရဲစခန်းတွင် သိမ်းဆည်းထား ခဲ့သည်။
မိတ္ထီလာမြို့နယ် သီးကုန်းအမြန် လမ်းရဲစခန်းတွင် စက်တင်ဘာ ၈ ရက် က ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီးနေဝင်း၊ တရုတ် ကောင်စစ်ဝန်ရုံးမှ အရာရှိတစ်ဦးနှင့်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၀
မြန်မာနိုင်ငံတွင် စစ်တုရင်အားကစားသမားများဆက်သစ်များ ပေါ်ထွက်လာစေရန်ရည်ရွယ်လျက် အောင်ဆန်း အားကစားကွင်း၌ လာမည့်အောက်တိုဘာလ၌ မြန်မာအိုးပင်းစစ်တုရင်ပြိုင်ပွဲ ၂၀၁၄ ကို ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
မြန်မာနိုင်ငံစစ်တုရင်အဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမှူးကျင်းပမည့် အဆိုပါစစ်တုရင်အိုးပင်းပြိုင်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၇ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ပြည်တွင်း စစ်တုရင်အားကစားပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပပေးခြင်းဖြင့် အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့် အားကစားသမားကောင်းများ ပေါ်ထွက်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း စစ်တုရင်အဖွဲ့ချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ အဆိုပါပြိုင်ပွဲ Level ၁ မှ ၂၄ အထိ အနိုင်ရရှိသူများသည် နိုဝင်ဘာလတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ကျင်းပမည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အိုးပင်း စစ်တုရင်ပြိုင်ပွဲ ၂၀၁၄ အတွက် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ရန် အခွင့်အလမ်းများ ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
မောင်နွေသစ်

အမြန်ကားလမ်းပေါ်တွင် ယာဉ်တိုက်မီးမှောက်၍သေဆုံးသွားသည့် တရုတ်နိုင်ငံသားသုံးဦး၏ ပစ္စည်းများ ပြန်လည်ပေးအပ်

သေဆုံးသူ တရုတ်နိုင်ငံသားသုံးဦး၏ မိဘဆွေမျိုးများ၊ ယာဉ်မောင်းဇော်နိုင် ထွန်း၏ မိဘဆွေမျိုးများကို အမြန် လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီးနေဝင်းက သီးကုန်းရဲစခန်းမှ သိမ်းဆည်းထား သော သေဆုံးသူများ၏ ပစ္စည်းများ ဖြစ်သော အဝတ်အထည်၊ စာရွက် စာတမ်းများထည့်သည့် ခရီးဆောင် အိတ် အနက်ကြီးနှစ်လုံး၊ ပိုက်ဆံအိတ် လေးလုံး၊ တရုတ်ယွမ် ၁၈၃၉၆ ရွက်၊ ဟောင်ကောင်ဒေါ်လာ ၃၇ ဒသမဂွင် ဒေါ်လာ၊ ယူရို ၁၂၉၀၊ အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၂၅၅ ဒေါ်လာ၊ အင်ဒိုနီးရှား ရင်းဂစ် ၂၀၂၀၀၀၊ ဂျပန်ယွမ် ၅၀၀၂၊ မလေးရှားရင်းဂစ် ၅၇၂၊ ထိုင်းဘတ်ငွေ ၅၆၂၀၊ ဗီယက်နမ်ဒေါ် ၇၅၀၀၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် ဒါကာ ၁၇၅၇၊ မြန်မာငွေ ကျပ် ၇၄၇၀၀၊ iPhone သုံးလုံး၊ iPad တစ်လုံးနှင့် ပတ်စ်ပို့သုံးခုတို့ကိုသေဆုံး သူ တရုတ်အမျိုးသားသုံးဦး၏ မိဘဆွေ မျိုးများနှင့် ယာဉ်မောင်းဇော်နိုင်ထွန်း ၏ မိဘဆွေမျိုးများအား အသိသက်



သူ တရုတ်အမျိုးသားသုံးဦး၏ မိဘဆွေ မျိုးများနှင့် ယာဉ်မောင်းဇော်နိုင်ထွန်း ၏ မိဘဆွေမျိုးများအား အသိသက် လွှဲပြောင်း ပေးအပ်ခဲ့သည်။ (အပေါ်) တင်လှိုင်(မိတ္ထီလာ)

စစ်တွေမြို့၌ ဆရာတော်ဦးဥတ္တမနေ့ (၇၅)နှစ်မြောက် စိန်ရတုအထိမ်းအမှတ်ကျင်းပ

စစ်တွေ စက်တင်ဘာ ၁၀
ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့၌ စက်တင်ဘာ ၉ ရက်တွင်ကျရောက်သည့် ဆရာတော်ဦးဥတ္တမနေ့(၇၅)နှစ်မြောက် စိန်ရတုအထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲ ကို ဦးဥတ္တမပန်းခြံနှင့်ရွှေစေတီကျောင်းတိုက်တို့၌ကျင်းပရာ ကြိတ်ကြိတ်တိုး စည်ကားခဲ့သည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့်လည်း (၇၅)နှစ်မြောက် စိန်ရတုအထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ဦးဥတ္တမခန်းမ၌ ယနေ့နံနက်ကကျင်းပရာ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်တို့အား အရက်ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်း၊ ဆရာတော်ရုပ်တု၌ အောက်မေ့ဆုတောင်း ပန်းကပ်ပူဇော်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ထို့နောက် ရဟန်း၊ ရှင်၊ လူပြည်သူအပေါင်းတို့ကလည်း ဆရာတော်အား အောက်မေ့ပူဇော်ကန်တော့ပွဲကို အသင်းအဖွဲ့အလိုက်၊ ရုပ်ကွက်အလိုက်၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအလိုက် နံနက်ပိုင်းမှစ၍ ဦးဥတ္တမပန်းခြံ၌ စီတန်း လှည့်လည်ကန်တော့ကြရာ စည်ကားခဲ့သည်ကိုတွေ့ရပြီး ဆရာတော်ငယ်စဉ်က ပညာသင်ကြားခဲ့သော ရွှေစေတီကျောင်းတိုက်၌လည်း ဆရာတော်အားရည်အိုး၍ (၇၅)နှစ်မြောက် စိန်ရတုအထိမ်းအမှတ် မီးထွန်းပူဇော်ပွဲကို စည်ကားသိုက်မြိုက် စွာ ကျင်းပခဲ့ကြောင်းသိရသည်။
တောသားစံ(စစ်တွေ)

နေပြည်တော် ဥတ္တရခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့ အမှုထမ်းများ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်မှု သင်တန်းဖွင့်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၀
နေပြည်တော် ဥတ္တရခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့ အမှုထမ်းများ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်မှု သင်တန်းကို စက်တင်ဘာ ၆ ရက်က နေပြည်တော် ဥတ္တရခရိုင် ဇေယျာသီရိ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
သင်တန်းသို့ ဥတ္တရခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးလှဝင်း၊ ဒုခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့ မှူး ရဲမှူးဝင်းတင်နှင့် ခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များမှ အမှုထမ်းအဆင့် တပ်ဖွဲ့ဝင် များ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးလှဝင်းက ရဲတပ်ဖွဲ့ အတွင်း ခေါင်းဆောင်မှု၊ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တိုင်း ဥပဒေပညာကျွမ်းကျင်မှုရှိစေရေးနှင့် ဒုတိယခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးဝင်းတင်က ပြည်သူပုလိပ်၊ ရဲလုပ်ငန်းစဉ်တို့ကို ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁၈၀/၅၀၅၅၅ Felling 125, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသိန်းဝင်း ၉/မန(နိုင်)၀၇၆၄၈၁၀ (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့	ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁၂၀/၉၃၄၉ Luojia LJ 110 ဆိုင်ကယ်ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ချိုချို ဝင်း ၃/ကကရ(နိုင်)၀၆၂၈၈၈၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့	ဖခင်အမည်မှန် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ မလစ်ကျေးရွာ ထ(ခွဲ)တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း မှ မောင်အေးငြိမ်းဇော်၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသန်းဦး(ခ)ဦးသန်းနိုင်ဦး ၁၂/လကန(နိုင်) ၁၅၅၈၄၇ ဖြစ်ပါကြောင်း။	ဖခင်အမည်မှန် တန့်ဆည်မြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(D)မှ မခိုခိုဝင်းနှင့် တတိယတန်း(B) မှ မောင်စည်သူတို့၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသန်းညွန့် ၅/တဆန(နိုင်)၀၀၃၉၃၀ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးသန်းညွန့်	ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၀၀/၇၃၃၇၇ Honda Click 110, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးထွန်းထွန်းနိုင် ၉/မဟမ(နိုင်)၀၀၆၃၄၃၀ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့
တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း ရေဦးမြို့၊ အထက(၁)၊ တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(B)မှ မချောစုမွန်၏ဖခင် ဦးထွန်းဦး (ခ)ဦးစော်ဦး ၅/ရညန(နိုင်)၀၆၄၃၀၇ မှ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးစော်ဦး	ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၇၀/၆၂၆၅၂ ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးစိုးနိုင် ၉/တသန(နိုင်) ၁၁၄၂၀၆၀ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူ ကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မြင်းမြဲမြို့)	ဖခင်အမည်မှန် တန့်ဆည်မြို့၊ အထက(၁)တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(C)မှ မောင်ခိုင်ဦးနှင့် သတ္တမတန်း(B)မှ မစိုးစန္ဒာအေးတို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကြီးမြင့် ၅/တဆန(နိုင်)၀၇၄၇၂ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးကြီးမြင့်	ဖခင်အမည်မှန် တန့်ဆည်မြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(A)မှ မဝင်းမြင့်နှင့် ဆဋ္ဌမတန်း(B) မှ မသက်မွန်မြင့်တို့၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်တင်မြင့် ၅/တဆန(နိုင်)၀၀၃၉၈၂ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးအောင်တင်မြင့်	ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၀၀/၇၂၀၆၆ New Anbo 125, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးထွန်းထွန်းဝင်း ၉/မဟမ(နိုင်)၀၅၈၄၇၉၀ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့
တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း ရေဦးမြို့၊ အထက(၁)၊ တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(B)မှ မလင်းဇာလှိုင်၏ဖခင် ဦးထွန်း သေး(ခ)ဦးထွန်းငြိမ်း ၅/ရညန(နိုင်)၀၅၆၀၄၈ မှ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးထွန်းငြိမ်း	ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၇၀/၆၂၆၅၂ ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးစိုးနိုင် ၉/တသန(နိုင်) ၁၁၄၂၀၆၀ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူ ကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မြင်းမြဲမြို့)	ဖခင်အမည်မှန် တန့်ဆည်မြို့၊ အထက(၁)တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(C)မှ မောင်ခိုင်ဦးနှင့် သတ္တမတန်း(B)မှ မစိုးစန္ဒာအေးတို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကြီးမြင့် ၅/တဆန(နိုင်)၀၇၄၇၂ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးကြီးမြင့်	ဖခင်အမည်မှန် တန့်ဆည်မြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(A)မှ မဝင်းမြင့်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်တင်မြင့် ၅/တဆန(နိုင်)၀၀၃၉၈၂ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးဝင်းနိုင်	အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း လားရှိုးမြို့၊ ရုပ်ကွက်(၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၆က/၇)၊ ဧရိယာ ၀၃၃၀၀ ၀၄၄၈၈၅ ဦးဝင်းသိန်း အမည်ပေါက် မြေကုန်ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် အသစ်ပြန်လည်လျှောက်ထားမည်ဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း။ ဦးဝင်းသိန်း ၁၃/လရန(နိုင်)၀၁၄၇၁၄
အမည် ပြောင်း ဦးညွန့်ရွှေ ၇/ရကန(နိုင်)၀၂၅၂၃၈ ၏သမီး အထက တံခွန်တိုင်၊ ရွှေကျင် မြို့၊ အဋ္ဌမတန်း(B)မှ မအိသက်ထားတင်အား ယနေ့မှစ၍ မအိအိသက်ဟု ပြောင်းလဲအိအိခေါ်ပါရန်။ မအိအိသက်	ဖခင်အမည်မှန် တန့်ဆည်မြို့၊ အထက(၁)တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(C)မှ မမြင့်မြတ်အေးနှင့် ဟားကန်မြို့ မောင်မောင်လေးမှ မူလွန်ကျောင်းမှ မောင်ထွန်းလင်းအောင်တို့၏ မိဘအမည်မှန် မှာ ဦးကြွယ်မျိုးဝင်း ၅/တဆန(နိုင်) ၀၀၃၆၆၈ နှင့် ဒေါ်နန်းခမ်းအောင် ၁၃/ သပန(နိုင်)၀၂၅၃၉၅ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးကြွယ်မျိုးဝင်း-ဒေါ်နန်းခမ်းအောင်	ဖခင်အမည်မှန် တန့်ဆည်မြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(H)မှ မနုနုထွေး၏ဖခင် ဦးမောင်မောင်(ခ)ဦးချစ်ဝင်းမှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း။ ဦးမောင်မောင် ၅/ရညန(နိုင်)၀၄၂၀၇၁	ဖခင်အမည်မှန် ယာဉ်အမှတ် ၁၁/၄၉၃၂၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး၊ ကျောက်မဲ	အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း လားရှိုးမြို့၊ ရုပ်ကွက်(၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၂၄)၊ ဧရိယာ ၀၃၃၀၀ ၀၆၂၈၈၅ ဒေါ်လွမ်းယိမ်း အမည်ပေါက် မြေကုန်ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် Special Power ရရှိသူ ဒေါ်အေးအိမ်မှ မြေငှားကရန်အသစ် ပြန်လည်လျှောက်ထားမည်ဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ၁၅ ရက် အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း။ ဒေါ်အေးအိမ် ၁၃/လရန(နိုင်)၀၄၆၄၀၀
တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ကြောင်း ရေဦးမြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(H)မှ မနုနုထွေး၏ဖခင် ဦးမောင်မောင်(ခ)ဦးချစ်ဝင်းမှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း။ ဦးမောင်မောင် ၅/ရညန(နိုင်)၀၄၂၀၇၁				

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ခရီးသည်တင်ယာဉ်များ စည်းကမ်းလိုက်နာရေး ညောင်ဦးမြို့ ပုဂံရွှေပြည်ကားဝင်းတွင် ရှောင်တခင်စစ်ဆေး

ညောင်ဦး စက်တင်ဘာ ၁၀

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးမြို့နယ် ပုဂံရွှေပြည်ကားဝင်းအတွင်းရှိ ခရီးသည်တင် ယာဉ်လိုင်းများကို ခရီးသည်များ ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအတွက် ယာဉ်ကြိုခိုင်းမှုနှင့် စည်းကမ်းလိုက်နာမှု ရှိ မရှိ တို့ကို မြင်းခြံခရိုင် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနနှင့် တာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်း၍ စက်တင်ဘာ ၇ ရက်က စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



မြင်းခြံခရိုင် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ခရိုင်ဦးစီးမှူးဦးလေးနိုင်၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးဒေါ်မြင့်မြင့်ဌေး၊ ယာဉ်လုပ်ငန်းများကြီးကြပ်မှုကော်မတီအတွင်းရေးမှူးဦးမြင်းမောင်နှင့် ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်းပါဝင်သောအဖွဲ့က ညောင်ဦးမြို့မှ စတင်ထွက်ခွာမည့် ရွှေမန်းသူ၊ မန္တလားမင်း၊ ပုဂံမင်းသား၊ JJ Express နှင့် ELite စသည့် ယာဉ်လိုင်းများမှ အဝေးပြေးယာဉ်များကို စစ်ဆေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

များတွင် ယာဉ်လိုင်း၊ လုပ်ငန်းလိုင်စင်၊ အရေးပေါ်ထွက်ပေါက်အသုံးပြု ရ မရ ယာဉ်မောင်းနှစ်ဦးပါ မပါ၊ ယာဉ်နောက်လိုက် ပါ မပါ၊ တာယာကောင်း မကောင်း၊ ရောင်ပြန်ပြား ပါ မပါနှင့် ယာဉ်မောင်းနှင့် ယာဉ်နောက်လိုက်များ အရက်သေစာသောက်စားထားခြင်း ရှိ မရှိတို့ကို

စစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည့်ပညာပေးဆွေးနွေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနသည် ခရီးသွားပြည်သူများ ယာဉ်ထိခိုက်မှုအန္တရာယ် လျော့နည်းပျောက်စေရေးနှင့် လမ်းအသုံးပြုသည့် ယာဉ်မောင်းယာဉ်နောက်လိုက်

များ ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းလိုက်နာမှု အားကောင်းလာစေရေးတို့အတွက် အဝေးပြေးယာဉ်များကို သက်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းအဖွဲ့များနှင့်အတူ ရှောင်တခင်စစ်ဆေးမှုများနှင့် အသိပညာပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းတိုများ

ဘိုကလေးတွင်သစ်ပင်မျိုးစုံစုပေါင်းစိုက်ပျိုး

ဘိုကလေးမြို့နယ် စက်ဆန်း-ကျကျဒွန်း ကားလမ်းတစ်လျှောက်တွင် ခရီးသွားပြည်သူများ ကားလမ်းတစ်လျှောက် အပန်းဖြေနားထိုင်စေရေးအတွက် ဘိုကလေးမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူး၍ စက်ဆန်းကျေးရွာ၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် မိုးရာသီ စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို စက်တင်ဘာ ၇ ရက်က ကျင်းပခဲ့ရာ ယင်းမိုးရာသီ စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတွင် မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးကံထွန်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ စက်ဆန်းကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထိန်ဝင်းနှင့် ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ရဲစခန်းမှူးနှင့် အရာခံအကြပ်တပ်သားများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ရွာသူ ရွာသားများ စုစုပေါင်း ၂၅၀ တို့က ယူကလစ်အပင် ၃၅၀၊ မာလာလူးကားပင် ၄၅ ပင်၊ မန်ဂျန်ရှား ၁၆၅ ပင်၊ ကျွန်းအပင် ၄၀၀၊ မဟော်ဂနီ ၃၅ ပင်၊ ပြူးရွှေဝါအပင် ၁၀၀ စုစုပေါင်းအရိပ်ရသစ်ပင် ၁၅၀၀ တို့ကို စုပေါင်းစိုက်ပျိုးကြသည်။

မော်ကျွန်းမြင့်အောင်

စာတတ်မြောက်ရေးနေ့စာစီစာကုံးပုံစံတပြိုင်ပွဲဆုများချီးမြှင့်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ဝက်လက်မြို့နယ်တွင် နိုင်ငံတကာ စာတတ်မြောက်ရေးနေ့နှင့် စာစီစာကုံး ပုံစံတပြိုင်ပွဲဆုများအား ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက်က အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ပြီး ဆုပေးပွဲတွင် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးမာန်လောမောင်းက အမှာစကားပြောကြားကာ စာတတ်မြောက်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ်စာစီစာကုံးနှင့် ပုံစံတပြိုင်ပွဲ ဆုရသည့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဆုများချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

နန်းမြင့်(ဝက်လက်)

ယင်းမာပင်မြို့နယ်တွင် တတိယအကြိမ်မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုး

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ယင်းမာပင်မြို့နယ် လည်ခေါက်ကျေးရွာအမတ်(မူလွန်)ကျောင်းတွင် တတိယအကြိမ် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က ကျင်းပခဲ့ရာ ယူကလစ်၊ ကျွန်း၊ တမာ၊ မန်ကျည်း၊ ကုက္ကို၊ စိန်ပန်း၊ အော်ရီးရှား၊ မဲလေ စသည့်ပျိုးပင်ပေါင်း ၃၇၀ ကို စိုက်ပျိုးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းကိုကို(ယင်းမာပင်)

မော်လမြိုင်ကျွန်းတွင် ပညာရေးဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အလှူငွေပေးအပ်

မော်လမြိုင်ကျွန်း စက်တင်ဘာ ၁၀

မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် တယ်ချောင်းကျေးရွာဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေး (အလယ်တန်း) ကျောင်းပညာရေးဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပညာဒါနအလှူငွေကျပ် ၁၀ သိန်းနှင့် ကျောင်းသုံးစာရေးကိရိယာမျိုးစုံ ထောက်ပံ့ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို တယ်ချောင်းကျေးရွာဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေး (အလယ်

တန်း)ကျောင်းခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၇ ရက်က ကျင်းပသည်။ ၎င်းပညာရေး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပညာဒါနအလှူငွေကျပ် ၁၀ သိန်းကို အလှူရှင် ရန်ကုန်မြို့စမ်းချောင်းမြို့နယ် မြေနီကုန်းရှိ ဦးမောင်မောင်သန်း ဦးဆောင်သော မေတ္တာဖြူအင်အားစုအဖွဲ့က ထောက်ပံ့လှူဒါန်းရာ အဖွဲ့ကိုယ်စား အဖွဲ့ဝင် ဆရာဦးအောင်ကိုလတ်နှင့် ဆရာ

ဦးသန့်ဇင်တို့က ပေးအပ်ပြီး တယ်ချောင်းကျေးရွာဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေး(အလယ်တန်း) ကျောင်းနာယကအဖွဲ့ဝင်များက ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပြန်လည်ပေးအပ်ကြသည်။ တယ်ချောင်းကျေးရွာဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေးအလယ်တန်းကျောင်းတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၉၀ ခန့် ပညာသင်ကြားလျက်ရှိပြီး

ကျောင်းဆောင်သစ် တစ်ဆောင် တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်ရန် လိုအပ်နေရာ ပညာဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းလိုပါက ကျောင်းအုပ်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဇာဂရ တယ်ချောင်းကျေးရွာဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးအလယ်တန်းကျောင်း မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် ဖုန်း - ၀၉-၈၅၅၂၇၇၇ ထံသို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

မော်ကျွန်းမြင့်အောင်



စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန
ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးစခန်း(ထီးခီး)
တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ထားဝယ်ခရိုင်၊ မေတ္တာမြို့နယ်ခွဲအတွင်းရှိ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးစခန်း(ထီးခီး)တွင် အောက်ဖော်ပြပါ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း (၈)မျိုးအား တင်ဒါခေါ်ယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်-

- (က) မြေနေရာရှင်းလင်းခြင်း (၃၈)ဧက
- (ခ) ပင်မရုံးတည်ဆောက်ခြင်း (၈၀'x၄၀'x၁၄') RC တစ်ထပ်(၁)လုံး
- (ဂ) ပို့ကုန်၊ သွင်းကုန် ကုန်စစ်စင် (၅၆'x၄၀'x၂၂') (၂)လုံး (ပျဉ်ခင်း၊ ပျဉ်ကာ၊ သွပ်မိုး)
- (ဃ) ဝန်ထမ်းအိမ်ဆောင် RC တစ်ထပ်(၁)လုံး(၆၀'x၃၀'x၁၂')စားရိပ်သာ (၄၅'x၂၀'x၁၂') (သွပ်မိုး၊ သံဆန်ခါကာရံခြင်း)
- (င) VIP အိမ်သာ(၁)လုံး (၁၀'x၈'x၁၀') (ကွန်ကရစ်ခင်း၊ အုတ်ကာ၊ သွပ်မိုး)
- (စ) ၂" အနက် (၈၀၀)ပေ အစိစိရေတွင်း၊ ရေစင် Over Head Tank(1600) Gall ရေကန်(၁၀'x၁၀'x၅-၅)၊ ရေပိုက်ပေး(၅၀၀)သွယ်တန်းခြင်း၊ ရေစက်လုပ်ငန်း၊
- (ဆ) လျှပ်စစ်စီးသွယ်တန်းခြင်း Over Head 400V Line (၂၀၀၀)ပေ
- (ဇ) စခန်းအတွင်းလမ်းများဖောက်လုပ်ခြင်း (၂၇၀၀'x၁၂'x၁၇)ကတ္တရာလမ်းခြင်း၊

တင်ဒါရောင်းချမည့်ရက် - ၁၀-၉-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
 တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၁၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့)
 တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၁၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့)
 တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်နေရာ - တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး၊ ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေးဦးစီးဌာန၊ ထားဝယ်မြို့

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
စွမ်းအင်စီမံရေးဦးစီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ စွမ်းအင်စီမံရေးဦးစီးဌာနမှ အောက်ဖော်ပြပါ မော်တော်ယာဉ်ကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် တင်ဒါခေါ်ဆို ဝယ်ယူလိုပါသည်-

Mini Bus (29 Seater) (၁) စီး

တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၁၁-၉-၂၀၁၄ ရက်
 တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၂၅-၉-၂၀၁၄ ရက်
 တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၂:၀၀ နာရီ

တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

စွမ်းအင်စီမံရေးဦးစီးဌာန၊ အထွေထွေစီမံရေးဌာနခွဲ
ရုံးအမှတ်(၆)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၀၅၈၊ ၄၁၁၃၂၅

အမည်ပြောင်း	ဖခင်အမည်မှန်
ဘားအံမြို့၊ အထက်(၁) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(F)မှ မဝတ်ရည်အောင်အား မပွင့်မြို့အေးဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။	နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ ဒက္ခိဏ ခရိုင်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ အထက်(၃)တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(A)မှ မောင်စော်မျိုးသွင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးယုဇွေး ဧ/ပမန(နိုင်) ၁၃၀၇၉၀ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဦးယုဇွေး

တင်ဒါရောင်းချမည့်နေရာ - တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး၊ ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေးဦးစီးဌာန၊ ထားဝယ်မြို့

တင်ဒါစည်းကမ်းများနှင့် တင်ဒါခေါ်ယူမည့်အချက်အလက်များကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက မော်တော်ယာဉ်စာသို့ ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး
ရုံးအမှတ်(၃၆)၊ နေပြည်တော်
ဝန်ထမ်းအသစ်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်းအပေါ်
ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ခြင်း

၁။ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနရုံးအဆင့်ဆင့်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်အတွက် ၁-၉-၂၀၁၄ရက်ထုတ်သတင်းစာတွင် အလုပ်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၂။ အဆိုပါအလုပ်လျှောက်လွှာကြော်ငြာစာပါ ဖော်ပြချက်နှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းနည်းဥပဒေ(၁၅)(၁၆)အရ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ဖော်ပြပါသည်-

(က) မူလကြော်ငြာစာအပိုဒ်-၁၊ အပိုဒ်(ဃ)ပါ အကြီးတန်းစာရေးရာထူး (လစာနှုန်းကျပ် ၉၃၀၀၀-၁၀၀၀-၉၈၀၀၀) (၆၃၄)နေရာခေါ်ယူထားခြင်းအား ပယ်ဖျက်ပါသည်။

(ခ) ပညာရှင်အဆင့်(၂) (လစာနှုန်းကျပ် ၉၃၀၀၀-၁၀၀၀-၉၈၀၀၀) (၆၃၄)နေရာအတွက် ၁-၉-၂၀၁၄ရက်ထုတ်သတင်းစာ အပိုဒ် ၂၊ အပိုဒ်(ခွ)၊ အပိုဒ်(၃)အရ အကျိုးဝင်သူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

၃။ အလုပ်လျှောက်လွှာပေးပို့ဆက်သွယ်ရမည့် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနရုံးများမှာ ကချင်ပြည်နယ်ရုံး ဖုန်း-၀၇၄-၂၄၂၂၃၊ ကယားပြည်နယ်ရုံး ဖုန်း-၀၈၃-၂၃၁၂၄/၀၈၃-၂၃၁၂၆၊ ကရင်ပြည်နယ်ရုံး ဖုန်း-၀၅၈-၂၃၃၈၇၊ ချင်းပြည်နယ်ရုံး ဖုန်း-၀၇၀-၂၅၅၅၀၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းရုံး ဖုန်း-၀၇၁-၂၃၂၇၁၊ တနင်္သာရီတိုင်းရုံး ဖုန်း-၀၅၉-၂၄၀၆၆၊ ပဲခူးတိုင်းရုံး ဖုန်း-၀၅၅-၂၂၆၆၆၊ မကွေးတိုင်းရုံး ဖုန်း-၀၆၃-၂၈၃၆၈၊ မန္တလေးတိုင်းရုံး ဖုန်း-၀၂၂-၇၀၄၃၁၊ မြန်မာပြည်နယ်ရုံး ဖုန်း-၀၅၇-၂၄၀၈၅၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ရုံး ဖုန်း-၀၄၃-၂၂၀၈၈၊ ရန်ကုန်တိုင်းရုံး ဖုန်း-၀၁-၂၀၁၃၉၄၊ ရှမ်းပြည်နယ်ရုံး ဖုန်း-၀၈၁-၂၁၄၂၅၀၊ ဧရာဝတီတိုင်းရုံး ဖုန်း-၀၄၂-၂၃၆၄၅တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ကြောင်း ဖြည့်စွက်ဖော်ပြပါသည်။

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ကျေးရွာများမြို့ အချက်အချာနေရာများတွင် CCTV ကင်မရာများတပ်ဆင်မည်

ကျေးရွာများမြို့ စက်တင်ဘာ ၁၀

ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံနယ်စပ် မြို့တစ်မြို့ဖြစ်သည့် တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီး ကျေးရွာများမြို့တွင် နှစ်နိုင်ငံနယ်စပ် ဖြတ်ကျော် မှုခင်းကျဆင်းရေးနှင့် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအား အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီး အရေးယူနိုင်ရေး ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် မြို့၏ အချက်အချာကျရာနေရာနှင့် လူစည်ကားရာ နေရာများတွင် CCTV လုံခြုံရေး ကင်မရာများ တပ်ဆင် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



အဆိုပါ CCTV လုံခြုံရေးကင်မရာ များ တပ်ဆင်ဆောင်ရွက်သွားမည့် နေရာများမှာ မြို့၏ အထက်ကရနေရာ များဖြစ်သည့် ဘုရင့်နောင်ရပ်ကွက်၊ မြေ၊ ငါးသုံးလုံးတောင်ကုန်း၊ မြို့မ တံတား၊ မြို့လယ်နာရီစင်၊ ကော့ သောင်း လေဆိပ်၊ ပိတောက်ရွှေဝါ အပိုင်းပတ်လမ်းဆုံ ကမ်းနီငါးအဝယ် ခိုင်း၊ နယ်စပ်ဖြတ်သန်းသွားလာရာ ကူးတို့ဆိပ်၊ တော်ဝင်သင်္ဘောဆိပ်

ကမ်းတံတား၊ ရွှေဝက်ဆိပ်ခံတံတား၊ မြို့မဈေးနှင့် မြို့ကျက်သရေဆောင် ပြည်တော်အေးစေတီတော် ပရိသတ် တို့အပြင် အခြားလူစည်ကားရာ နေရာများတွင် CCTV လုံခြုံရေး

ကင်မရာ ၈၀ ကျော်ကို ငွေကျပ်သိန်း ၂၀၀ ကျော် အကုန်အကျခံသုံးစွဲ ကာ တပ်ဆင်ပြီး ခရိုင်/မြို့နယ်အုပ် ချုပ်ရေးမှူးရုံး၊ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးနှင့် မြို့မရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းတို့က ထိန်းကျောင်း စောင့်ကြည့်ကာ မှုခင်းကျဆင်း ရေးလုပ်ငန်းများကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေး ညီ အချိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်စိုး(ကျေးသောင်း)

သတင်းတို

အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့

လေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းဖွင့်

မွန်ပြည်နယ် ပေါင်မြို့နယ်၌ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး (မွမ်းမံ) သင်တန်းကို မြို့နယ်အထွေ ထွေ အုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန၌ စက်တင်ဘာ ၈ ရက်က ဖွင့် လှစ်ခဲ့ရာ ကျေးရွာအုပ်စု ၅၄ အုပ်စုမှ မီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင် သင်တန်းသား ၉၀ တက် ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ချိုမြတ်မြတ်ထွေး (iprd)

စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်

မော်လမြိုင်ကျွန်း စက်တင်ဘာ ၁၀

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ သားသမီးများအား ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၇ ရက်က မြို့နယ်စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်ပွဲတွင် ထိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်ဇော်လှိုင်၊ နယ်မြေခံ တပ်ရင်းမှူး ဗိုလ်မှူးနေလင်းဦးနှင့်မြို့နယ်စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ တပ်ကြပ်ကြီးငြိမ်းမောင်(အငြိမ်းစား)တို့က အမှာစကားပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ဗဟိုစစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့မှ ထောက်ပံ့ပေးအပ်သော ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးငွေကျပ်ခုနစ်သိန်းကိုးသောင်းကို ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် နှစ်ဘာသာဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်သူတစ်ဦးနှင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် အထက်တန်းအဆင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၂ ဦး၊ အလယ်တန်းအဆင့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူသုံးဦးနှင့် မူလတန်းအဆင့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၃ ဦးတို့အား ပေးအပ်သည်။ ထို့နောက် ထိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ နယ်မြေခံတပ်ရင်းမှူးနှင့် မြို့နယ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌတို့က ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်ကြသည်။

မော်ကျွန်းမြင့်အောင်

ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်သစ် ဖွင့်လှစ်

စဉ့်ကူး စက်တင်ဘာ ၁၀

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ့်ကူး မြို့နယ် ဆည်ကြီးကျေးရွာတွင် အောင်ချမ်းသာ စာကြည့်တိုက် အဆောက်အအုံသစ်ဖွင့်ပွဲကို စက် တင်ဘာ ၈ ရက်က အဆိုပါကျေးရွာ စာကြည့်တိုက်အဆောက်အအုံသစ် ၌ ကျင်းပသည်။ ဖွင့်ပွဲသို့ အလှူ ရှင် ဆည်ကြီးကျေးရွာ အောင်ချမ်း သာ ကျောင်းတိုက်ဆရာတော်နှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင် ကျော်သန်း၊ မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်တင်တင်နုနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းနိုင် နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျေးရွာလူမှု ရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ဆရာ ဆရာမ များနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များ၊ ကျေးရွာပြည်သူများ တက် ရောက်ကြသည်။

စာကြည့်တိုက်သို့မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး မှူး ဦးအောင်ကျော်သန်း၊ မြို့နယ် ဦးစီးမှူး ဒေါ်တင်တင်နုနှင့် မြို့နယ် သတင်းထောက် ဦးဝင်းမောင်တို့က သူတို့ ရသ စာအုပ်စာစောင်များကို ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ကျေးရွာ စာ ကြည့်တိုက်မှူးက လက်ခံယူပြီး ကျေးရွာ ရပ်မိရပ်ဖတစ်ဦးက ကျေး ဇူး တင်စကား ပြန်လည်ပြောကြား သည်။ ညပိုင်းတွင် စာကြည့်တိုက် အောင်ပွဲ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် စာ ရေးဆရာနေဝင်းမြင့်နှင့် ဦးဘုန်း (စာတူ)တို့က စာပေပဟုသတများကို ဆက်လက် ဟောပြောကြကြောင်း သိရသည်။

အောင်ချမ်းသာ စာကြည့်တိုက် အဆောက်အအုံသစ်ကို မြို့နယ် အုပ် ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်ကျော်သန်းနှင့် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီး မှူး ဒေါ်တင်တင်နုတို့က ဖဲကြီးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင် ကျော်သန်းက အမှာစကားပြောကြား ပြီး မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်တင်တင်နု က စာကြည့်တိုက် ရေရှည်တည်တံ့ ရေးနှင့် စာဖတ်ရခြင်း၏ အကျိုး ကျေးဇူးများကို ရှင်းလင်းပြောကြား သည်။

စာကြည့်တိုက်အလှူရှင် အောင် ချမ်းသာ ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် သည် သက်တော် (၈၄)နှစ်၊ ဝါတော် (၆၄) ဝါရှိနေတော်မူပြီး ဆည်ကြီး ကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်း ကျောင်းခွဲ၌ နှစ်ထပ်ကျောင်းဆောင် နှစ်ဆောင်နှင့် ကျောင်းရုံးခန်းမတစ် ဆောင်၊ ကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဆေးပေးခန်း တစ်ခန်း၊ ဘုန်း တော်ကြီးသင်ပညာရေး အမှတ်(၄) မူလတန်းကျောင်း တစ်ကျောင်းတည် ထောင်ပေးခြင်းနှင့် စရိတ်ငြိမ်းအခ မဲ့သင်ကြားပေးခြင်း၊ ရွာလယ် ချောင်းကူး သံကူကွန်ကရစ်တံတား တစ်စင်းနှင့် ယခုဖွင့်လှစ်ပေးသည့် အလျား ၅၄ ပေ၊ အနံ ၁၈ ပေရှိ မြေ စိုက် စာကြည့်တိုက်တစ်တိုက်တို့ ကို သိန်းပေါင်းများစွာ အကုန်အကျ ခံ တည်ဆောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထို့နောက် အောင်ချမ်းသာ

(၄၃၃)



လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန
ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံး၊ ချင်းပြည်နယ်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ချင်းပြည်နယ်၊ တီးဝန်မြို့နယ်၊ ထေးစန်ကော်ဖီမြို့တွင် ပေ(၄၀x၂၀x၁၀)အရွယ် သွပ်မိုး၊ အုတ်က၊ ကွန်ကရစ်ခင်း၊ တစ်ထပ်ရိုးအဆောက်အအုံတစ်လုံး တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်မှာ ၁၉-၉-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့) ၁၅:၀၀နာရီဖြစ်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ချင်းပြည်နယ်၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံး၊ ဟားခါးမြို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်ရုံစမ်းနိုင်ပါ သည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူရေးအဖွဲ့
ချင်းပြည်နယ်၊ စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန
ဟားခါးမြို့၊ ဖုန်း-၀၇၀-၂၁၀၉၇

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၂ယ/၄၆၅၅၈ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်နီလာအေး ၇/တငန(နိုင်) ၁၀၈၀၄၉က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက် လိုသူများသည် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(တောင်ငူ)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၁၈ယ/၆၈၉၇၅ Stream Ymp 110, M/Cယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ရိုးမရာဇာ ကုမ္ပဏီလီမိတက်က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ပခုက္ကူ)

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး
တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လက်ရှိတံတားအသုံးပြုခကောက်ခံနေသော စစ်ကိုင်း (အင်းဝ)တံတား၏ ၁-၁၀-၂၀၁၄ မှ ၃၀-၉-၂၀၁၄ အထိ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံခြင်း လုပ်ငန်း သုံးနှစ်လုပ်ကိုင်ခွင့်လုပ်ငန်းလိုင်စင်ကို နိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များသို့ အောက်ဖော်ပြ ပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဆောင်ရွက်မည့်တံတား
စစ်ကိုင်း(အင်းဝ)တံတား

(ခ) ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များဝယ်ယူနိုင်သောနေရာ မြန်မာ့စီးရထား၊ မန်နေဂျာ(သွားလာရေး/တိုင်း) အမှတ်(၂)တိုင်းရုံး၊ ရွာထောင်

(ဂ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်ရက်နှင့်အချိန်
၁၉-၉-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့) ၁၀:၀၀နာရီအထိ

(ဃ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရမည့်နေရာ
မြန်မာ့စီးရထား၊ မန်နေဂျာ(သွားလာရေး/တိုင်း) အမှတ်(၂)တိုင်းရုံး၊ ရွာထောင်

(င) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်ရက်နှင့်အချိန်
၁၉-၉-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့) ၁၀:၀၀ နာရီတိုင်

(စ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်နေရာ
မြန်မာ့စီးရထား၊ မန်နေဂျာ(သွားလာရေး/တိုင်း)၊ အမှတ်(၂)တိုင်းရုံး၊ ရွာထောင် မှတ်ချက်။ ။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဝယ်ယူခွင့်တောင်းခံလွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များအား တစ်စုံ လျှင် ၅၀၀/- နှုန်းဖြင့် ၁၅-၉-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ မြန်မာ့စီးရထား၊ မန်နေဂျာ(သွားလာရေး/ တိုင်း) အမှတ်(၂)တိုင်းရုံး၊ ရွာထောင်တွင် ရုံးချိန်အတွင်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ
တင်ဒါစီစဉ်ရေးချယ်ရေးကော်မတီ
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး

ဖိစက် လာရှိုးမြို့၊ အထက(၆)တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(A)မှ မောင်ခင်မောင်စိန်၏

အမည်ပျက် မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးတိန်ယုနှင့် ဒေါ်ကျောက်ရှိကျောက်ဖြစ်ပါသည်။

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါ ပစ္စည်းအား CIF (Yangon) နိုင်ငံခြားငွေ (USD) ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ် ပစ္စည်းအမျိုးအမည် **အရေအတွက်**
(က) သံရည်ကျိုအလုပ်ရုံသုံး **Item (၉)မျိုး**
Chemical များ

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများ၊ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များ၊ ဝယ်ယူလိုသည့်ပစ္စည်း များ၏ (Specification) များ၊ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား ၁၅-၉-၂၀၁၄ ရက်မှစတင်၍ ရုံးဖွင့်ရက်များတွင် ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာ၌ လာရောက် ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါများ နောက်ဆုံးထားတင်သွင်းရမည့်ရက်မှာ ၂၆-၉-၂၀၁၄ရက် ၁၆:၀၀နာရီ ဖြစ်ပါသည်။

စီစဉ်ရေးရာ၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊
စက်မှုဝန်ကြီးဌာနရုံးအမှတ်(၃၀)၊ နေပြည်တော်၊
ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၅၅၇၁၊ ၀၆၇-၄၀၅၅၇၄

ဖခင်အမည်မှန်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးမြို့၊ အလက(၄)အငွေစာရင်း(B)မှ မောင်လှိုင် ထွန်းဦးနှင့် ပဉ္စမတန်း (B)မှမစုသက်ထား ခင်တို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးလားလ်ခေါ ချာနာ ၄/ဖလန(နိုင်)၀၀၀၂၉၇ ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

ဦးလားလ်ခေါချာနာ
၄/ဖလန(နိုင်)၀၀၀၂၉၇

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၅ယ/၄၆၁၄၇ Kenbo Super Cub ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိန်ဝင်း ၉/သစန(နိုင်)၀၀၅၀၂၆က (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။

ကညန၊ (မိတ္ထီလာခရိုင်)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုလုပ်ရန် ဂျပန်စီးပွားရေးအဖွဲ့ သီလဝါနှင့် မင်္ဂလာဒုံစက်မှုဇုန်သို့ သွားရောက်လေ့လာ



နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့အခမ်းအနား မြင်းခြံမြို့နယ်၌ ကျင်းပ

မြင်းခြံ စက်တင်ဘာ ၁၀
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း အမှတ်(၄)တွင် နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် မြင်းခြံခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်သင်းအောင်က ယူနက်စကို ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် အိုင်ရီနာဘိုကိုဗာပေးပို့သော သဝဏ်လွှာကို ဖတ်ကြားပြီး ခရိုင်ပညာရေးမှူး ဦးတင်ဝင်းက နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့အကြောင်း သိကောင်းစရာများကို ဟောပြောခဲ့သည်။

ထို့နောက် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်သင်းအောင်က နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ဆုရရှိခဲ့သော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး မောင်ဝင်းကလည်း နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ပို့စတာပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရရှိခဲ့သော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းသင်းအောင်၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးဘသစ်၊ အခြေခံပညာအထက်တန်း၊ အလယ်တန်း၊ မူလတန်းကျောင်းများမှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများ၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ **ခေမင်းနိုင်(မြင်းခြံ)**

ဇီးကုန်းမြို့တွင် e-Library ဆောက်လုပ်မည်

သာယာဝတီ စက်တင်ဘာ ၁၀
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် ဇီးကုန်းမြို့နယ်တွင် e-Library စာဖတ်ခန်းကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက်မှစ၍ စတင်ဆောက်လုပ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ရန်ကုန်-ပြည် ကားလမ်း စည်ပင်သာယာပန်းခြံအတွင်းရှိ မြေကွက်လပ်ပေါ်တွင် အာရ်စီတစ်ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံကို နေကြယ်ဦး ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်ပြီး စက်များစတင်လည်ပတ်အသုံးပြုနိုင်ပါက ဒီဇင်ဘာလဆန်းပိုင်းတွင် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် စီစဉ်ထားကြောင်းနှင့် e-Library စာဖတ်ခန်းပြီးစီးပါက ကိုက် ၂၀၀ အတွင်း မှ ပြည်သူများသည် အင်တာနက်မှတစ်ဆင့် မိမိသိလိုသော စာအုပ်မှအချက်အလက်များကို မိမိအိမ်မှာပင် အလွယ်တကူရှာဖွေ ဖတ်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **တိုက်(ဇီးကုန်း)**

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၀
မြန်မာနိုင်ငံတွင် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ တိုးမြှင့်လာစေရန် ကြိုးစားလျက်ရှိရာ ဂျပန်နိုင်ငံမှ ပြည်ပအခြေစိုက်ကုမ္ပဏီ ၁၈ ခုမှ ကိုယ်စားလှယ် ၃၀ ခန့်တို့က မြန်မာနိုင်ငံ၌ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုလုပ်ရန် လေ့လာရေးခရီးစဉ်အဖြစ် ရောက်ရှိနေရာ ရန်ကုန်မြို့ ဆူးလေရှန်ဂရီလာဟိုတယ်၌ စက်တင်ဘာ ၈ ရက်က ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့်ကုမ္ပဏီများ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနနှင့် သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီနှင့် Japan External Trade Organization (JETRO) တို့မှ တာဝန်ရှိသူများက မြန်မာနိုင်ငံ၌ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများကို ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများ ဖြစ်သည့် စင်ကာပူ၊ ထိုင်း၊ မလေးရှားနိုင်ငံတို့တွင် ဒေသဆိုင်ရာကုမ္ပဏီ ရုံးချုပ်များ ဖွင့်လှစ်ထားသော ဂျပန်ကော်ပိုရေးရှင်းများမှ စီးပွားရေးကိုယ်စားလှယ်များဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် The Bank of Tokyo-Mitsubishi UFJ, Ltd. (BTMU) မှ တာဝန်ယူဖိတ်ကြားခေါ်ယူထားခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာ-ဂျပန်သံတမန်ဆက်ဆံရေး

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ အင်ဂျင်နီယာ လုပ်ငန်းနှင့် ဆောက်လုပ်ရေး . . .

ဟိုပင်-နန်မွန်း-လုံးတုံ-ညောင်ပင်ကားလမ်းမကြီး ကတ္တရာခင်းခြင်းလုပ်ငန်းများ မကြာမီဆောင်ရွက်မည်

မိုးညှင်း စက်တင်ဘာ ၁၀
ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းခရိုင် မိုးညှင်းမြို့နယ် အင်းတော်ကြီးဒေသ ဟိုပင်-နန်မွန်း-လုံးတုံ-ညောင်ပင် ကားလမ်းမကြီးကို အမာခံကျောက်လမ်းခင်းခြင်းများ စတင်ဆောင်ရွက်နေပြီး ကတ္တရာခင်းခြင်းလုပ်ငန်းများကိုလည်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဟိုပင်-နန်မွန်း-လုံးတုံ-ညောင်ပင် ကားလမ်းမကြီးသည် ကျောက်စိမ်းရတနာထွက်ရှိရာ ဆိုင်းတောင်-ဖားကန်မြို့နယ်များသို့ သွားလာရာတွင် လွယ်ကူလျင်မြန်စွာသွားလာနိုင်မည့်

ထူထောင်မှု နှစ် (၆၀) ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဂျပန်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အထူးအဖွဲ့ကို BTMU မှဖိတ်ခေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် စက်တင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၉ ရက်ထိ နေထိုင်ကာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် မည်သို့ဆောင်ရွက်ရမည်ကို လက်တွေ့ကွင်းဆင်းလေ့လာခဲ့ကြသည်။

ယင်းဂျပန်နိုင်ငံသား စီးပွားရေးရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအဖွဲ့တွင် ကုမ္ပဏီပေါင်း ၁၈ ခုမှ ကိုယ်စားလှယ်ပေါင်း ၃၀ ခန့်ပါဝင်ရာ ၎င်းကုမ္ပဏီများတွင် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု၊ အရောင်းအဝယ်၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ အင်ဂျင်နီယာလုပ်ငန်းနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ ပါဝင်လာသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၌ လေ့လာမှုများ ပြုလုပ်ပြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုလုပ်ကြမည်ဖြစ်သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ ပြည်ပအခြေစိုက်ကုမ္ပဏီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များသည် ဆူးလေရှန်ဂရီလာဟိုတယ်တွင် စီးပွားရေးမိတ်ဆက်ခြင်းအပြင် သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်၊ မင်္ဂလာဒုံစက်မှုဇုန်မှ စက်ရုံများသို့ သွားရောက်လေ့လာခြင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့ရှိ ဝန်ထမ်းများနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် (UMFCCI) နှင့် စီးပွားရေး ဆွေးနွေးမှုများလည်း ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဂျပန်ကုမ္ပဏီများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုလုပ်နိုင်ရန် ကြိုးစားပေးနေသော BTMU သည် ၁၉၅၄ ခုနှစ်ကစတင်ပြီး ရန်ကုန်မြို့၌ ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့်အပြင် ဂျပန်အစိုးရ၏ ODA ဝန်ထောက်အဖွဲ့များနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအား အကူအညီပေးရေး ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကဏ္ဍတိုးတက်လာစေရန်လည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ **ဝေဝေဦး**

ကလည်းကောင်း၊ နန်မွန်းတောင်ခြေ မိုင်တိုင်အမှတ် ၁၄၀ မှ ၁၆၀ အထိကို ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးအဖွဲ့ တာဝန်ခံလက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာ ဒေါ်ရီရီမြင့်နှင့်အဖွဲ့ကလည်းကောင်း၊ မိုင်တိုင်အမှတ် ၁၆၀ မှ ၁၈၀ အထိကို နန်မွန်း-လုံးတုံ-ညောင်ပင်သို့သွားရာ ဟိုပင်မှ နန်မွန်းတောင်ခြေအထိ အမာခံကျောက်လမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ တောင်ပေါ်ပတ်လမ်း အမာခံကျောက်သားခင်းခြင်းလုပ်ငန်း မိုင်တိုင်အမှတ် ၁၂၂ မှ ၁၄၄ အထိကို လမ်းအင်ဂျင်နီယာဒေါ်ဖြူဖြူဝင်းနှင့်အဖွဲ့

ခံလမ်းခင်းခြင်းကို ကျောက်သား ရှစ်လက်မ၊ မြေသားလေးလက်မအကျယ် ၁၅ပေဖြင့် နေ့စဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ဆက်လက်ပြီး အမာခံကျောက်သားခင်းခြင်းလုပ်ဆောင်ပြီးစီးပါက ကတ္တရာထပ်ထပ်လွှာခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါကတ္တရာခင်းခြင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးသွားပါက ကချင်ပြည်နယ် ကျောက်စိမ်းရတနာထွက်ရှိရာ ဆိုင်းတောင်၊ တာမခံ၊ ဖားကန်မြို့နယ် ဒေသများ ဆီသို့ လွယ်ကူချောမွေ့စွာ ဆက်သွယ်သွားလာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ **(၁၄၉)**

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(အထက်မြန်မာပြည်)
မန္တလာကောလိပ်
၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် B.A(Tourism) သင်တန်းအတွက်
ပထမနှစ် သင်တန်းသားလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ မန္တလာကောလိပ်တွင် အောက်ဖော်ပြပါဘွဲ့သင်တန်းအား ဖွင့်လှစ်ပို့ချမည်ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	သင်တန်းအုပ်စု	အုပ်စုအမျိုးအမည်	သင်တန်းကာလ	လက်ခံခွင့်ပြုမည့်ဦးရေ	မှတ်ချက်
(၁)	Bachelor of Arts (Tourism)	B.A (Tourism)	၄ နှစ်	၂၀၀ ဦး	အချိန်ပြည့်
၂။	အဆိုပါဘွဲ့သင်တန်းအတွက် ၂၀၁၄ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲကို အောင်မြင်သူများသာ လျှောက်ထားနိုင်ပြီး အင်္ဂလိပ်စာဘာသာရပ်၌ အနည်းဆုံးအမှတ် ၆၀ ရရှိထားပြီး စုစုပေါင်းအမှတ် ၄၀၀နှင့်အထက် ရရှိသူများဖြစ်ရမည်။ မန္တလာကောလိပ်တွင် သတ်မှတ်လျှောက်လွှာပုံစံအား လာရောက်ထုတ်ယူ၍ တိုက်ရိုက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။				
၃။	သင်တန်းစတင်ဖွင့်လှစ်မည့်ရက်		၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်		
၄။	လျှောက်လွှာတင်သွင်းရမည့်နေရာ		ကျောင်းသားရေးရာဌာန၊ မန္တလာကောလိပ်		
၅။	လျှောက်လွှာပေးမည့်ရက်		၂၂-၉-၂၀၁၄ ရက်မှ ၁၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်အထိ		
၆။	လျှောက်လွှာစတင်တင်သွင်းရမည့်ရက်		၂၂-၉-၂၀၁၄ ရက်		
၇။	လျှောက်လွှာပိတ်ရက်		၁၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်		
၈။	ဝင်ခွင့်ရရှိသူများစာရင်းကြေညာမည့်ရက်		၁၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်		
၉။	အောက်ဖော်ပြပါ အရည်အချင်းနှင့်ကိုက်ညီသူများ လျှောက်ထားနိုင်သည်။				
(က)	လျှောက်ထားသူသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။				
(ခ)	၂၀၁၄ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်သူသာ ဖြစ်ရမည်။				
(ဂ)	အခြားတက္ကသိုလ်တစ်ခုခုတွင် တက်ရောက်ပညာသင်ကြားနေသူမဖြစ်ရ။				

ညောင်ပင် (မြန်မာမြန်မာ)
ဝဠုပြန် - တန်ခိုးရွှမ်းစား
(Behlhart Talle-The Power of Now)
ပြည်ပိုင်ပိုင်ချမ်းသာသောဘဝကို ဖွင့်ဆိုပို့ချ- အတွင်းစိတ်ကို အခြေခံမှ ပြောင်းလဲနိုင်စွမ်းမူ သေခြင်းကင်း၍
ညောင်ပင်အလင်းရရှိနိုင်မှု - အတွေ့အကြုံအပြင်ပာအုပ်
မှန်း-စရာအတွက်၊ ရတနာအမျိုးအစား၊ ရတနာအမျိုးအစား၊ ရတနာအမျိုးအစား **ထွက်ပြန်**

(ဃ) လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ဖော်ပြပါ အထောက်အထားများကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်-

- (၁) တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲတွင် ရရှိသော ရမှတ်စာရင်းမူရင်း
- (၂) လျှောက်ထားသူနှင့် မိဘနှစ်ပါးစလုံး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မိတ္တူ)
- (၃) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်းနှင့် ကျေးရွာရပ်ကွက် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၏ ထောက်ခံချက်များ(မူရင်း)
- (၄) လိုင်စင်စာတံပုံ ၂ ပုံ(ပူးတွဲ)

၁၀။ ဝင်ခွင့်ရရှိသူများစာရင်းကို ၁၇-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် မန္တလာကောလိပ်၌ ကြေညာထားပါမည်။ ဝင်ခွင့်ရရှိသူများသည် ကျောင်းလာရောက်အပ်နှံသည့်အခါ ကျောင်းသားနှင့်မိဘနှစ်ပါး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမူရင်းများကို မပျက်မကွက်(မပျက်မကွက်) ယူဆောင်လာရမည်။

၁၁။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက မန္တလာကောလိပ်သင်တန်းရေးရာဌာန ဖုန်း-၀၂-၅၁၅၄၈၅၆၊ ၀၉-၄၇၀၅၁၅၅၅၅ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

မှတ်ချက်။ ။ အထက်မြန်မာပြည်မှ ကျောင်းသားကျောင်းသူများသာ လျှောက်ထားနိုင်သည်။

အေးအေးသန့်
လက်ထောက်မော်ကွန်းထိန်း
မန္တလာကောလိပ်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန
ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်နှင့် ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(ပဏန်းနယ်မြေ)တို့အတွက် ပရိဘောဂ (၂၆)မျိုးကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ တင်သွင်းရန် ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ၁၁-၉-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် ဘဏ္ဍာရေးဌာနတွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၁၇-၉-၂၀၁၄ရက် ၁၂:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်တွင် တင်ဒါများတင်သွင်းရမည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ **ဖုန်း-၆၁၀၆၅၅၂၊ ၆၁၀၈၈၉** တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ၊ **ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်**

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

စစ်ကိုင်းမြို့၊ ဇေယျာတိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၇၉၇)၊ ရွာထောင်အရှေ့ ဦးပိုင်အမှတ် (၄၀)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၈၃ ဧက ၀(၀၀x၀၀)ရှိ ဒေါ်မြင့်မြင့်မော် အမည်ပေါက် မြေကွက်အား ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်ရီရီမြင့် ၉/၁၀၈(နိုင်)၀၉၇၀၉၄ ထံမှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် ကျွန်တော်ဦးကြည်စိန်မှ စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း နိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးကြည်စိန်
၅/ကဘလ(နိုင်)၁၀၂၇၁၁
တိုက် (၁၀၆)၊ အခန်း (၀၁)၊ ခရေအိမ်ရာ
ဧမ္မာ့သီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ)သင်တန်းပွင့်

ပျဉ်းမနား၊ စက်တင်ဘာ ၁၀

အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် အခြေခံမီးသတ်ပညာရပ်များ ကျွမ်းကျင်ပြီး အရည်အသွေး တိုးတက်ပြည့်ဝစေရေး၊ ခေတ်မီမီးသတ်ပစ္စည်းကိရိယာများ ကိုင်တွယ်အသုံးပြုတတ်စေရေး၊ နိုင်ငံတော်၏ အရန်အင်အားအဖြစ် လိုအပ်သည့်အချိန်တွင် နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်သည့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ဖြစ်လာစေရေး ရည်ရွယ်၍ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ)သင်တန်း (၁/၂၀၁၄)ကို နေပြည်တော်ပျဉ်းမနား မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနရုံး၌ စက်တင်ဘာ ၈ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။



သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်လွင်ဦးက အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် စေတနာ့ဝါသနာ၊ အနစ်နာ၊ ကရုဏာ၊ အကြင်နာဆိုသည့် နာဂါးနာဖြင့် မွန်မြတ်သည့် စိတ်ထားများနှင့် ပြည်သူများ

၏ အသက်အိုးအိမ် စည်းစိမ်များကို ကျရာအခန်းကဏ္ဍ၊ ကျရာတာဝန်ကနေ အများအကျိုးဆောင်သော စေတနာ့ဝန်ထမ်း ပရဟိတစိတ်ဓာတ်အပြင် စွန့်လွှတ်စွန့်စားသော စိတ်ဓာတ်၊ စွမ်းရည်သတ္တိနှင့် စွမ်းဆောင်နိုင်မှုစွမ်းရည်များဖြင့် စွမ်းစွမ်းတစ်ကြီးစား ဆောင်ရွက်သွားကြရန်လိုကြောင်း၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေတွင် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၂၀၄၉ ဦးကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ယခု၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် မြို့နယ် ရှစ်မြို့နယ်ရှိ သင်တန်းသား ၅၀ စီဖြင့် စုစုပေါင်းအရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၄၀၀ ကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

သင်တန်းဖွင့်ပွဲသို့ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးမြို့နိုင်၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ဦးသန်းမြင့်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များနှင့် သင်တန်းသားများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် မြို့နယ် ရှစ်မြို့နယ်အတွင်း တစ်မြို့နယ်လျှင် သင်တန်းသား ၅၀ စီဖြင့် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၄၀၀ . . .

ကုန်သွယ်မှုတိုးမြှင့်ရေး မလေးရှားထုတ်ကုန်ပြပွဲ ပြသမည်

ရန်ကုန်၊ စက်တင်ဘာ ၁၀

မြန်မာနိုင်ငံသည် စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် အခြေအနေကောင်းများရှိနေရာ မလေးရှားနိုင်ငံက ကုန်သွယ်မှုတိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ရန် ကြိုးစားမှုတစ်ရပ်အဖြစ် မလေးရှားနိုင်ငံ ထုတ်ကုန်ပြပွဲတစ်ရပ်ကို ရန်ကုန်မြို့ တပ်မတော်ခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၁ ရက်မှ ၄ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ မလေးရှားနှစ်နိုင်ငံ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ တိုးတက်စေရန်အတွက် မလေးရှားထုတ်ကုန်ပြပွဲများကို ၂၀၁၁ ခုနှစ်မှ စတင်ကာ ပြပွဲများခင်းကျင်းပြသခဲ့ရာ ယခုကျင်းပမည့် ထုတ်ကုန်ပြပွဲအပါအဝင် တတိယအကြိမ်မြောက် ရှိပြီဖြစ်သည်။

ပြပွဲတွင် စက်မှုထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ၊ အိမ်အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ ပြသသွားရန် စီစဉ်ထားသည်။

မလေးရှားထုတ်ကုန်ပြပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁ ရက်မှ ၄ ရက်အထိ ပြသရန် စီစဉ်ထားသည်။ ယခုပြပွဲကျင်းပခြင်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၊ ကုမ္ပဏီများနှင့် မလေးရှားမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ ပိုမိုထိတွေ့ဆက်ဆံမှုများ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး စီးပွားရေးနှင့် ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အခွင့်အရေးရရှိစေမည်ဖြစ်သည်။

ကျေးလက်ဒေသများ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးဆောင်ရွက်

ဆော စက်တင်ဘာ ၁၀

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဂန့်ဂေါခရိုင် ဆောမြို့နယ်တွင် ကျေးလက်ဒေသဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချနိုင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်ရေးဆောင်ရွက်မည့် ကျေးရွာများရွေးချယ်နိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများသည် ကျေးရွာများသို့တွင်းဆင်းလျက် တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

တာချီလိတ် ရေဘေးသင့်အိမ်ထောင်စုများအား ထောက်ပံ့

တာချီလိတ်၊ စက်တင်ဘာ ၁၀

တာချီလိတ်မြို့တွင် စက်တင်ဘာ ၆ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ရေလွှမ်းမှုကြောင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုဖြစ်ခဲ့ရသော မြို့ပေါ်ရပ်ကွက် ရှစ်ခုမှ အိမ်ထောင်စု ၁၀၀၀ ကျော်အတွက် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးနှင့် ထောက်ပံ့ရေးလုပ်ငန်းများကို ပြည်ထောင်စုအစိုးရ၊ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရတို့က ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး စေတနာရှင်ပြည်သူများကလည်း ထောက်ပံ့လှူဒါန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



Advertisement for 'ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ' (Dispute Resolution Service) with contact information and a list of services.

Advertisement for 'ကလေးအမည်ပေးနည်းနှင့်လုပ်ငန်းအမည်ပေးနည်း' (Child Naming and Business Naming Methods) with a QR code and contact details.

Advertisement for 'ဖခင်အမည်မှန်' (Correct Father's Name) service.

Advertisement for 'မိဘအမည်မှန်' (Correct Parent's Name) service.

Advertisement for 'ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ' (Dispute Resolution Service) with a list of services and contact information.

Advertisement for 'သန့်ထိုက်စိုး LL.B, LL.M' (Daintone Sui) law firm, providing legal services.

Advertisement for 'အမည်ပြည့်စွက်' (Name Completion) service.

Advertisement for 'ဖခင်အမည်မှန်' (Correct Father's Name) service.

ရေပျံအဖွဲ့ကြော်ငြာ

မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)
အသက် (၈၀)
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ မိခင် ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါ သဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
စစ်တက္ကသိုလ်(၂၂)မှ သူငယ်ချင်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးအောင်မြင်
တရားရုံးချုပ်တရားသူကြီး (ငြိမ်း)
အသက် (၈၀)
တရားရုံးချုပ်တရားသူကြီး (ငြိမ်း)ဆရာဦးအောင်မြင်သည် ၄-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါသည်။
ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်ရုံးမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ကြည်ကြည်စိန်(ဒေးဒရ)
တရားသူကြီး(ငြိမ်း)၊ ပန်းဘဲတန်း
အသက်(၈၅)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၂၄၈) ကုန်ဈေးတန်းလမ်းနေ (ဦးအုန်းစိန်-ဒေါ်သိန်း တင်)တို့၏သမီးကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်စိန်သည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးအောင်ခင်-ဒေါ်ခင်မျိုးကြည်
ပိုက်ကျုံးညွန့်
မန္တလေး

မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)
အသက် (၈၀)
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ မိခင် ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါ သဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးကျော်ကျော်-ဒေါ်ခင်ခင်ဌေး
ဦးဆန်းမြင့်ဦး-ဒေါ်ခင်မြဝင်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)
အသက် (၈၀)
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာ ဝေတို့၏ မိခင် ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဗိုလ်မှူးချုပ်ဇော်ဝင်း-ဒေါ်အိအိထွေး
တပ်မတော်အုပ်ချုပ်မှုကျောင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးရွှေကျော် (စစ်တွေ) ဒု-ရဲအုပ် (ငြိမ်း)
အသက် (၈၄)နှစ်
ရခိုင်ကမ်းရိုးတန်း ကုန်ပို့သူများကော်မတီ(ရန်ကုန်)နာယက ဦးသန်းရွှေနှင့် တွဲဖက် ဘဏ္ဍာရေးမှူး(၂) ဦးခင်သန်းတို့၏ ဖခင် ဦးရွှေကျော် အသက်(၈၄)နှစ်သည် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ည ၉:၀၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစု နှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဦးဦးလှမောင်နှင့်ကော်မတီဝင်များ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းရီ
အသက် (၈၀)
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ငွေကြာရုံ၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ အမှတ် (၂) နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးတင်မြင့်-ဒေါ်ရွှယ်ကုာ
ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)
အသက်(၈၀)
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာ ဝေတို့၏မိခင် ဒေါ်သန်းရီ(မုဒုံ) အသက်(၈၀)သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစု နှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးသန့်စင်-ဒေါ်အေးအေးခိုင်
ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး
မြန်မာ့ရေနံထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးရွှေကျော် (စစ်တွေ) ဒု-ရဲအုပ် (ငြိမ်း)
အသက် (၈၄)နှစ်
ရခိုင်ပြည်နယ် ဓမ္မာရုံထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးဂေါပကအဖွဲ့ (ရန်ကုန်)တွဲဖက် ဘဏ္ဍာ ရေးမှူး (၄) ဦးခင်သန်း၏ဖခင် ဦးရွှေကျော် အသက်(၈၄)နှစ်သည် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ည ၉:၀၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစု နှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဥက္ကဋ္ဌ၊ (အမှုမဟာသိရီသုဓမ္မမထိဇောတရေ)
ဒေါက်တာကျော်မင်းနှင့်အလုပ်အမှုဆောင်များ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးဘိုကြီး (ပုသိမ်)
အသက် (၈၀)
ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ဒုတိယဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး (စီမံကိန်း) ဦးဝင်းဖေ-ဒေါက်တာခင်ကျော့ယဉ်တို့၏ဖခင် ဦးဘိုကြီး(ပုသိမ်) သည် ၉-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဒုတိယဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(အုပ်ချုပ်ရေး) ဦတင်အေး-ဒေါ်ကျွန်းကျွန်း
ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)
အသက်(၈၀)
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေ တို့၏မိခင် ဒေါ်သန်းရီ(မုဒုံ) အသက်(၈၀)သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။
ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့်စနိုး
ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
မြန်မာ့ရေနံထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာစောမက်(စ်)ဒွေး
(မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီး-ငြိမ်း)
အသက် (၈၃)နှစ်
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ် (ကျွဲဆည်ကန်) ၁၂လမ်း၊ ၈/၁ နေ ဒေါက်တာစောမက်(စ်) ဒွေးသည် ၃-၈-၂၀၁၄ ရက် ညနေ ၄:၀၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် အတူ ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
မျက်စိရောဂါကုအဖွဲ့
မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးဘိုကြီး (ပုသိမ်)
အသက် (၈၀)
ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ဒုတိယဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး (စီမံကိန်း) ဦးဝင်းဖေ-ဒေါက်တာခင်ကျော့ယဉ်တို့၏ဖခင် ဦးဘိုကြီး(ပုသိမ်) သည် ၉-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။
ညွှန်ကြားရေးမှူး(အုပ်ချုပ်မှု) ဒေါ်ယဉ်ယဉ်အေးနှင့်ဝန်ထမ်းများ
ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းရီ အသက် (၈၀)
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေ တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၂)၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ ငွေကြာရုံရိပ်သာ၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဦးမျိုးမြင့်ဦးဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း)-
ဒေါက်တာဥဗ္ဗာမေတင်လှိုင်

(၃)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
ဦးပေကြည် ဒု-ညွှန်မှူး(ငြိမ်း) (သ/မ)
၁၁-၉-၂၀၁၁ မှ ၁၁-၉-၂၀၁၄
ယနေ့တိုင်အောင်သတိရလျက်ပါ။ ရည်စူး၍ ပြုသမျှ အလှူဒါန ဆုတောင်းမေတ္တာပို့ခြင်းအား အမြင့်မြတ်ဆုံးနေရာမှာ ရောက်ရှိ၊ ကြားသိ သာဓု/ဟာလေလုယာ ခေါ်နိုင်ပါစေ ကျန်ရစ်သူမိသားစု (အစ်ကိုချစ်တဲ့ ညီအစ်ကိုမောင်နှမ၊ ဆွေမျိုး၊ ဆရာ၊ တပည့်၊ သူငယ်ချင်း၊ မိတ်ဆွေများကလည်း မေတ္တာမပျက်ခင်မင်ကြလျက် သတိရနေဆဲပါ)။

ဒေါက်တာချစ်ညီညီ
(အေးမေတ္တာဆေးကုခန်း)
အသက်(၆၈)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ပြည်လမ်း၊ မြကန်သာလမ်း(၁)၊ အမှတ် ၆၆၁-အေ နေ(နေရယ်နယ် ဦးအေး-ဒေါ်နုနု) တို့၏သား၊(ပဒေသာ ဦးမျိုးလှိုင်-ဒေါ်တင်တင်လှိုင်)တို့၏ သားသမက်၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်လှိုင် ၏ခင်ပွန်း၊ သူရဦးမြင့်မြင့်မောင်(ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ငြိမ်း)- ဒေါ်အေးအေးထွန်းတို့၏ခမည်းခမက်၊ ဦးမင်းညီအေး-ဒေါ်ခင်မြင့်မောင်၊ ကိုအောင်အေးချစ် တို့၏ဖခင်၊ မောင်ပြည့်မင်းညီ၏အဘိုး၊ ဦးသန်းဦး-(ဒေါ်မြသွေးလှိုင်)-ဒေါ်သီသီချို၊ စန္ဒရား ဦးတင်ဝင်းလှိုင်-ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းတို့၏ညီညီသည် ၉-၉-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၁-၉-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းရီ အသက် (၈၀)
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်ကြီးဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၂)၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ ငွေကြာရုံရိပ်သာ၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများ
မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
ဦးခင်ဇော် (D.S.A 20/21)
Marine Surveyor (PANDI)
၁-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် မန္တလေးမြို့၌ ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော ဦးခင်ဇော် နာမကျန်းဖြစ်စဉ်အချိန်မှစ၍ ကွယ်လွန်သွားပြီးချိန်အထိ နာရေး ကိစ္စအဝဝအား လူအား၊ ငွေအားဖြင့် အစဉ်တစိုက် နှစ်သိမ့်ကူညီအားပေးခဲ့သော P&Iမှ အစ်ကိုကြီး ဦးဌေးအောင်၊ အစ်မကြီးဒေါ်တင်ဥဗ္ဗာထွန်း၊ ဆရာဦးမြမူ၊ ဆရာရင်းဖြစ်သော ဗိုလ်မှူးမြင့်သိန်း(ငြိမ်း)၊ စစ်တက္ကသိုလ်အပတ်စဉ်(၂၀) နှင့်(၂၁)မှ သူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ အဘက်ဘက်မှ ကူညီပေးခဲ့ သော စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး၊ ဦးတင်သန်း ဆွေနှင့်ဦးဇော်ဝင်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်အခွန်ဌာနမှူး၊ ဦးအောင် စိုး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စက်မှုသီးနှံ တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ရုံး များနှင့် စိုက်ကွင်း၊ မြို့များမှ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များအားလည်းကောင်း၊ နာမကျန်းဖြစ်စဉ် လာရောက်သတင်းမေးအားပေးကြသော ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ မကျန်းမာစဉ် ဆေးဝါးကုသပေးခဲ့ပါသော ရန်ကုန်မှ ပါမောက္ခ ဦးစိုးဦးမောင်၊ မန္တလေးမှ ဒေါက်တာဒေါ်ခင်ချိုဝင်းတို့အား လည်းကောင်း၊ ကွယ်လွန်ပြီး နောက်ဆုံးခရီးသို့ လိုက်ပါပို့ဆောင်ခဲ့ကြသူများ၊ နာရေးကိစ္စတွင် အဘက်ဘက်မှ လိုလေသေးမရှိအောင် ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးခဲ့ ကြသော စိုက်/မွေးဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊ ခန္တီမေတ္တာ(အခမဲ့) နာမူကူညီရေး အသင်းနှင့် တရားရေးအေးတိုက်ကျွေးခဲ့သော သံဃာတော်များအားလည်း ကောင်း၊ လူကိုယ်တိုင်နှင့် တယ်လီဖုန်းတုံ့ပြန် အားပေးနှစ်သိမ့်ခဲ့ကြသော ရုံးချုပ်မှလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များ၊ စိုက်ပျိုးရေးနယ်ပယ်မှ ဆရာ၊ ဆရာမကြီး များ၊ သူငယ်ချင်းများနှင့်တပည့်များ၊ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှဆွေမျိုးမိတ်ဆွေသင်္ဂဟ များ၊ သားသမီးတို့၏ မိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံး တို့အားလည်းကောင်း အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါက်တာချစ်ညီညီ
(အေးမေတ္တာဆေးကုခန်း)
အသက်(၆၈)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ပြည်လမ်း၊ မြကန်သာလမ်း(၁)၊ အမှတ် ၆၆၁-အေနေ (နေရယ်နယ် ဦးအေး-ဒေါ်နုနု) တို့၏သား၊ (ပဒေသာ ဦးမျိုးလှိုင်-ဒေါ်တင်တင်လှိုင်)တို့၏ သားသမက်၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်လှိုင် ၏ခင်ပွန်း၊ ဦးမင်းညီအေး-ဒေါ်ခင်မြင့်မောင်၊ ကိုအောင်အေး ချစ် တို့၏ဖခင်မောင်ပြည့်မင်းညီ၏အဘိုး၊ (ဗိုလ်မှူးမြင့်ဆွေ-ဒေါ်ရင်ရင်မြ)၊ ဦးထွန်းလှိုင်- ဒေါ်ခင်သွယ်အေး၊ (ဗိုလ်မှူးတင်ဆွေ-ဒေါ်မယ်မယ်မြင့်)၊ (ဦးဝင်းဆွေ)-ဒေါက်တာရီရီလှ၊ ဒေါ်ခင်နွယ်အေး၊ ဦးကိုမြင့်(တရားရုံးချုပ်ရေနေ)-ဒေါ်မြတ်မြတ်ဝင်း၊ ဦးမြင့်ဝေ၊ ဦးချစ် ကိုကို-ဒေါ်တင်တင်ဦးတို့၏ညီ/မောင်သည် ၉-၉-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့)မွန်းလွဲ ၁၂:၁၀ နာရီ တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၁-၉-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
သူငယ်ချင်း ဦးသင်အောင်၊ ဒုအင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး(ငြိမ်း)
ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
၁၉၇၆ ဘီအီး(မြို့ပြ)ကျောင်းဆင်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
မြန်မာနိုင်ငံ ပန်းချီပန်းပုအစည်းအရုံးအဖွဲ့ဝင် ကိုတင်ထွဋ်(ပန်းချီ တင်ထွဋ်လတ်) အသက်(၅၄)နှစ်သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသောကြောင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲမိ ပါကြောင်း။
မြန်မာနိုင်ငံပန်းချီပန်းပု အစည်းအရုံးဗဟို

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၇၂၂/၈၄၀၄၂ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်ရဲရင့်ဦး ၁၀/ပမန(ခိုင်) ၁၃၂၇၅၄ က (ကမ-၃) ဖျောက်ဆုံးကြောင်း မိတ္တူလျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(သထုံ)

ရုရှားအစိုးရကြေငြာ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ

အသက် (၈၀)

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ မိခင် ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးအောင်စောမြင့်-ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြတ်မြတ်အုန်းခင် လူမှုဝန်ထမ်းကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)

အလယ်တန်းပြဆရာမ(ငြိမ်း)

အသက် (၈၀)

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ငူဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ အမှတ်(၂)၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ ငွေကြာရံရိပ်သာ နေ ဦးဇေယျာအောင်(စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး)-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းရီ(မုဒုံ)သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်-ဒေါ်နုနုဆွေ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)

အသက် (၈၀)

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်-ဒေါက်တာခင်မြဝင်း စက်မှုဝန်ကြီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ

အလယ်တန်းပြဆရာမ(ငြိမ်း)

အသက် (၈၀)

ဦးဇေယျာအောင်(ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးစွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန)-ဒေါ်သူဇာဝေ တို့၏မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးနှင့် ဇနီး ဒေါ်နီနီ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)

အသက် (၈၀)

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ တို့၏ မိခင် ဒေါ်သန်းရီ(မုဒုံ)သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးကျော်သူ -ဒေါ်လှလှကြည် ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ ဝန်ထမ်းမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)

အသက် (၈၀)

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းရီသည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါ သည်။

သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန(၄) ဒုတိယဗိုလ်ကြီး ဦးအောင်သိမ်း-ဒေါ်ထွေးရီမိသားစု ဗိုလ်မှူးမြင့်ထွန်းအောင်-မပြုံးဟောမာန်အေး မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)

အသက် (၈၀)

ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၂)၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ ငွေကြာရံရိပ်သာနေ (ဗိုလ်မှူးကြီး အောင်သိန်း(ငြိမ်း)၏ ဇနီး၊ ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ မိခင် ဒေါ်သန်းရီ သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဗိုလ်ချုပ်တင်ထွတ်(ငြိမ်း)-ဒေါ်တင်တင်ညွန့်မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ)

အသက် (၈၀)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ အမှတ် (၂)၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ ငွေကြာရံ ရိပ်သာနေ ဦးဇေယျာအောင်(ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန)-ဒေါ် သူဇာဝေတို့၏ မိခင်ဖြစ်သူသည် ၈-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးလွန်းသိ (စွမ်းအင်ဝန်ကြီး၊ ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်မာအေးမိသားစု

ပုလောမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) ဒေါ်ငွေတင် (ပုလော/ကျော့တာ) အသင်းဝင်အမှတ်(၁၀၆၈)

အသက်(၉၆)နှစ်

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုလောမြို့နယ်၊ ကျော့တာကျေးရွာ(၂)ရပ်ကွက်(ဦးဘသိန်း) ၏ဇနီးသည် ၈-၉- ၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) ည ၈နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၂-၉-၂၀၁၄ ရက်(သောကြာနေ့) မွန်းတည့် ၁နာရီတွင် နေအိမ်မှ ကျော့တာရွာသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဒေါ်ငွေတင်

ပုလောမြို့နယ် ကျောက်ကာကျေးရွာ အသက်(၉၆)နှစ်

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်ကာ ကျေးရွာ(၂)ရပ်ကွက်(ဦးဘသိန်း)၏ဇနီး၊ ဦးမောင်ဝင်း-ဒေါ်ခင်ပိုင်၊ ဦးအောင်ဝင်း- ဒေါ်စောညွန့်တို့၏မိခင်၊ ကိုမင်းမင်းမြတ်၊ ဦးကိုကိုကြီး-မမိုးမိုးမြတ်၊ ကိုကျော်မောင် ဝင်း-မမြတ်မြတ်အေး၊ ကိုခင်ယု-မအေးအေး မြိုး၊ ကိုမျိုးအောင်-မသိသိစိုး၊ ကိုသားတုတ်- မသော်သော်၊ ကိုညီညီတို့၏အဘွား၊ မြစ် ကိုးယောက်တို့၏အဘွားအဘွားကြီးသည် ၈-၉- ၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) ည ၈ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၂-၉-၂၀၁၄ရက် သောကြာနေ့ မွန်းတည့် ၁နာရီတွင် နေအိမ်မှ ကျောက်ကာကျေးရွာ သုသာန်သို့ ပို့ဆောင် သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ယောနယ်အသင်း(ရန်ကုန်) ဦးလှပေ (ကန်ရွာ၊ ကန်ဂေါမြို့နယ်)

ရာသက်ပန်အသင်းဝင်အမှတ်(၁၁၄) အသက်(၇၇)နှစ်

ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ် ဗိုလ်ကြီးကြည်လှိုင် (ငြိမ်း)-ဒေါ်ကောသီခင်၊ ရန်ကုန်မြို့နယ် ဦးမင်း လွင်-ဒေါ်သိန်ဦး၊ ဒေါက်တာညွန့်ကြိုင် - ဒေါ်မမလေး (ယောနယ်အသင်း အလုပ်အမှု ဆောင်အဖွဲ့ဝင်)၊ ကိုညီညီလှိုင်တို့၏မိခင်၊ ဒေါ်မြပု၏ ခင်ပွန်းသည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် ည၉း၅၅နာရီတွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင်ပြင်ဦးလွင် ပြည်သူ့ဆေးရုံ ကြီးမှ (၈)နံရံသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ် ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း ယောနယ်အသင်းသူ/ သားများနှင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ် သင်္ဂြိုဟ်အပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ် ပါသည်။

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၄-၉- ၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ နွယ်ဆွေကျေးရွာ နေအိမ်သို့ ရက်လည် ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ဩရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ယောနယ်အသင်း အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဦးလှရွှေ (မာန်အောင်) SAE ငြိမ်း၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန

အသက်(၆၆)နှစ်

ရခိုင်ပြည်နယ်၊ မာန်အောင်မြို့၊ ဆင်နား ချောင်ကျေးရွာနေ (ဦးလှရွှေအောင်-ဒေါ်ရွှေပွ) တို့ ၏သား၊ ဒေါ်လှလှကြည်၏အစ်ကို၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်နေ ဒေါ်လှကြည်၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးတင့်စောဦး (အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှု နှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ်) -ဒေါ်ငြိမ်းသူဇာ (ရန်ကင်းပညာရေးကောလိပ်)၊ (ဦးမျိုးမင်း တွင်)၊ ဗိုလ်ကြီးမင်းသူရိန်ထက် (အမှတ်၂၊ တပ်မတော်ဆေးရုံကြီးခုတင်၁၀၀၀)၊ ဦးလှဝေ ဘုန်း(KBZ Bank)-ဒေါ်ခင် သီတာစိုးတို့၏ မိခင်၊ မောင်ကောင်းခန့်စော၊ မောင်နိုင်လင်း (ရန်ကင်း TTC)၊ မေမာတန်းသန့်တို့၏အဘိုး သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွား ပါသဖြင့် ၁၂-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင်ရေဝေးသုသာန်သို့ မီးသင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း(E-1 ရန်ကင်းပညာရေး ကောလိပ်နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၁:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၄-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂နာရီအထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား တော်နာဩရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါ သည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်အေးအေးသောင်း(ဖျာပုံ)

အသက်(၅၈)နှစ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖျာပုံမြို့၊ ပထမလမ်း(မြောက်ပိုင်း)နေ (ဦးကျင် သောင်း-ဒေါ်ကျင်စိန်)တို့၏သမီး၊ ပုဇွန် တောင်မြို့နယ်၊ ရေကျော်၊ နှင်းပန်းလမ်းနေ (ဦးညွန့်မောင်-ဒေါ်စောလှ)တို့၏သမီး၊ ရွှေမ၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၇) ရပ်ကွက်၊ ဦးပိဏ္ဍလမ်းအမှတ် ၁၇၊ ငါးလွှာ(B)နေ ဦးစိုး ညွန့်၏ဇနီး၊ ဦးအောင်ဝင်း-ဒေါ်နွယ် နွယ်သောင်း၊ ဦးရဲသိန်း-ဒေါ်တင်တင်ထွေး၊ ဦးတက်ထွန်း-ဒေါ်ခင်ဆွေ၊ ဦးခင်နီသန်း- (ဒေါ်ဘေးခင်သောင်း)တို့၏ညီမ(ဦးညွန့်)၊ ဦးကြီး မြင့်-ဒေါ်ခင်လေးမာ၊ ဦးစိုးမင်း-ဒေါ် ခင်လေးမူတို့၏အစ်မသည် ၇-၉- ၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၂နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၃နာရီတွင် သင်္ဂြိုဟ်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၁၃-၉- ၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ အထက်ပါ ဦးပိဏ္ဍလမ်း နေအိမ် သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ဩရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိခြင်း

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်စိုး-ဒေါ်ခင်မိမိလေးတို့၏မိခင် ဒေါ်စောညွန့်(ခ)ဒေါ်လှစု အသက်(၈၇)နှစ်သည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက် ၁၀း၁၅နာရီတွင် မွန်ပြည်နယ်၊ မုဒုံမြို့နယ်နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်ခဲ့သဖြင့် ၃-၉-၂၀၁၄ရက် ၁၄း၀၀နာရီ တွင် မုဒုံမြို့နယ်၊ ကော့ခပုံကျေးရွာ သုသာန်၌ ဗုဒ္ဓဘာသာထုံးစံနှင့်အညီ သင်္ဂြိုဟ် ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

မိခင်ကြီးနာမကျန်းဖြစ်စဉ် ပြုစုကုသပေးကြသောဒေသခံ ဆရာဝန်နှင့်ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ မိခင်ကြီး ဘဝတစ်ပါးသို့ ပြောင်းရွှေ့သွားသည့်သတင်းအပေါ် ဝမ်းနည်းကြေကွဲကြောင်း စာနာထောက်ထားမှုဖြင့်ဖော်ပြ ပေးခဲ့သည့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်ဦးသိန်းအောင်နှင့် ဝန်ကြီးများအားလည်းကောင်း၊ စာနာစိတ်ဖြင့် ကိုယ်တိုင် လာရောက်ကူညီအားပေးခဲ့ပါသော မွန်ပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျင်ဖေ၊ သတင်းစာ၊ တယ်လီဖုန်း၊ ကြေးနန်း တို့ဖြင့် အားပေးနှစ်သိမ့်မှုကူညီခဲ့ပါသော တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်၊ ကရင်ပြည်နယ်လွှတ်တော်တို့မှ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ တိုင်းအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများနှင့်တကွ စစ်တက္ကသိုလ် အပတ်စဉ်(၁၂)မှ မိသားစုများကိုလည်းကောင်း၊ အဘက်ဘက်မှကူညီဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ကြသော ရပ်ဝေးရပ်နီးရှိ ဆွေမျိုးသားချင်းမိတ်သင်္ဂြိုဟ်အပေါင်းတို့အားလည်းကောင်း ကျေးဇူးဥပကာရအထူး တင်ရှိပါကြောင်း လေးစားစွာဖြင့် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးကျင်မောင်

(ပဲခူးမြို့ ဦးသာခင် ကျောင်းသားဟောင်း) မြို့နယ်ဦးစီးမှူး(ငြိမ်း)ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန

အသက်(၇၈)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ အမှတ် ၅၆၊ ငါးလွှာ(၆)ကျားကွက်သစ်လမ်းနေ (ဦးဘိုး သောင် - ဒေါ်သိန်းရင်)တို့၏သား၊ (ဦးတင် ဦး- ဒေါ်သန်းညွန့်)တို့၏ သားသမက်၊ ဒေါ်မေခင်၏ခင်ပွန်း၊ ဦးနိုင်ဦး-ဒေါ်သက် နှင်းဦး၊ ဦးအောင်စိုးဌေး-ဒေါ်ခင်မိုးမိုး (SHINE HOPE)၊ ဒေါ်ဆန်းဆန်း(လဝက)၊ Capt; ဦးဝင်းထိုက်(Lizstar Shipping Co.,Ltd.)-ဒေါ်စိုးစိုး၊ ဦးအောင်အောင်- ဒေါ်အေးအေးမျိုးတို့၏မိခင်၊ မြေး ၁၂ယောက် တို့၏အဘိုးသည် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါ နေ့)နံနက် ၁၂နာရီတွင်နေအိမ်၌ ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၁၁-၉-၂၀၁၄ ရက်(ကြာသ ပတေးနေ့) ညနေ ၃နာရီ တွင် ရေဝေးအေး အတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး မျိုးသိန်း(ငြိမ်း)

ပါမောက္ခ၊ ဌာနမှူး(ဖိတ်ရောဂါကုဌာန)

တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံ

ကလောင်အမည်(ဒေါက်တာဇေယျာမင်း)

ဒေါက်တာမင်းသစ်(လုပ်သားဆရာဝန်)

အသက်(၇၄)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊မြေခို ကုန်းမြောက်၊ မပုလမ်း၊ တိုက်အမှတ် ၄၀၊ အခန်း(၅)ခန့် (ဦးစန်းမောင်-ဒေါ်ခင်ဖြူ) တို့၏သားကြီး၊ (ဒေါ်သိန်းမြင့်)၊ သူနာပြု ဆရာမကြီး၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံ၏ခင်ပွန်း၊ ဦးစောခိုင်ဦး (GENERAL MANAGER bwl Company)-ဒေါ်ချိုမာ၊ ဒေါ်မြမြလှိုင် (ခ)ဒေါ်မြမြမြတ်၊ ဒေါ်စုစုလှိုင် (ကမ္ဘာ့ဦး တိုင်းရင်းဆေးဝါးလုပ်ငန်း) တို့ ၏မိခင်၊ ဒေါ်နွယ်နွယ်အေး၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်သိန်း၊ ဦးညွန့် လှိုင် (ဦးသက်တင်)တို့၏အစ်ကို၊ မစင်စင်ဦး၊ ကောလိပ်နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၁:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၄-၉- ၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၁၀နာရီ တွင် အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာ ဩရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ် ပါသည်။

ဦးတင်ထွန်း(ခ) ပန်းချီတင်ထွတ်လတ်

အသက်(၇၄)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ လင်းလွန်း ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၄/၆၊ လေးလွှာ(၈)လှေဝယ် ရိပ်သာ(၂)လမ်းနေ (ဦးခင်မောင်လှိုင်)- ဒေါ်သန်းနွဲ့တို့၏သားသမက်၊ (ဦးအုံးခင်- ဒေါ်စန်း ရီ)တို့၏သားလတ်၊ မတင်တင်ဦး၏ မောင်၊ ပန်းချီရွှေအေးကို-မသန်းသန်း စိုး(ခ) မသန်းသန်းလှ၊ မောင်သန့်ဇင်-မခင်အုန်း ကြည်တို့၏မောင်၊ မောင်ရဲထွန်း၏အစ်ကို၊ မဝေဝေလှိုင်(CB Bank ရုံးချုပ်)၏ခင်ပွန်း၊ မအိဇုမွန်(Grade-7, အထက-၂၊ စမ်းချောင်း)၊ မောင်ချမ်းမြေခိုင် (Grade-3, အထက-၂၊ စမ်းချောင်း)တို့၏မိခင်သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၀၀:၁၀နာရီ တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၄-၉- ၂၀၁၄ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာ ဩရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ် ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးကြီးအောင်

အောင်နှစ်မြုပ်ဖော်ဆယ်ရေးနှင့်သောင်းဌေးကျော်ရေယာဉ်ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး

အသက်(၇၈)နှစ်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်၊ စဉ့်ကူးမြို့နယ်၊ ငပြင်းအင်းကျေးရွာနေ (ဦးချစ်ဆွေ-ဒေါ်ပွဲပြန်)တို့၏သား၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေဘိုခရိုင်၊ ကျောက်မြောင်း မြို့နယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်နေ (ဦးညွန့်)-ဒေါ်လှလှတို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်သိန်းသိန်း(အထပြု ငြိမ်း)၏အစ်ကို၊ ဦးသိန်းဝင်း-ဒေါ်ခင်မာကြည် (ဦးညီညီ)-ဒေါ်မာမာဌေး၊ ဒေါ်အေးအေးမြင့်၊ ဦးဝင်းသန့်-ဒေါ်အေးအေးသန်း၊ ဦးနေဝင်းထွန်း-ဒေါ်ဝင်းဝင်းမေ၊ ဦးသန်းဝင်းထွန်း- ဒေါ်သီတာအေးတို့၏မိခင်၊ မြေး ၁၂ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏အဘိုး၊ ဒေါ်စန်းတင့်၏ ခင်ပွန်းသည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ကျောက်မြောင်းသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

Capt. ကျော်သက်မင်း (ဦးကြည်လင်း)

(စိန်ဂျွန်း-၇၄)

(Lizstar Shipping Co.,Ltd.)

အသက်(၅၇)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ (ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးစံသာ)-ဒေါ်တင်တင်ရွှေတို့၏သား၊ ဦးဝင်းနိုင်- ဒေါ်ခင်ခင်လွင်၊ ဦးစိုးကျော်သူ-ဒေါ်မြတ်မြတ်ထွန်း၊ ဦးမင်းသူခ-ဒေါ်တင်တင်စိုးတို့၏ညီ၊ (ဦးကျော်ဝင်း)-ဒေါ်နီလာခိုင်၊ Capt. ညာထီးလွင်-ဒေါ်နွယ်နွယ်ဆွေတို့၏မောင်၊ Mr.Hackenberg-ဒေါ်ခိုင်သီတာဆွေ(Geneva)တို့၏အစ်ကို၊ ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မလိခလမ်း၊ အမှတ် ၃၃(ခ) ၃ နေ ဒေါ်အေးအေးဆွေ၏ခင်ပွန်း၊မောင်နေသူရိန်ကျော်(IT Manager,Singapore)၊ မောင်မင်းရန်ပိုင်ကျော်(Associate Engineer, Nanyang Poly,Singapore)၊ ဒေါက်တာထက်အာကာကျော်(M.B.,B.S, Ygn)တို့၏အဖေသည် ၇-၉- ၂၀၁၄ ရက် Australia နိုင်ငံ၊ Brisbane မြို့၊Gold Coast University Hospital ၌ ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း။ (သင်္ဂြိုဟ်မည့်ရက်ကို ထပ်မံအသိပေးကြေညာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ဩရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ် ပါ သည်။

ဒေါ်ခင်ဖုန်းမြင့်

အလပြ(ငြိမ်း)၊ အထက(၂)သာကောတ

အသက်(၅၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကောတမြို့နယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ရန်မြေ ၁၆လမ်းအနောက်၊ အမှတ် ၂၀နေ (ဦးစိန်မောင်)-ဒေါ်ခင်သန်းတို့၏သမီး၊ (ဦးဖိုးသီ)-ဒေါ်တင်လှတို့၏သမီး၊ဇနီးမေ၊ ဦးမောင် ဝင်း (လက်ထောက်အတွင်းရေးမှူး၊ ငြိမ်း) မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်အဖွဲ့)၏ဇနီး၊ ကိုငြိမ်းချမ်းမောင် (E/E, Uniteam Marine)-ဒေါက်တာ သန္တာမောင်ဝင်း (လက်ထောက်ဆရာဝန်၊ ကလေး)၊ မကြည်သာမောင်ဝင်း(Analyst Programmer, Singapore)၊ ဒေါက်တာသော်တာ မောင်ဝင်း (အလုပ်သင်ဆရာဝန်၊ ရန်ကုန်ကလေးဆေးရုံကြီး)တို့၏ မိခင်သည် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၄:၄၄နာရီတွင် အောင်ရတနာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၁-၉- ၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။(နေအိမ် မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၂:၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်အမာလှိုင်(ခ)

မာဂရက်စံဘာ (စစ်ကိုင်း) အသက်(၇၄)နှစ်

စစ်ကိုင်းမြို့၊ နန်းတော်ရာရပ်နေ ရွှေကုန် သည် (ဦးစံဘာ-ဒေါ်စန်းကြည်)တို့၏သမီး၊ မိုးကောင်းမြို့နေ (ဦးတင်မောင်-ဒေါ်ရီ)တို့၏ သမီး၊ဇနီးမေ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ တာမွေကြီး (ခ) ရပ်ကွက်၊ ၁၆လမ်း၊ တိုက် ၆၈၊ ငါးလွှာ (B) နေ (ဦးချစ်လှိုင်)၏ ဇနီး၊ ဦးလှကိုကိုလှိုင်(M.D SMK Group Co., Ltd.)-ဒေါ်ဝါဝါထွန်း၊ ဒေါ်မေဝေပယ် လှိုင် (ဦးစီးအရာရှိ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန)၊ ဦးအောင် သောင်းထွန်း (CEO.KMA Co.,Ltd.)- ဒေါ်မေသင်လှိုင်၊ ဦးစော်လင်း (သူတေသန မှူး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ၊ ဓေတ္တူပုဂံ)- ဒေါက်

ကြော်ငြာချက်

ကြော်ငြာချက်

ဌာနဆိုင်ရာနှင့် ပျံ့နှံ့ရေး၊ စီးပွားရေးကြော်ငြာ

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာဆိုင်ရာသင်တန်း (လိုင်) IMCEITS Advanced ICT Engineering သင်တန်းများအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာ ဆိုင်ရာသင်တန်း(လိုင်)နှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ CDAC တို့ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်သည့် India-Myanmar Centre for Enhancement of IT Skills (IMCEITS) သင်တန်းဌာနတွင် အောက်ဖော်ပြပါသင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Table with 4 columns: စဉ် (Serial), သင်တန်းအမည် (Course Name), သင်တန်းကာလ (Duration), ဖွင့်လှစ်မည့်ရက် (Start Date). Courses include Professional Diploma in Java Programming, MS.Net, Wireless and Mobile Computing, etc.

- ၂။ အမှတ်စဉ်(၁) (၂)နှင့် (၃)သင်တန်းများသည် ဒီပလိုမာဘွဲ့သင်တန်းများဖြစ်ပြီး Software Program များကို မိမိကိုယ်တိုင် ရေးသားနိုင်သည်အထိ သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ အမှတ်စဉ်(၄) သင်တန်းသည် Mobile Phone များပေါ်တွင် Mobile Application Program များကို ရေးသားနိုင်သည်အထိ စာတွေ့၊ လက်တွေ့ ပေါင်းစပ်သင်ကြားပေးသော သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။
၄။ အမှတ်စဉ်(၅) သင်တန်းသည် Linux Operating System တွင် Linux Administration & Managementများ ပြုလုပ်နိုင်ရန် သင်ကြားပေးသော သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။
၅။ အမှတ်စဉ်(၆) သင်တန်းသည် Web Application များ ရေးသားနိုင်ရန် သင်ကြားပေးသော သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။
၆။ သင်တန်းများသည် အစိုးရရုံးပိတ်ရက်မှစ၍ နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၄:၀၀ နာရီအထိ အချိန်ပြည့်သင်တန်းများဖြစ်ပါသည်။
၇။ သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးဆုံးပါက သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာဆိုင်ရာသင်တန်း(လိုင်)နှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ CADAC တို့မှ ပူးပေါင်း၍ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီအောင်လက်မှတ်များပေးအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
၈။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ပြည့်စုံသူဖြစ်ရမည်-
(က) B.C.Sc/B.C.Tech/B.Tech(IT)/B.E(IT)/B.Sc(Computer Science)/M.C.Sc/M.C.Tech/M.I.Sc/M.A.Sc/M.E(IT)/M.Sc(Computer Science) ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူ (သို့မဟုတ်) နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ IT အထူးပြုဘွဲ့ (သို့မဟုတ်) Computer Science ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
(ခ) မိမိနှင့်တကွ မိဘနှစ်ပါးသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ဂ) သတ်မှတ်ထားသော ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စစ်စာမေးပွဲများကို အောင်မြင်စွာဖြေဆိုနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
(ဃ) သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက ဝန်ကြီးဌာနမှ သတ်မှတ်ပေးထားသော ကတိခံဝန်ချက်များကို လက်မှတ်ထိုးနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
(င) အခြားဝန်ကြီးဌာနများမှ ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဌာနအကြီးအကဲ၏ ခွင့်ပြုအမိန့်စာပါရှိရမည်။
(စ) သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းတစ်ခုခုမှ သုံးလထက်မကျော်လွန်သည့် အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်းနှင့် ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်းထောက်ခံစာများကို သင်တန်းလျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲလျှောက်ထားရမည်။
၉။ သင်တန်းလျှောက်ထားသူများသည် အောက်ပါနေ့ရက်များတွင် Online ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲများ ဖြေဆိုကြရမည်-

Table with 4 columns: နေ့ရက် (Date), စာမေးပွဲ (Exam Type), အချိန် (Time), နေရာ (Location). Exam dates are 6-10-2014 and 7-10-2014.

- ၁၀။ လျှောက်လွှာများကို သတ်မှတ်ပုံစံဖြင့် သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာဆိုင်ရာသင်တန်း(လိုင်)၊ IMCEITS သင်တန်းဌာနတွင် ၂-၁၀-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၁၁။ အခြားသိရှိလိုသည်များရှိပါက IMCEITS သင်တန်းဌာန ဖုန်း-၀၁-၆၅၂၅၄၂၊ ၀၁-၆၅၂၅၂၅၊ ၀၁-၆၆၂၃၂၉ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း ဦးဌေးလွင် ၁၄/၀၈(နိုင်)၀၃၆၅၈၈ ၏သမီး ရုပ်စောက်မြို့၊ အထက-မထူး၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(၅)မှမဆုပြည့်လွင်လွင် (ခ)နှင်းသန့်ရတီသည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။ မဆုပြည့်လွင်လွင်(ခ)နှင်းသန့်ရတီ

ဝန်ချတောင်းပန်ခြင်း တောင်ကြီးမြို့၊ အားကစားသိပ္ပံဆောက်လုပ်ရန် မြေသိမ်းဆည်းရာတွင် ကျွန်တော်မှ လက်ရှိလက်ငုတ်လုပ်ကိုင်နေသော ယာမြေ ၁၂၃၁၀၀ ဂဏ်း ၈၇၆ ဝါဝင်သွားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အပေါ် ပြောမှားဆိုမှားရှိခဲ့ခြင်းအား ခွင့်လွှတ်ပါရန် ဝန်ချတောင်းပန်အပ်ပါသည်။ မြေသိမ်းလျော်ကြေးကို အိမ်ခြံမြေကွက်များရှိရှိ၍ သတ်မှတ်နှုန်းထားဖြင့် ပြန်လည်ချထားပေးမည်ဟု ဆိုသည့်အတွက် ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိပါကြောင်း ထပ်လောင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်။ ဦးကျော်စွာ ၁၃/နခန(နိုင်)၀၀၄၀၀၀ သစ်တောရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့

ဖခင်အမည်မှန် ကလေးမြို့နယ်၊ ဟံဟိုးမြို့၊ အထက(၄)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(က)မှ မမြဲယွန်း မိမိအောင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်သန်းဇော် ၁၃/ကလန(နိုင်)၀၅၁၆၂၄ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးအောင်သန်းဇော်

အမည်ပြောင်း ဦးအောင်နိုင်၏သမီး မုံရွာမြို့၊ အထက(၃)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(A) မှ မရွှန်းသီရိအောင်အား စကရီဖြိုး ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။ မစကရီဖြိုး

ဖခင်အမည်မှန် မောင်အောင်ဖြိုးဇင် ၁၄/အမတ(နိုင်)၀၁၉၈၈၇ ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသိန်းဝင်း ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၁၇၁၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။ မောင်အောင်ဖြိုးဇင်

ဖခင်အမည်မှန် ရုပ်စောက်မြို့၊ အထက(၂) မူလမှ ပဉ္စမတန်း(က)မှ မမိုးနှင်းဖြူ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးခင်မောင်သန်း ၉/သစန(နိုင်)၀၀၆၅၄၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးခင်မောင်သန်း

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၃၀၂/၂၆၆၄၇ Tonhom ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်ခင် ၈/မသန(နိုင်)၀၇၄၉၉၇ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တောင်ကြီးမြို့

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာဆိုင်ရာသင်တန်း (လိုင်) ICTTI Advanced ICT Engineering သင်တန်းများအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာဆိုင်ရာသင်တန်း(လိုင်)နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ JICA တို့ ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်သည့် Information and Communication Technology Training Institute (ICTTI) သင်တန်းဌာနတွင် အောက်ဖော်ပြပါသင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Table with 4 columns: စဉ် (Serial), သင်တန်းအမည် (Course Name), သင်တန်းကာလ (Duration), ဖွင့်လှစ်မည့်ရက် (Start Date). Courses include Professional Diploma in Software Engineering, Network Engineering, etc.

- ၂။ အမှတ်စဉ်(၁)နှင့် (၂)သင်တန်းများသည် ဒီပလိုမာဘွဲ့သင်တန်းများဖြစ်ပြီး မိမိကိုယ်တိုင်ရေးသားနိုင်ပါသည်။
၃။ အမှတ်စဉ်(၃) သင်တန်းအတွက် Programming အခြေခံရှိသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၄။ အမှတ်စဉ်(၄) သင်တန်းအတွက် Database အခြေခံရှိသူများလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၅။ အမှတ်စဉ်(၅) သင်တန်းအတွက် ICTTI network Development သင်တန်းတက်ရောက် အောင်မြင်ပြီး Cisco Networking အခြေခံရှိသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၆။ အမှတ်စဉ်(၆) သင်တန်းအတွက် TCTTI Network Development သင်တန်းတက်ရောက်အောင်မြင်ပြီးသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၇။ အမှတ်စဉ်(၇) သင်တန်းတွက် Java Programming နှင့် Frame work အခြေခံရှိသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၈။ အမှတ်စဉ်(၈)သင်တန်းအတွက် IT Professional အဖြစ် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှုသက်တမ်းအနည်းဆုံး ၅ နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၉။ အမှတ်စဉ်(၉)နှင့် (၁၀) သင်တန်းများအတွက် ICTTI သင်တန်းဌာနမှ Software Development သင်တန်းနှင့် IMCEITS သင်တန်းဌာနမှ Java Programming သင်တန်း တက်ရောက်အောင်မြင်ပြီးသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၁၀။ သင်တန်းများသည် အစိုးရရုံးပိတ်ရက်မှစ၍ နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၄:၀၀ နာရီအထိ အချိန်ပြည့်သင်တန်းများဖြစ်ပါသည်။
၁၁။ သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးဆုံးပါက သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာဆိုင်ရာသင်တန်း(လိုင်)နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ JICA တို့မှ ပူးပေါင်း၍ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီအောင်လက်မှတ်များ ပေးအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
၁၂။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ပြည့်စုံသူဖြစ်ရမည်-
(က) B.C.Sc/B.C.Tech/B.Tech(IT)/B.E(IT)/B.Sc(Computer Science)/M.C.Sc/M.C.Tech/M.I.Sc/M.A.Sc/M.E(IT)/M.Sc(Computer Science) (သို့မဟုတ်) နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြုတက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ IT အထူးပြုဘွဲ့ (သို့မဟုတ်) Computer Science ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ Network Development သင်တန်းအတွက် အဆိုပါဘွဲ့များအပြင် B.Tech(EC), B.E(EC), M.E(EC) ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူ (သို့မဟုတ်) နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ Computer Hardware ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
(ခ) မိမိနှင့်တကွ မိဘနှစ်ပါးသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ဂ) သတ်မှတ်ထားသော ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စစ်စာမေးပွဲများကို အောင်မြင်စွာဖြေဆိုနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
(ဃ) သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက ဝန်ကြီးဌာနမှသတ်မှတ်ပေးထားသော ကတိခံဝန်ချက်များကို လက်မှတ်ထိုးနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
(င) အခြားဝန်ကြီးဌာနများမှ ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဌာနအကြီးအကဲ၏ ခွင့်ပြုအမိန့်စာပါရှိရမည်။
(စ) သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းတစ်ခုခုမှ သုံးလထက်မကျော်လွန်သည့် အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်းနှင့် ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်းထောက်ခံစာများကို သင်တန်းလျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲလျှောက်ထားရမည်။
၁၃။ သင်တန်းလျှောက်ထားသူများသည် အောက်ပါနေ့ရက်များတွင် Online ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲများဖြေဆိုကြရမည်-

Table with 4 columns: နေ့ရက် (Date), စာမေးပွဲ (Exam Type), အချိန် (Time), နေရာ (Location). Exam dates are 6-10-2014 and 7-10-2014.

- ၁၄။ လျှောက်လွှာများကို သတ်မှတ်ပုံစံဖြင့် သတင်းအချက်အလက်နှင့်ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာဆိုင်ရာသင်တန်း(လိုင်)၊ ICTTI သင်တန်းဌာနတွင် ၂-၁၀-၂၀၁၄ ရက်နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၁၅။ အခြားသိရှိလိုသည်များရှိပါက ICTTI သင်တန်းဌာန၊ ဖုန်း-၀၁-၆၆၀၇၁၄၊ ၀၁-၆၆၂၃၂၅၊ ၀၁-၆၅၂၅၄၂ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ သစ်တောထွက်ပစ္စည်းဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက် အမှတ် (၄၂၂/၄၂၆)၊ ဗိုလ်တထောင်ဘုရားလမ်းနှင့် ကမ်းနားလမ်းထောင့် ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဈေးပြိုင်လေလံကြော်ငြာခြင်း (၀၄/၂၀၁၄-၂၀၁၅)
၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ သစ်တောထွက်ပစ္စည်းဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းအနေဖြင့် စက်မှုကုန်ကြမ်း သစ်မာသစ်လုံးများအား ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များသို့ ကုန်ကြမ်းသစ်မာသစ်လုံးများ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးအတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
(က) ရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၁၈-၉-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)
(ခ) ရောင်းချမည့်အချိန် - မွန်းလွဲ ၁၃ နာရီ
(ဂ) ရောင်းချမည့်အမျိုးအစားနှင့်တန် - အုပ်စု(၁)သစ်မာ၊ ပျဉ်းကတိုးသစ်လုံး ၂၆၈၂ လုံး၊ ၂၀၆၅-၇၂၆ တန်
(ဃ) ရောင်းချမည့်နေရာ - မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊ ကြို့ကုန်းသစ်တောဝင်း၊ တော်ဝင်ခန်းမ၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
၂။ သစ်လုံးများ ဈေးပြိုင်လေလံနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက သစ်တောဖက်စပ်၏ website ဖြစ်သော WWW.Fpjc.com တွင်လည်းကောင်း၊ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၏ websiteဖြစ်သော WWW.myanmarber.com MM တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုလည်းကောင်း၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၃၃၇၊ ၀၉-၄၃၂၀၂၅၄၄ တို့တွင်လည်းကောင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ ဈေးပြိုင်လေလံကျင်းပရေးကော်မတီ သစ်တောထွက်ပစ္စည်းဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက်

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၄၄/၃၉၇၅ ၏ ဖောင်းကြွပျောက်ခြင်းပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွပျောက်ခြင်း ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ ကညန(ရွာသာကြီး)

